
Ικανοποίηση
του Δημάρχου Φλώρινας

Πρωτάθλημα 
Τζούντο ίΙ18

Βασίλη Γαννάκη για την 
Υπουργική Απόφαση για την 

καθ’ υπέρβαση" εισαγωγή των 
μαθητών της Φλώρινας στην 
Τριτοβάθμια Εκπαίδευση σελ.3

«Μ·ΠΝ·Μ

Σύσκεψη του Γιάννη Αντωνιάδη με το 
Διοικητικό Συμβούλιο της Ένωσης σελ.4 

Αγροτικού Συνεταιρισμού Φλώρινας
Στα 8 εκατ. ευρώ περίπου τα έργα αγροτικής οδοποιίας

στην Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας από τη Δράση 4.3.4 

του Προγράμματος Αγροτικής Ανάπτυξης 2014-2020 οελ-4

Νομαρχιακή Επιτροπή Φλώρινας: Κοινωνική
κατοικία η λύση 

στο ακριβό κόστος 
στέγασης σελ3 

Χάλκινο 
μετάλλιο για 
τον Δημήτρη 

Γιαννόπουλο του 
«ΦΙΛΙΠΠΟΥ» 

Αμυνταίου σελ.ΐ4 

στο Παγκόσμιο

Γ
ιο τον Κυριάκο Μητσοτάκη η προχθεσινή συζήτηση στη 
Βουλή για τις παρακολουθήσεις των τηλεφώνων του κ. 
Νίκου Ανδρουλάκη και δημοσιογράφων από την ΕΥΠ, 
ήταν ένα Βατερλό, θα σταθώ σε τρία σημεία που κατά την άποψή 

μου, το αποδεικνύουν αυτό.
Πρώτον, στην προσπάθειά να του να απαλύνει τη δική του, τρα
γική θέση στο σκάνδαλο των υποκλοπών και για να τεκμηριώσει
την κατηγορία ότι η ΕΥΠ έκανε παρακολουθήσεις και επί πρω
θυπουργίας Τσίπρα, επικαλέστηκε τις περιπτώσεις τριών βουλευ
τών: του Βαρουφάκη, του Πανούση και της Βαλαβάνη. Και οι 
τρεις βγήκαν στη βουλή και τον διέψευσαν!
Δεύτερον, στην προσπάθειά του να υποβαθμίσει την καταγγελία 
του Νίκου Ανδρουλάκη. ότι δηλαδή η ΕΥΠ τον παρακολουθούσε 
παράνομα, τον κάλεσε να προσφύγει στα δικαστήρια.
Αστεία πράματα! 0 Νίκος Ανδρουλάκης έχει ήδη προσφύγει στη 
δικαιοσύνη. Η μηνυτήρια αναφορά του στην Εισαγγελία του 
Αρείου Πάγου έχει κατατεθεί οπό ,.τι_ς ,2ό Ιουλίου^και_την„υηό- 
θεση την ερευνούν δύο εισανγελείς. Είναι δυνατόν να υην το 
ήΕερε αυτό ο πρωθυπουργός; Ούτε γι' αυτό δεν τον είχε ενη
μερώσει ο ειδήμων κ. Γεοοπετρίτηε:
Τρίτον, στην προσπάθειά του να δικαιολογήσει τις παρακολουθή
σεις από την ΕΥΠ, επικαλέστηκε την εξάρθρωση της Χρυσής 
Αυγής.Όμως, και σε αυτό στάθηκε άτυχος. Του απάντησε καί
ρια ο Ευάγγελος Βενιζέλος.
Το σημαντικότερο πολιτικό στοιχείο, όμως, που προέκυψε από 
τη συζήτηση στη βουλή, δεν είναι κανένα από τα παραπάνω. Προς 
το τέλος της αρχικής ομιλίας του ο πρωθυπουργός αποκάλυψε, 
ίσως χωρίς να το θέλει, ποιος είναι ο βαθύτερος φόβος του και 
γιατί η παρακολούθηση Ανδρουλάκη έχει ιδιαίτερη σημασία για τις 
από εδώ και στο εξής εξελίξεις.
Είπε, λοιπόν ο Μητσοτάκης εκεί προς το τέλος της ομιλίας του:
«Η συμπόρευση του ΠΑΣΟΚ με τον ΣΥΡΙΖΑ και σε αυτό το θέμα 
(των παρακολουθήσεων) είναι απόλυτη. Γι’ αυτό και εύλογα 
πολλοί φίλοι του ΠΑΣΟΚ αναρωτιούνται ήδη μήπως ψηφίζοντας 
Ανδρουλάκη, τους προκόψει τελικά Τσίπρας».
Με την αναφορά του αυτή ο πρωθυπουργός επιβεβαίωσε ότι ο πιο
πειστικός λόγος για την παρακολούθηση του Νίκου Ανδρου
λάκη δεν έχει καμιά σχέση υε την «εθνική ασφάλεια», αλλά 
με τις πολιτικές εξελίξεις. Όταν έγινε η παρακολούθησή του από 
την ΕΥΠ, ο κ. Ανδρουλάκης ήταν υποψήφιος για την αρχηγία του 
ΠΑΣΟΚ.
Για τους άλλους δύο υποψηφίους δεν υπήρχαν απορίες. 0 
Γιώργος Παπανδρέου δεν υπάρχει περίπτωση να συμπράξει ξανά 
σε κυβέρνηση συνεργασίας με τη ΝΔ. Από την άλλη, ο Ανδρέαε 
ΛοΒέρδοε έδειχνε, κυρίωε λόγω του έντονου αντιΣΥΡΙΖΑϊ-
σμού του, φιλικά διακείυενοε σε μια τέτοιο συνεργασία.
Ο Νίκος Ανδρουλάκης ήταν νέο πρόσωπο στην κομματική 
αρένα. Ήταν ας το πούμε έδαφος ανεξερεύνητο. Όποιος 
«άκουγε» τότε όσα έλεγε σε συνομιλητές του, θα μπορούσε 
να καταλήξει σε συμπέρασμα για το «που θα το πήγαινε», αν 
εκλεγόταν αρχηγός. Και ποιος ήταν αυτός που «καιγόταν» να 
ο γνωρίζει; Ποιος άλλος από τον Κυριάκο Μητσοτάκη. 

ώναι γνωστό πως αμέσως μετά την εκλογή του Νίκου Ανδρου
λάκη, ο πρωθυπουργός έκανε προσπάθειες να τον πλησιάσει. 
Ήθελε προφανώς να καταλάβει αν και κάτω από ποιους όρους θα 
δεχόταν να συγκυβερνήσουν μετά τις προσεχείς εκλογές, εφόσον 
η αυτοδυναμία φαίνεται περίπου αδύνατη. Είναι επίσης γνωστό 
πως ο κ. Ανδρουλάκης δεν ανταποκρίθηκε και ο κ. Μητσοτά
κης τον επέκρινε γι' αυτό και κατά την προχτεσινή ομιλία του 
στη βουλή.
Η αποκάλυψη της παρακολούθησης του προέδρου του ΠΑΣΟΚ
έθεσε τέλος, οριστικό και αμετάκλητο, στους σχεδιασμούς για 
μετεκλογική συνεργασία ΝΔ-ΠΑΣΟΚ.
Τώρα ο κ. Μητσοτάκης προσπαθεί να'«ξορκίσει» το αντίθετο σενά
ριο, δηλαδή τη συνεργασία ΣΥΡΙΖΑ-ΠΑΣΟΚ. Γι' αυτό και «προ
βοκάρει» τον κ. Ανδρουλάκη, ανακαλύπτοντας «συμπόρευση» 
του ΠΑΣΟΚ με τον ΣΥΡΙΖΑ.
Τι είναι, λοιπόν, αυτό που φοβάται ο κ. Μητσοτάκης; Φοβάται ότι 
ο ίδιοε δεν μπορεί να Σανανίνει ποωθυπουονόο υε τη Βοήθεια
του ΠΑΣΟΚ: ο κ. Ανδρουλάκης θα δυσκολευθεί πολύ να του 
την παράσχει, αφού τΑΥ,,έχει κατηγορήσει ότι παρακολου
θούμε τις σμνοΐ4ΐΜε£.του.
Αυτός είναι ο βαθύτερος φόβος του κ. Μητσοτάκη και η παρακο
λούθηση Ανδρουλάκη αηέδειίε ότι είναι Βάσιυοε φόΒοο. Όσο
για το ενδεχόμενο συνεργασίας του ΠΑΣΟΚ με τον ΣΥΡΙΖΑ, είναι 
κάτι που θα το αποφασίσουν οι ψηφοφόροι.
Αυτό ακόμα και Κυριάκος Μητσοτάκης ο νυν πρωθυπουργός 
δεν μπορεί να ελέγξει ούτε να αποτρέψει.

Τι φοβάται ο πρωθυπουργός;

_ .
Το υπέρ

της εβδομάδας
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ματα..

Π
έρασαν κάμποσα 
χρόνια από τότε που 
ο Γιάννης Στρατά- 
' κης ως Νομαρχιακός Σύμ

βουλος μιλούσε για 
κακοδιαχείριση του Ειδι
κού Αναπτυξιακού Προ
γράμματος, γνωστού ως 
Τοπικού Πόρου από την 
Αναπτυξιακή Φλώρινας 
(ΑΝ.ΦΑΩ). Μάλιστα είχε 
κάνει και δηλώσεις δημό
σια παραχωρώντας συ
νέντευξη τύπου, στην 
οποία αναφέρθηκε με λε
πτομέρειες στο συγκεκρι
μένο θέμα. Οι πάντες τότε 
αναρωτιόνταν γιατί μετά 
από όλες αυτές τις δημό
σιες τοποθετήσεις - κα
ταγγελίες δεν έγινε καμία 
παρέμβαση από τις αρμό
διες αρχές. Σήμερα πλη
ροφορούμαστε ότι πολλοί 
Νομαρχιακοί σύμβουλοι 
εκείνης της περιόδου 
(2010) καλούνται από την 
δικαιοσύνη να δώσουν

εξηγήσεις για το συγκε
κριμένο θέμα. Είναι απο
ρίας άξιο, γιατί πέρασαν 
τόσα χρόνια για να έρθει 
στην επικαιρότητα το συγ
κεκριμένο θέμα; Για να 
δούμε εάν θα ολοκληρω
θεί τελικά αυτή η διαδικα
σία και δοθούν εξηγήσεις 
για το ποιοι είχαν την ευ
θύνη για την διαχείριση 
του συγκεκριμένου προ
γράμματος. Εάν χρειαστεί 
θα επανέλθουμε στο θέμα 
με περισσότερα στοιχεία.

Τ
ο τελευταίο διάστημα 
γίνεται πολύς λόγος 
για τις συναντήσεις 
του Βουλευτή μας Γιάννη 

Αντωνιάδη με Υπουργούς, 
Υφυπουργούς και Γενι
κούς Γρα1ψατείς των 
Υπουργείων προκειμένου 
να τους κάνει γνωστά τα 
διάφορα προβλήματα που 
έχουν προκύψει και αντι
μετωπίζουν οι κάτοικοι 
της Περιφ. Ενότητας

ΔΙΝΩ ΑΙΜΑ, ΧΑΡΙΖΩ ΖΩΗ ΚΑΙ ΕΛΠΙΔΑ!!

5η εθελοντική αιμοδοσία του 
Ιερού Ναού Αγίας Τριάδος Δροσοπηγής!

Την Κυριακή 11 Σεπτεμβρίου και ώρα 11:00-14:00μ.μ θα 
πραγματοποιηθεί εθελοντική αιμοδοσία της Ενορίας 

Αγίας Τριάδος Δροσοπηγής!
Να είσαι εκεί...!

Αφιέρωσε 10 λεπτά από τον χρόνο σου!
Με εκτίμηση και σεβασμό, ο πρόεδρος 
τράπεζας αίματος Ι.Ν Αγίας Τριάδος! 

π.Νικόλαός Φορτομαρης

ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΗΧΩ Ν. Φλώρινας 
Τηλ: 6985949434 - 6975985705, 

β-πηβϊΙ: ίχο@ηεχΐηβΙ·9Γ 
νΥββδίΙθ: Η«ρ://βςΙιοίΙθΓίη3.9Γ 

Δ/νση: Κων/πόλεως 4 - Φλώρινα, Τ.Κ. 531 00 
Μέλος τηςΈνωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου 

(ΕΙΕΤ - Αρ. μητρώου 348)
Ιδιοκτήτης - Εκδότης - Διευθυντής 

Σταύρος Α.. Γεωργούλας (Κιν.: 6985949434) 
Αρχισυντάκτης - Δημοσιογράφος 

Σταύρος Αθ. Γεωργούλας 
Ιδιοκτησία Εμπορικού Σήματος 

Λάζαρος Αθ. Γεωργούλας 
Εκτύπωση 

ΔΙΚΤΥΟ ΣΥΝ5 Α.Ε.
ΕΤΗΣΙΑ ΣΥΝΔΡΟΜΗ

Ιδιωτών: 40 ΕΥΡΩ - Δήμων -Κοινοτήτων - Οργανισμών - Τραπεζών ■ 
Συνεταιρισμών -Σωματείων - Συλλόγων - Εταιρειών: 70 ΕΥΡΩ 
Χειρόγραφα, δημοσιευμένα ή μη, ασφαλώς και επιστρέφονται 

κατόπιν έγκαιρης συννενοήσεως.
Τα ενυπόγραφα κείμενα εκφράζουν προσωπικές απόψεις 

και όχι κατ’ ανάγκη την εφημερίδα μας.
Τα δελτία τύπου δημοσιεύονται αυτούσια.

Η στήλη “υπερΗΧΩγράφημα" αποτελεί το σημείωμα του εκδότη. 
Σε αντίθετη περίπτωση φέρει την υπογραφή του γράφοντα.

Υπεύθυνη κατά το Νόμο:
Κύρκου Αυγούλα (Κιν.: 6989 210 085)

Κωδικός Υπουργείου: 8396

Αριθμός Λογαριασμού Τράπεζρς Πειραιώς:
6243 128455 240 (Σταύρος Αθ. Γεωργούλας)
(ΙΒΑΝ) 0Ρ38 0171 2430 0062 4312 8455 240

Φλώρινας. Εάν εξαιρέ
σουμε το Υπουργείο Αγρο
τικής Ανάπτυξης που 
δίνει λύσεις, (όχι σε όλα) 
αλλά σε κάποια από αυτά, 
όλες οι άλλες συναντή
σεις δυστυχώς παραμέ
νουν άκαρπες και "έχουν 
γίνει για τα μάτια του κό
σμου". Όπως μου έλεγε 
φίλος από το Αμύνταιο 
"αν το αποτέλεσμα των 
συναντήσεων ήταν ανά
λογο με τις φωτογραφή
σεις που κάνει ο 
βουλευτής με τους διάφο
ρους αξιωματούχους τότε 
θα είχαν λυθεί όλα τα 
προβλήματα που αντιμε
τωπίζουν οι κάτοικοι της 
περιοχής. Ίσως δε και να 
μη χρειαζόσασταν και 
εσείς οι δημοσιογράφοι 
για να προβάλλετε τα θέ-

Β
ιώσαμε αισίως και 
εφέτος το τριήμερο 
των εκδηλώσεων 
ΠΡΕΣΠΕΣ 2022. Οι καθη

μερινές βροχοπτώσεις 
ακύρωσαν πολλές προ
γραμματισμένες εκδηλώ
σεις των Δήμων σε 
Φλώρινα και Αμύνταιο. 
Εκείνη την εκδήλωση 
όμως που για 33 χρόνια 
δεν την έπληξε ποτέ η κα
κοκαιρία η οποία συνήθως 
ξεσπά τέτοια εποχή είναι 
αυτή του Αγίου Αχίλλειου. 
Μάλλον κάποιου είδους 
μαγικά κάνει ο κ. Λιάνης, 
διαφορετικά δεν εξηγεί
ται.

Σ
ημαντική συνάντηση 
των παλαιμάχων του 
ΠΑΣ ΦΛΩΡΙΝΑ στην 
ταβέρνα "Μπελκαμένη” 

στη Δροσοπηγή Φλώρι
νας.
Στον Τέλη Κασκαμανίδη

ήταν αφιερωμένη η συ
νάντηση που έγινε το Σάβ
βατο 27 Αυγούστου με τη 
συμμετοχή των παλαιμά
χων:
- Δημήτρη Λούκα
- Ιωάννη Γίτση
- Δημήτρη Αντωνίου
- Δημήτρη Κωνσταντινό- 
πουλο
- Ιωάννη Δαϊρετζή
- Παναγιώτη Γρατσουνίδη
- Αθανάσιο Γλούφτση
- Τάσο Παπαμιχαήλ.
Στη συνάντηση που έγινε 
σε πολύ καλό και συγκι
νητικό κλίμα παρών ήταν 
και ο πρώην βουλευτής 
Χαράλαμπος Μποντζίδης. 
Τους ευχόμαστε να είναι 
πάντα δυνατοί με την ελ
πίδα ότι θα μεταφέρουν 
την ποδοσφαιρική τους 
εμπειρία στις νεότερες γε
νιές.

ηχωβόλος

Α) Κοίτα να δεις που ξέχασα τον 
πόλεμο οτην Ουκρανία, εύχομαι 
να τελειώσει και ας μη περιμέ
νουμε τους Βαρβάρους. Δεν ήταν 
αυτοί μια κάποια λύση.
Β1) Επειδή στο προηγούμενο 
κείμενο μου, έγραψα για την ει
σβολή των Τούρκων στην Κύπρο 
στις 20-1ουλίου-1974 (τραγωδία), 
σας προτείνω δυο βιβλία σχετικά 
με τοΈέμα. Βιβλία του Γεωργίου 
Χαριτωνίδη "Αναμνήσεις με 
πολλά κουκούτσια" - ΜΑΡΤΥΡΙΑ 
ΚΥΠΡΙΟΥ ΑΙΧΜΑΛΩΤΟΥ (Ει
σβολή των Τούρκων στην Κύπρο 
20-Ιουλίου-1974). Μικρό από
σπασμα από το βιβλίο: "Το μαρτύ
ριο της πείνας ενεργοποιούσε το 
φοβερό ένστικτο της αυτοσυντή
ρησης. Για ένα διάστημα κάθε 
δυο-τρεις μέρες, οι Τούρκοι για 
δείπνο μας έφερναν ένα καρ
πούζι, που έπρεπε να το μοιρα
στούμε γύρω στα τριάντα, ίσως 
και παραπάνω άτομα. Το έπαιρνε 
λοιπόν ο υπεύθυνος και το έκοβε 
στις ανάλογες φέτες. Για να φτάσει 
να πάρουν όλοι, η κάθε φέτα 
έπρεπε να έχει πάχος ίσο με αυτό 
του τσιγαρόχαρτου. Σκέφτηκα 
λοιπόν ότι τα κουκούτσια του 
καρπουζιού κάτι έπρεπε να πε
ριέχουν σε βιταμίνες, πρωτεΐνες ή

και άλλα χρήσιμα για τον οργανι
σμό στοιχεία. Έκρυψα τη σκέψη 
μου. Πόλύ διακριτικά μάζευα τα 
κουκούτσια που οι άλλοι έφτυ
ναν..." Οι περιπέτειες ενός φαντά
ρου από τη μέρα που 
κατατάχθηκε να υπηρετήσει μέχρι 
τη μέρα που αφέθηκε ελεύθερος 
από τις φυλακές της Τουρκίας, 
όπου κρατούνταν αιχμάλωτος 
πολέμου. Μια αληθινή ιστορία, 
που προβάλλεται σαν κινηματο
γραφική ταινία μέσα από τις σελί
δες του βιβλίου.
Μέσα στο μέλι
Απ'το μικρό φεγγίτη μετρούμε 
Δυο τρία άστρα,
Δυο άκρες κυπαρισσιών,
Δυο τρία σπουργίτια.
Πότε θα δούμε όλα τα αστέρια; 
Πότε θα μετρήσουμε όλα τα 
δέντρα;
Πότε θα γίνουμε σπουργίτια; 
Β2) ΣΟΦΙΑ ΙΟΡΔΑΝΙΔΟΥ
"Νταλγκά νταλγκά, κύματα κύ
ματα". Η μαρτυρία ενός Τούρκου 
αξιωματικού, Γιαλτσίν Κιουτσοΰκ, 
για τη δεύτερη εισβολή των Τούρ
κων στις 14-Αυγούστου το 1974. 
Μορφωμένος με σπουδές στο 
εξωτερικό, έχει συγγράφει έντεκα 
επιστημονικά βιβλία. 0 Κιουτσούκ 
περιγράφει τις βιαιότητες και τα

εγκλήματα του τουρκικού στρα
τού κατά τη διάρκεια του Αττίλα 2. 
Γράφει: "Οι ΗΠΑ φοβούμενες την 
αύξηση της ρωσικής επιρροής 
στην Κύπρο, δεν εμπόδισαν τε
λικά την εισβολή στην Κύπρο". 0 
Τουρκικός στρατός επιβίωσε στο 
κυπριακό έδαφος από την πρώτη 
μέρα της εισβολής μέχρι τέλος 
του Αυγούστου, με τις λεηλασίες. 
Βιασμοί γυναικών, εκτελέσεις 
Κυπρίων στρατιωτών. Αιχμάλω
τοι που μεταφέρθηκαν στην 
Τουρκία χωρίς η Βάρβαρη Τουρ
κία να απαντήσει τι έγιναν, οι αιχ
μάλωτοι. Ένα μπλε πουκάμισο 
στημένο στον τοίχο, που ιδρώνει 
απ'τη ζέστη και τον φόβο του θα
νάτου, μπορεί, που ξέρεις, να ελ
πίζει ως την ύστατη στιγμή.

Γ.θ.

Λγαπητέ/ή Σ υ ν δ ρ ο μ η τ ή / τ ρ ι α,
Η ΞΕΧΝΑΣ τη συνδρομή σου 

στην εφημερίδα ΗΧΩ
Λογαρ. Τράπεζας Πειραιώς 6243-128455-240
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3ηχω
Ικανοποίηση του Δημάρχου Φλώρινας Βασίλη

Γιαννάκη για την Υπουργική Απόφαση για 
την "καθ' υπέρβαση" εισαγωγή των μαθητών
της Φλώρινας στην Τριτοβάθμια Εκπαίδευση

Τ
ην απόλυτη ικανοποίησή του για την Υπουρ
γική Απόφαση σχετικά με την με την εισα
γωγή των μαθητών της Π.Ε. Φλώρινας στην 
Τριτοβάθμια Εκπαίδευση «καθ’ υπέρβαση του 

αριθμού εισακτέων", εξαιτίας του σεισμού της 
9ης Ιανουάριου, εξέφρασε σε συνέντευξη Τύπου 
ο Δήμαρχος Φλώρινας κ. Βασίλης Γιαννάκης.
0 κ. Γιαννάκης αναφέρθηκε σε όλες τις ενέργειες στις 
οποίες προχώρησε η δημοτική αρχή από την πρώτη 
στιγμή, είτε μέσω επιστολών, είτε μέσω κατ' ίδιαν 
επαφών του τόσο με την Υπουργό Παιδείας, όσο και 
με τους μαθητές.
Αναλυτικά ο κ. Δήμαρχος ανέφερε:
Ευχαριστώ για την αποδοχή της πρόσκλησης και για 
την παρουσία σας. Σας κάλεσα για μια ευχάριστη εξέ
λιξη που αφορά τη νεολαία της περιοχής μας και πιο 
συγκεκριμένα την εισαγωγή των μαθητών της Γ' Λυ
κείου στην Τριτοβάθμια Εκπαίδευση και τις ενέργειες 
της δημοτικής αρχής μέχρι να υλοποιηθεί το αίτημά 
μας από την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 
κα Κεραμέως.
Όπως είναι γνωστό η περιοχή του Δήμου μας επλήγη 
από επιφανειακό σεισμό μεγέθους 5.3Β στις 09-01- 
2022.
Τις αμέσως επόμενες μέρες και συγκεκριμένα στις 
31-01-22 συναντήθηκα με τους προέδρους των 
1 θμελών μαθητικών συμβουλίων των 1 ου, 2ου, 3ου 
ΓΕΛ Φλώρινας και του 1ου ΕΠΑΛ Φλώρινας, όπου 
μου μετέφεραν την αγωνία και την ψυχολογική τους 
πίεση και μαζί είχαμε την πρώτη τηλεφωνική επαφή 
με το Υπουργείο Παιδείας, όπου μετέφερα το αίτημα 
τόσο των μαθητών, αλλά και της δημοτικής αρχής. 
Στις 03-02-22 με έγγραφό μας προς την Υπουργό Παι
δείας και θρησκευμάτων ζητήσαμε επίσημα στις πα
νελλαδικές εξετάσεις του Ιουνίου 2022 την εισαγωγή 
καθ’ υπέρβαση στις Ανώτατες Σχολές των μαθητών 
της Γ Λυκείου του Δήμου μας.
Στις 17-02-22 σε συνάντηση με την Υπουργό με πλη
ροφόρησε πως η σχετική απόφαση ανακοινώνεται 
προς το τέλος του καλοκαιριού.

Τότε κάποιοι μιλούσαν για μάταιο κόπο και φρούδες 
ελπίδες, ενώ κάποιοι άλλοι χαμογελούσαν ειρωνικά 
και έκαναν αρνητικές αναρτήσεις. Εμείς όμως πιστέ
ψαμε στο αίτημά μας, το υποστηρίξαμε και το διεκδι- 
κήσαμε. Ελπίζαμε και στηριζόμασταν στην ευαισθησία 
της κας Κεραμέως και στο αίσθημα δικαίου που δια
κρίνει την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων και 
δεν διαψευστήκαμε.
Στις 10-05-2022 ζήτησα από το ΑΠΘ να με ενημερώ
σουν εγγράφως για την ακολουθία των σεισμικών 
δονήσεων στο οποίο αίτημα ο συμπατριώτης μας κ. 
Τσάπανος ανταποκρίθηκε άμεσα.
Έτσι επανήλθαμε με νέο έγγραφο προς το Υπουργείο 
Παιδείας στις 17-05-22 με το οποίο τεκμηριώναμε 
την αρχική μας πρόταση με αναλυτικά στοιχεία των 
σεισμών που έγιναν στον Δήμο μας από το Δίκτυο 
Σεισμογράφων που τοποθέτησε ο Δήμος σε συνερ
γασία με το Α.Π.Θ., καθώς και με τον αριθμό των 
ημερών που τα σχολεία έμειναν κλειστά ή υπολει
τουργούσαν.
Σε όλο αυτό το διάστημα, σχεδόν κάθε μήνα, με προ
σωπικές επισκέψεις στην κα Υπουργό και τους συ
νεργάτες της κρατούσα το αίτημα στην επικαιρότητα 
και γνωρίζοντας πως η απόφαση της Υπουργού ανα
κοινώνεται στο τέλος Αυγούστου, την επισκέφθηκα 
στις 03-08-22 και παρέδωσα ιδιοχείρωζ στην κα 
Υπουργό όλη την σχετική αλληλογραφία.
Προς ενίσχυση όλων των παραπάνω στις 11-07-22, 
και αφού είχα συναντηθεί με τον Υπουργό Πολιτικής 
Προστασίας και τον Γενικό Γραμματέα του Υπουρ
γείου, κατέθεσα αίτημα παράτασης της έκτακτης 
ανάγκης του Δήμου μας λόγω σεισμού, το οποίο έγινε 
άμεσα αποδεκτό.
Στις 26-08-22 με μεγάλη ικανοποίηση πληροφορη- 
θήκαμε την Υπουργική Απόφαση σχετικά με την ει
σαγωγή στην Τριτοβάθμια Εκπαίδευση υποψηφίων 
πανελλαδικών εξετάσεων 2022, σε εννιά Δήμους που 
έχουν πληγεί από «φυσικές καταστροφές» για το ακα
δημαϊκό έτος 2022-2023, σύμφωνα με την οποία ει- 
σάγονται «καθ’ υπέρβαση του αριθμού εισακτέων σε 

Σχολές, Τμήματα και εισαγωγικές 
κατευθύνσεις των Α.Ε.Ι. και των 
Ανώτατων Εκκλησιαστικών Ακαδη- 
μιών (Α.Ε.Α.).
Το δικαίωμα αυτό ισχύει για τους 
μαθητές της τελευταίας τάξης του 
σχολικού έτους 2021-2022 καθώς 
και για τους αποφοίτους, οι οποίοι 
υπέβαλαν Αίτηση - Δήλωση στα Λύ
κεια των ανωτέρω περιοχών και 
συμμετείχαν στις πανελλαδικές εξε
τάσεις έτους 2022.
Για τη διαδικασία υποβολής δίκαιο- 
λογητικών θα ακολουθήσει νεότερη 
ανακοίνωση από το Υπουργείο. 
Αξίζει να επισημάνω την στήριξη 
του αιτήματος και την κοινή προ
σπάθεια από τον βουλευτή Γιάννη 
Αντωνιάδη, την βουλευτή Πέτη 
Πέρκα, τον Περιφερειάρχη Γιώργο 
Κασαπίδη και τον Αντιπεριφερει- 
άρχη Σωτήρη Βόσδου.
Ως Δήμαρχος του Δήμου Φλώρινας, 
αλλά και ως γονιός, εκφράζω από 
καρδιάς τις ευχαριστίες μου προς 
την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευ
μάτων κα Κεραμέως για την ικανο
ποίηση του αιτήματος μας και την 
ευαισθησία που επέδειξε για τα 
νιάτα του Δήμου μας και το αίσθημα 
δικαίου προς την κοινωνία μας

ΚΥΡΟΥ ΔΗΜΗΤΡΑ

Μαιευτήρας Γυναικολόγος
- ΜΟ. ΡΗΩ

Ειδικός Αναπαραγωγικής Ιατρικής 
Κτίριο 6 & 6, 2ος όροφος 
Περικλέους - Συνοικισμός 
Δροσιά 153 - Τ.Κ. 57001 - 

Θέρμη, Θεσσαλονίκη 
Τηλέφωνο 2313.088.021 
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Νομαρχιακή Επιτροπή Φλώρινας: 
Κοινωνική κατοικία η λύση στο 

ακριβό κόστος στέγασης

Τ
ο ΠΑΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής πρωτοπόρησε και επεξεργάστηκε 
ήδη από τον χειμώνα ολοκληρωμένη πρόταση για την αντι
μετώπιση του μεγάλου προβλήματος για πρόσβαση των νέων, 
των φοιτητών και των οικογενειών σε φθηνή στέγη.

Σύμφωνα με την πρόσφατη ανακοίνωση της ΕΛΣΤΑΤ για τον πληθωρι
σμό, το κόστος για τη στέγαση έχει γίνει ακριβότερο κατά 32,5% μέσα 
σε έναν χρόνο, οι αυξήσεις στις τιμές ενοικίασης φοιτητικών κατοικιών 
φτάνουν μέχρι και 22%, ενώ το διαθέσιμο απόθεμα φοιτητικών κατοι
κιών μειώθηκε σημαντικά, κατά 25% σε σχέση με πέρυσι, ιδιαίτερα σε 
δημοφιλείς τουριστικά πόλεις.
Αυτοί που αναμφίβολα πλήττονται με ιδιαίτερη σφοδρότητα είναι τα μι- 
κρομεσαία κοινωνικά στρώματα και η νέα γενιά.
0 Νίκος Ανδρουλόκης παρουσιάζει σήμερα μια δέσμη άμεσων και μα
κροπρόθεσμων μέτρων αξιοποιώντας την εμπειρία άλλων ευρωπαϊκών 
χωρών όπως η Πορτογαλία.
Μέσω του Ταμείου Ανάκαμψης προτείνεται να κατασκευαστούν χιλιάδες 
κατοικίες που θα διατίθενται με χαμηλό ενοίκιο σε νέους και οικογέ
νειες. Έτσι θα δημιουργηθεί σταδιακά ένα δημόσιο αποθεματικό κοινω
νικών κατοικιών.
Παρέχοντας κίνητρα, όπως είναι φορολογικές ελαφρύνσεις αλλά και 
χρηματοδότηση του κόστους ανακαίνισης και ενεργειακής αναβάθμι
σης, ιδιοκτήτες κενών κατοικιών θα ενθαρρυνθούν και θα δεσμευτούν 
να τις διαθέτουν στη συνέχεια για μακροχρόνια ενοικίαση σε προσιτές 
τιμές.
Για το οξύ πρόβλημα της φοιτητικής στέγης, προτείνεται να κατασκευα
στούν νέες φοιτητικές εστίες.
Στην δέσμη άμεσων μέτρων περιλαμβάνονται:
-Η διεύρυνση της επιδότησης ενοικίου με κοινωνικά κριτήρια
-Το πρόσθετο επίδομα σε κάθε φοιτητή που σπουδάζει σε πόλη κύριου
τουριστικού προορισμού
-Η επαναφορά της έκπτωσης φόρου ενοικίου για τα παιδιά που σπου
δάζουν μακριά από το σπίτι τους
Διάβασε το πρόγραμμα του ΠΑΣΟΚ-Κινήματος Αλλαγής για την Κοινω
νική Κατοικία και κατέθεσε ιδέες, προτάσεις, καλές πρακτικές και ανάγ
κες σε τοπικό επίπεδο μέσα από την ψηφιακή πλατφόρμα του κόμματος
Η((ρ5://άί9ίΐ3ΐ5οαβ(γ.9Γ/ΚοίποηίΙ<ί-Κ3{οίΙ<ί3

Γιάννης Αντωνιάδης:
Η κατασκευή του αρδευτικού
δικτύου Παρορίου ξεκινάει

Τ
ην Τετάρτη 17/08 ο βουλευτής Γ. Αντωνιάδης συνοδευόμενος 
από τον κ. Ρόμπη Αλκή διευθύνοντος συμβούλου της εται
ρείας ΕΡΓΟΝ ΑΤΤΕβΕ, που πρόκειται να κατασκευάσει το 
αρδευτικό δίκτυο Παρορίου, επισκέφτηκαν από κοινού την εν 

λόγω περιοχή. Ο κ Ρόμπης ξενάγησε τον βουλευτή στους χώρους 
του εργοταξίου της εταιρείας και επισκέφτηκαν μαζί το σημείο 
από το οποίο θα ξεκινήσουν οι εργασίες και τα μέρη από τα οποία 
θα περάσει.
Από τη μεριά του, ο βουλευτής Γ. Αντωνιάδης, εξέφρασε την ικανο

ποίηση του επειδή το συγκεκριμένο έργο υλοποιεί μια Φλωρινιώτικη 
εταιρεία η ΕΡΓΟΝ ΑΤΤΕΒΕ της οικογένειας Ρόμπη καθώς επίσης και 
το ότι πολύ σύντομα θα δοθεί το πράσινο φως από την αρχαιολογική 
υπηρεσία για να ξεκινήσουν οι πρώτες εργασίες.
Ζήτησε από τον κ. Άλκη Ρόμπη να τον ενημερώνει για όλα τα στάδια 

προόδου της κατασκευής αλλά και για τυχόν εμπλοκές ,ώστε να υπάρξει 
τάχιστη παρέμβαση από τη μεριά του βουλευτή για συνέχιση των ερ
γασιών.
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Σύσκεψη του Γάννη Αντωνιάδη με το Διοικητικό Συμβούλιο
τηςΈνωσης Αγροτικού Συνεταιρισμού Φλώρινας

Τ
ην Πέμπτη 18/08 ο βουλευτής Γ. Αντωνιάδης 
επισκέφτηκε τα γραφεία της ΕΑΣ Φλώρινας, 
όπου πραγματοποιήθηκε σύσκεψη παρουσία 
του προέδρου κ. Νίκλπ Βασίλη και του διοικητι

κού συμβουλίου.
0 πρόεδρος και το διοικητικό συμβούλιο ευχαρί

στησε τον βουλευτή για μια σειρά από θετικά μέτρα 
που έλαβε η κυβέρνηση της Ν.Δ για τους αγρότες, 
επέστησαν όμως την προσοχή και σε μια σειρά από 
άλλα προβλήματα που εξακολουθούν να απασχο
λούν τον αγροτικό τομέα. Έθεσαν τα θέματα υψηλής 
τιμής του πετρελαίου , των φυτοφαρμάκων, των λι

πασμάτων κ.α
0 βουλευτής Γ. Αντωνιάδης από την μεριά του ευ

χαρίστησε τον πρόεδρο κ. Νίκλη Βασίλη και το Δ.Σ 
της ΕΑΣ Φλώρινας για την εξαιρετική συνεργασία 
που έχουν όλα αυτά τα χρόνια, η οποία έφερε μια 
σειρά από επιτυχίες για τους αγρότες μας και τόνισε 
ότι αυτή θα συνεχιστεί και στο μέλλον. Επεσήμανε ότι 
θα μεταφέρει τα προβλήματα στον Υπουργό κ. Γεωρ- 
γαντά Γιώργο ο οποίος μέσα στον επόμενο μήνα θα 
εηισκεφτεί τη Φλώρινα και έτσι θα έχουν την ευκαι
ρία δια ζώσης να τα μεταφέρουν οι ίδιοι τα θέματα 
που τους απασχολούν.

Επίσκεψη στα γραφεία του Συλλόγου - Συνδέσμου των 
Αποστράτων Σωμάτων Ασφαλείας Νομού Φλώρινας 
των Δημάρχων Φλώρινας Αμυνταίου και Πρεσπών

Τ
ην Τετάρτη 24 Αύγουστού του 2022 κατόπιν 
πρόσκλησης του Δ.Σ. επισκέφτηκαν τα γρα
φεία του Συλλόγου - Συνδέσμου των Απο
στράτων Σωμάτων Ασφαλείας Νομού Φλώρινας 

οι, α) Βασίλειος ΓΙΑΝΝΑΚΗΣ Δήμαρχος Φλώρι
νας, β) Άνθιμος ΜΠΙΤΑΚΗΣ Δήμαρχος Αμυνταίου 
και γ) Παναγιώτης ΠΑΣΧΑΛΙΔΗΣ Δήμαρχος Πρε
σπών.
Στην συνάντηση - συζήτηση συμμετείχαν το Δ.Σ. η 
Εξελεγκτική Επιτροπή και η Εφορευτική Επιτροπή. 
Ενημερώθηκαν οι κύριοι Δήμαρχοι από τον Πρόεδρο

και από μέλη του Δ.Σ. για τις δραστηριότητες του Συλ
λόγου - Συνδέσμου μας και για τα διαχρονικά αιτή
ματα - προβλήματα που απασχολούν τους Αποστρά- 
τους.
Η συνάντηση έγινε σε άριστο και φιλικό κλίμα, δε
σμεύτηκαν η επικοινωνία μας να είναι συνεχής ώστε 
να ενημερώνονται άμεσα για τις δραστηριότητές μας.

Για το Δ.Σ.
Ο Πρόεδρος

Παπαμιχαήλ Αναστάσιος

Συνάντηση του Αντιπεριφερειάρχη 
Φλώρινας Σωτήρη Βόσδου με 

τη νέα Διευθύντρια Πρωτοβάθμιας 
Εκπαίδευσης Φλώρινας

Τ
ον Αντιπεριφερειάρχη Φλώρινας Σωτήρη Βόσδου επισκέφτη- 
καν στο γραφείο του την Πέμπτη 25 Αυγούστου 2022, η Δι
ευθύντρια Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Φλώρινας Όλγα 
Μούσιου- Μυλωνά και ο Προϊστάμενος Εκπαιδευτικών Θεμάτων 

θωμάς Τσούλης, οι οποίοι τον ενημέρωσαν για τα ζητήματα της 
Πρωτοβάθμιας Διεύθυνσης ενόψει της έναρξης της νέας σχολικής 
χρονιάς.

Συνάντηση του Δημάρχου Φλώρινας 
Βασίλη Γαννάκη με τη νέα 

Διευθύντρια Πρωτοβάθμιας 
Εκπαίδευσης Φλώρινας'Ολγα Μούσιου

Μ
ε τη νέα Διευθύντρια Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Φλώρι
νας κα Όλγα Μούσιου Μυλωνά συναντήθηκε στο γραφείο 
του ο Δήμαρχος Φλώρινας κ. Βασίλης Γιαννάκης.

Αρχικά ο κ. Γιαννάκης συνεχάρη την κα Μούσιου για την ανάληψη των 
καθηκόντων της, ευχόμενος της κάθε επιτυχία. Στη συζήτηση που ακο
λούθησε τέθηκαν όλα τα ζητήματα που αφορούν την εκπαιδευτική κοι
νότητα ενόψει της νέας σχολικής χρονιάς.
Τόσο ο κ. Γιαννάκης, όσο και η κα Μούσιου, εξέφρασαν τη διάθεση για 
στενή και άμεση συνεργασία ηροκειμένου να αντιμετωπιστούν τυχόν 
προβλήματα που θα προκύψουν στη διάρκεια του σχολικού έτους, ενώ 
εξετάστηκε η ετοιμότητα και των δύο πλευρών ηροκειμένου να ανοί
ξουν απρόσκοπτα οι σχολικές μονάδες.
Στη συνάντηση συμμετείχαν ακόμη, ο αντιδήμαρχος Φλώρινας και πρό
εδρος της Σχολικής Επιτροπής Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης κ. Πανα
γιώτης Νώτας και ο προϊστάμενος εκπαιδευτικών θεμάτων της 
Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης κ. θωμάς Τσούλης.

Στα 8 εκατ. ευρώ περίπου τα έργα αγροτικής οδοποιίας στην Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας 
από τη Δράση 4.3.4 του Προγράμματος Αγροτικής Ανάπτυξης 2014-2020

Σ
τα 7.953.783 ευρώ θα φθάσει το πρόγραμμα αγρο
τικής οδοποιίας (Δράση 4.3.4. «Βελτίωση πρόσβα
σης σε γεωργική γη και κτηνοτροφικές 
εκμεταλλεύσεις» του Προγράμματος Αγροτικής Ανά

πτυξης 2014 - 2020) για την Περιφέρεια Δυτικής Μα
κεδονίας, όπως ανακοινώθηκε από το Υπουργείο 
Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων.
Σύμφωνα με τον προσωρινό Πίνακα Κατάταξης με την αξιο
λόγηση των έργων Αγροτικής Οδοποιίας, που είχαν υπο
βάλλει οι Δήμοι της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας, 
συμηεριλαμβάνονται 17 αιτήσεις, ύψους 8 περίπου εκατ. 
ευρώ, που αφορούν στις 4 Περιφερειακές Ενότητες της Δυ
τικής Μακεδονίας.
Συγκεκριμένα τα ποσά που αναλογούν σε έργα αγροτικής 
οδοποιίας έχουν ως εξής:

- Νομός Καστοριάς : 4.306.000 ευρώ
- Νομός Κοζάνης : 1.668.000 ευρώ
- Νομός Γρεβενών : 1.000.000 ευρώ
- Νομός Φλώρινας : 980.000 ευρώ

Όπως δήλωσε η Επικεφαλής του Γραφείου Μα
κεδονίας του Πρωθυπουργού Μαρία Αντωνίου: 
«Η Κυβέρνηση του Κυριάκου Μητσοτάκη στηρί
ζει εμπράκτως τον πρωτογενή τομέα δημιουρ
γώντας τις κατάλληλες συνθήκες, που 
διασφαλίζουν την επιτυχή μετάβαση σε μία γε
ωργία που είνα( ανταγωνιστική και εξωστρεφής. 
Με έργα αγροτικής οδοποιίας,-που δίνουν πνοή 
στις τοπικές μας κοινωνίες και ώθηση στους 
αγρότες μας να ασχοληθούν με την γη».

—
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47 η έκθεση Γούνας: Στη σκιά 

της Ρώσο - Ουκρανικής κρίσης 
η αξιόλογη προσπάθεια του
Κλάδου να σταθεί όρθιος!

Τ
ην 47η έκθεση Καστοριάς επισκέφθηκε ο Συνδυασμός «ΕΛ
ΠΙΔΑ» με επικεφαλής την κ. Ζεμηιλιάδου. Η φετινή έκθεση 
αν και γίνεται στη σκιά μιας δεύτερης, μετά την Πανδημία, κρίσης, 
εντυπώσιασε με την ποιότητα των εκθεμάτων της, που αντανακλούν 

την τέχνη, τον κόπο και το μεράκι των ανθρώπων του κλάδου.
Ωστόσο διάχυτη ήταν η μεγάλη αγωνία των επιχειρηματιών για τον συ
νεχιζόμενο πόλεμο και το εξοντωτικό εμπάργκο που αποκλείει τις επι
χειρήσεις τους από τον μεγαλύτερο πελάτη τους τη Ρωσία.
Κοινή ήταν η διαπίστωση πως τα μέτρα στήριξης που ανακοινώθηκαν, 
βοηθούν αφού γίνουν οι απαραίτητες προσαρμογές, δεν μπορούν 
όμως να κρατήσουν από μόνα τους ζωντανές τις επιχειρήσεις αν δεν 
ανοίξει η Ρωσική αγορά.
Κοινή συνισταμένη των προτάσεων:
-Προσαρμογή των κριτηρίων του ευρωπαϊκού προγράμματος στήριξης 
προκειμένου να συμπεριλάβει το σύνολο των επιχειρήσεων που επη
ρεάζονται από την κρίση του εμπάργκο των εξαγωγών 
-Διεύρυνση του πλαφόν ενίσχυσης των Επιχειρήσεων, καθώς είναι πι
θανόν η εφαρμογή του άθηηίηίηηίδ να οδηγήσει σε αδυναμία απορρό
φησης του συνόλου του ποσού, αν δεν υπάρξει αύξηση του ανώτατου 
ορίου και ταυτόχρονη διεύρυνση των κριτηρίων 
- στο πλαίσιο της ισότιμης αντιμετώπισης των κρατών μελών της ΕΕ, 
απαιτείται αναπροσαρμογή του ανώτατου ύψους εξαγωγών (300€ σή
μερα), ώστε να ισχύσουν και για τη γούνα ανώτατα όρια που να καλύ
πτουν την αξία των εμπορευμάτων, κατ' αντιστοιχία με αυτά που 
ισχύουν για τα γερμανικά προϊόντα που εξάγονται στην Ρωσία

Κυρίως όμως κοινή υπήρξε η αγωνία για την τύχη των δύο χιλιάδων 
και πλέον εργαζομένων που απασχολούνται στον κλάδο και είτε έχουν 
απολυθεί ήδη, είτε βρίσκονται σε αναστολή, είτε βρίσκονται μια ανάσα 
από την ανεργία. Η διάρρηξη της κοινωνικής συνοχής και η απώλεια 
της τεχνογνωσίας είναι οι σοβαροί κίνδυνοι που ελλοχεύουν .
Με την ελπίδα η επόμενη έκθεση να βρει τον κλάδο σε έξοδο από την 
κρίση, θα θέλαμε να συγχαρούμε τον Πρόεδρο και όλους όσους συνέ
βαλλαν στην διοργάνωση της και κυρίως τους Επιχειρηματίες που με 
την παρουσία τους απέδειξαν ότι ο κλάδος μπορεί να προσφέρει στην 
τοπική οικονομία, αρκεί η στήριξη του να είναι αντίστοιχη της σοβαρό
τητας των προβλημάτων που αντιμετωπίζει.

Γραφείο Τύπου 
Συνδυασμού «ΕΛΠΙΔΑ»

Χωρίς χρήματα τα ΑΤΜ 
στο Αμύνταιο...

Τ
ο κλείσιμο των υποκατα
στημάτων Τραπεζών σε 
έναν τόπο σχετίζεται με 
τη στρατηγική της κάθε Τρά

πεζας, αλλά σε κάθε περί
πτωση είναι σημάδι 
υποβάθμισης της τοπικής οι
κονομίας!
Βέβαια, οι τράπεζες που για 
πολλά χρόνια είχαν παρουσία 
στην περιοχή οφείλουν να εξυ
πηρετούν τους πελάτες τους, 
τουλάχιστον με τη σωστή λει
τουργία των ΑΤΜ. Αντί γι’ αυτό 
βλέπουμε εικόνες εγκατάλειψης, με τα ΑΤΜ να μην έχουν να δώσουν 
χρήματα σε κατοίκους και επισκέπτες, ειδικά στα Σαββατοκύριακα και 
τις γιορτές. Το πρόβλημα είναι μεγάλο, όχι μόνο για τους κάτοικους αλλά 
και για τους επισκέπτες, που δεν εξυπηρετούνται και αποκομίζουν την 
εντύπωση για το Αμύνταιο και η γύρω περιοχή είναι ένας εγκαταλειμ
μένος τόπος... Αντίστοιχα βλέπουμε εικόνες αδιαφορίας από τους το
πικούς άρχοντες. Η δουλειά του δήμου και των τοπικών αρχόντων δεν 
είναι η επικοινωνιακή πολιτική με τα εοαθίηηθάώ, αλλά και να παρεμ
βαίνουν σε οργανισμούς που υποβαθμίζουν το ήδη χαμηλό επίπεδο πα
ροχής υπηρεσιών τους προς τους πολίτες. Οι πολίτες περιμένουν 
δυναμική παρέμβαση!

Μάκης Ιωσηφίδης 
- πρώην Δήμαρχος Αμυνταίου

Διευκρινίσεις από την Π.Ε. Φλώρινας αναφορικά 
με την παράταση των συμβάσεων προσληφθέντων 

λόγω Έκτακτης Ανάγκης

Μ
ε αφορμή δημοσίευμα της βουλευτού ΣΥ- 
ΡΙΖΑ-ΠΣ Φλώρινας κας Πέτης Πέρκα,και 
προς αποφυγή δημιουργίας λανθασμένων 
εντυπώσεων, κρίνεται επιβεβλημένο να διευκρι- 

νισθούν ορισμένες πτυχές που αφορούν τις συμ
βάσεις εργασίας για την κάλυψη αναγκών που 
προέκυψαν από τον σεισμό της 9ης Ιανουάριου 
2022.
Σύμφωνα με τις ισχύουσες διατάξεις που παρέχουν 
τη δυνατότητα πρόσληψης προσωπικού με σύμβαση 
εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου στο 
πλαίσιο της διαδικασίας του άρθρου 36 του 
ν.4765/2021, η Π.Ε. Φλώρινας ανακοίνωσε την πρόσ
ληψη 25 ατόμων, δώδεκα διαφορετικών ειδικοτήτων 
(Α.Π. 29283/23-02-2022), σε συνέχεια της υπ' αριθμ. 
πρωτ. 197/11 -01-2022 (ΑΔΑ:627Ξ46ΝΠΙΘ-6Μ5) από
φασης τόυ Γενικού Γραμματέα Πολιτικής Προστασίας 
"Κήρυξη σε κατάσταση'Εκτακτης Ανάγκης Πολιτικής 
Προστασίας των Δήμων Φλώρινας, Αμυνταίου και 
Πρεσπών της Περιφερειακής Ενότητας Φλώρινας, 
μετά τον σεισμό της 9ης Ιανουάριου 2022".
Η υπογραφή των συμβάσεων (23 προσληφθέντες) 
πραγματοποιήθηκε στις 24 Μαρτίου 2022 με ημερο
μηνία λήξης την 8η Σεπτεμβρίου 2022, όπως αναφέ- 
ρεται στη σύμβαση ενός εκάστου και σύμφωνα με τις 
ισχύουσες διατάξεις.
Μάλιστα, στις 24 Μαρτίου 2022, ημερομηνία υπογρα
φής των συμβάσεων, σε συνάντηση του Αντιηεριφε- 
ρειάρχη Φλώρινας Σωτήρη Βόσδου με τους προσ
ληφθέντες συμβασιούχους, τονίστηκε ιδιαίτερα 
μεταξύ άλλων, ότι η χρονική διάρκεια εργασίας είναι 
συγκεκριμένη, δηλαδή έως τις 8 Σεπτεμβρίου 2022. 
Οι προσληφθέντες τοποθετήθηκαν σε Υπηρεσίες της 
Π.Ε. Φλώρινας, εργάστηκαν ευσυνείδητα και συνέ
βαλαν καθοριστικά στην εύρυθμη λειτουργία των τμη
μάτων, δεδομένου ότι το στελεχιακό δυναμικό της 
Π.Ε. Φλώρινας είναι αποδεκατισμένο.
Στις 28 Ιουνίου 2022 με πρωτοβουλία του Αντιπερι- 
φερειάρχη Φλώρινας, και μετά από σχόλια που είχαν 
«ακουστεί» στην κοινωνία της Φλώρινας, πραγματο
ποιήθηκε συνάντηση με τους συμβασιούχους όπου 
τονίστηκε εκ νέου ότι καταληκτική ημερομηνία είναι 
η 8η Σεπτεμβρίου 2022, καθώς και ότι διερευνάται η

δυνατότητα παράτασης των συμβάσεων, ώστε να κα- 
λύψουν χρόνο εργασίας συνολικής διάρκειας δμηνών. 
Στις 4 Αυγούστου 2022 πραγματοποιήθηκε, μετά από 
αίτημα των συμβασιούχων, συνάντηση στο γραφείο 
του Αντιπεριφερειάρχη, όπου ετέθη από τους συμ
βασιούχους το αίτημα της παράτασης. Είχε προηγηθεί 
η παράταση της Έκτακτης Ανάγκης (αριθμ. πρωτ. 
Α686/11-07-2022, απόφαση του Γενικού Γραμματέα 
Πολιτικής Προστασίας), μέχρι την 11η Ιανουάριου 
2023.
0 Αντιπεριφερειάρχης ενημέρωσε τους συμβασιού
χους για τις ενέργειες που είχαν γίνει μέχρι εκείνη 
την ημέρα, τόσο από τις Υπηρεσίεςτης Π.Ε. Φλώρινας 
όσο και από τον ίδιο, στο πλαίσιο της διερεύνησης 
της δυνατότητας παράτασης. Τους γνωστοποιήθηκε 
επίσης, ότι ανάλογες ενέργειας είχαν γίνει και από 
φορείς άλλων περιοχών της πατρίδας μας, μετά την 
κήρυξη σε έκτακτη ανάγκη, και τους είχε δοθεί η ίδια 
απάντηση, ότι δηλαδή ισχύουν οι συγκεκριμένες δια
τάξεις. Οι συμβασιούχοι γνωστοποίησαν στον Αντι- 
περιφερειάρχη ότι προτίθενται να συναντηθούν με 
τους τοπικούς βουλευτές, ο δε Αντιπεριφερειάρχης 
τους παρότρυνε να πραγματοποιήσουν τις συναντή
σεις και να μεταφέρουν το αίτημα τους, καθώς και ο 
ίδιος θεωρεί ότι ο νόμος έπρεπε να προβλέπει τη σύ
ναψη σύμβασης δμηνης διάρκειας.
Επίσης τονίστηκε από την πλευρά του Αντιπεριφε- 
ρειάρχη ότι η καταληκτική ημερομηνία των συμβά
σεων καθορίζεται με βάση τις ημερομηνίες της πε
ριόδου Έκτακτης Ανάγκης, ενώ σε ενδεχόμενη 
παράταση της κήρυξης σε Έκτακτη Ανάγκη προβλέ- 
πεται η εκ νέου προκήρυξη θέσεων, εφόσον ζητη
θούν.
Στο δελτίο τύπου της βουλευτού κας Πέτης Πέρκα 
έγινε αναφορά για 8μηνη σύμβαση, η οποία ανα
σκευάστηκε άμεσα την επόμενη μέρα με ανάλογο 
δελτίο τύπου καθώς, προφανώς σε λανθασμένη πλη
ροφόρηση στηρίχθηκε το πρώτο δελτίο τύπου. 
Κρίνεται επομένως απαραίτητο να διευκρινιστεί, ότι 
οι εν λόγω συμβάσεις, όπως ορίζουν οι διατάξεις, εί
χαν καταληκτική ημερομηνία λήξης και δεν υπήρχε 
η δυνατότητα της δμηνης διάρκειας, όπως αναφέρεται 
στο παραπάνω σύντομο ιστορικό.

Παρουσία Περιφερειάρχη πραγματοποιήθηκε Σύσκεψη
μεταξύ του Αντιπεριφερειάρχη Αγροτικής Ανάπτυξης 

και των Διευθυντών των Κτηνιατρικών Υπηρεσιών της 
Δυτικής Μακεδονίας με θέμα την υγεία των αγροτικών

ζώων της Περιφέρειάς μας

Σ
υνάντηση Εργασίας πραγματοποιήθηκε σή
μερα στη ΖΕΠ Κοζάνης με κύριο θέμα συζή
τησης την απόλυτη αντιμετώπιση της βρου- 
κέλλας (μελιταίος πυρετός) και την εξυγίανση 

όλων των υπόλοιπών ζωονόσων σε μέγιστο 
βαθμό.
Η διασφάλιση της υγείας των ζώων εγγυοδοτεί την 
ασφάλεια των ζωοκομικών προϊόντων, του γάλακτος, 
των τυριών και του κρέατος της Περιφέρειάς μας και 
διευκολύνει την είσοδό αυτών στις διεθνείς αγορές. 
«Αυτός είναι ο στόχος μας και ηροτεραιόποιειται» δή
λωσε με έμφαση ο κ. Χατζηζήσης.
Οι κτηνιατρικές υπηρεσίες ήδη πρωτοστατούν σ αυτή 
την προσπάθεια και πραγματικά είναι άξιες συγχαρη
τηρίων.

Στη Σύσκεψη συμμετείχαν: 0 Περιφερειάρχης Δυτικής 
Μακεδονίας Κασαπίδης Γεώργιος, ο Γενικός Διευ
θυντής της Αγροτικής Οικονομίας Δούρδας Αναστά
σιος, ο Διευθυντής της κτηνιατρικής υπηρεσίας 
(έδρας) Καντζόγλου Θεόφιλος, η Υποδιευθύντρια κτη
νιατρικής υπηρεσίας Γρεβενών Παπανίκου Αλεξάν
δρα, ο Υποδιευθυντής της κτηνιατρικής υπηρεσίας 
Καστοριάς Αναστασάκης Χρήστος, ο Υποδιευθυντής 
της κτηνιατρικής υπηρεσίας Φλώρινας Χατζηστεφά- 
νου Κων/νος και οι κτηνίατροι της Διεύθυνσης της 
έδρας Βαμβακάς Γεώργιος και Τσίκας Ιωσήφ.

Ο Αντιπεριφερειάρχης 
Αγροτικής Ανάπτυξης 

Δρ. Λάμπρος Χατζηζήσης

'&·
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ΗΑς μιλήσουμε για τον καφέ.. η

Γ
ια τη συντριπτική πλειοψηφία των Ελλήνων, 
αγαπημένοι μου, η κατανάλωση του καφέ 
είναι μια αγαπημένη συνήθεια, μια απαραίτητη 
καθημερινή ιεροτελεστία.

Αποτελεί την πρώτη πρωινή σκέψη και είναι 
αφορμή για συνάντηση με γνωστούς φίλους 
και συνεργάτες. Για τον Έλληνα ο καφές έχει 
τη μυρωδιά και τη γεύση της ανεμελιάς και του 
διαλογισμού, του διαλείμματος, του φλερτ και 
της παρηγοριάς.
0 καφές διατηρεί τη γοητεία του για ανθρώπους 
κάθε ηλικίας. Σε κάθε ελληνικό σπίτι αποτελεί εκ
δήλωση της φιλόξενης διάθεσης και γι’ αυτό συ
νοδεύει πάντοτε το παραδοσιακό κέρασμα. 
Σύμφωνα με έρευνα, το 85% των Ελλήνων προ
τιμούν καφέ από άλλα ροφήματα. Οι Έλληνες 
δημιούργησαν μία ολόκληρη κουλτούρα, που συν
δέεται με την κατανάλωση του καφέ, η οποία προ
κύπτει από τον γενικό τρόπο της ζωής τους και της 
σκέψης τους.
Χαρακτηριστικό είναι, αγαπημένοι μου, ότι ένα 
φλυτζάνι του απολαυστικού σκούρου ροφήματος, 
που το άρωμά του δελεάζει τις αισθήσεις, δεν

ίδιο με τη σκόνη στιγμιαίου νεσκαφέ, μιας και 
δεν έβρισκε ζεστό νερό για να τη διαλύσει. Τη 
χτύπησε με κρύο νερό, όπως το σοκολατούχο 
παρασκεύασμα, και ιδού, μπροστά μας ο πρώ
τος φραπές της Ιστορίας! Παγκόσμια πρώτη, 
ελληνική πατέντα που λένε.
Το 1965, η γνωστή καφετέρια του Χρήστου Λέν- 
τζου στο Παγκράτι σέρβιρε για πρώτη φορά 
φραπέ, πασπαλίζοντας από πάνω και μια κουταλιά 
ακτύπητου καφέ για τη γεύση. Και μετά, το χάος. 
0 φραπές, αγαπημένοι μου, μπήκε παντού, έγινε ο 
δεύτερος αγαπημένος καφές των Ελλήνων 
μετά τον ελληνικό. Ταυτίστηκε με παρέες, βόλτες, 
ταξίδια, παραλίες, ωραίες ιστορίες, ταυτίστηκε 
όμως και με την κακή πλευρά μας, με τα ελαττώ
ματα και τα λάθη μας. Η χώρα του φραπέ λέμε 
και εννοούμε τη χώρα του Νεοέλληνα, εκείνου 
του τύπου που είδε τη ζωή πιο χαλαρά από ό,τι 
έπρεπε.
0 φραπές γεννήθηκε στην Ελλάδα και εδώ θα πε- 
θάνει, όπως δείχνουν οι καταναλωτικές τάσεις. Τι 
τα θες, έτσι είναι η ζωή! Τώρα είναι η στιγμή του 
φρέντο, του εσπρέσο, του καπουτσίνο, του λάτε.

είναι ένα διάλειμμα πέντε λεπτών κατά τη 
διάρκεια της ημέρας, αλλά αποτελεί μια πο
λύωρη στάση για ξεκούραση και πρόφαση για 
επικοινωνία.
Κάθε είδος καφές έχει τον τόπο, τον χρόνο του και 
την κοινωνική του διάσταση. Χάρη στην εφευρετι- 
κότητα του Έλληνα έχουν προκύψει πολλά ροφή
ματα (ζεστά και κρύα) με βάση τον καφέ, που 
έγιναν γνωστά μάλιστα και στο εξωτερικό.
Ίσως ο πιο αγαπημένος, ειδικά ανάμεσα στη νεο
λαία, ήταν ο κρύος καφές φραπές. Και λέω 
«ήταν», γιατί πρόσφατα άκουσα σε ραδιοφωνική 
συνέντευξη τον πρόεδρο της Ελληνικής Ένωσης 
Καφέ, Γιάννη Μπενόπουλο να λέει πως «Φρέντο, 
εσπρέσο και καπουτσίνο αντικαθιστούν τον ελ
ληνικό και τον γνωστό μας φραπέ στα καταστή
ματα, ενώ οι κάψουλες αντικαθιστούν τον χύμα 
καφέ στα σπίτια...». Η αλήθεια είναι πως κάτι εί
χαμε καταλάβει, αλλά τώρα ήρθε και το επιβεβαί
ωσε και ο ειδικός.
θυμάστε τί γινόταν κάποτε, αγαπημένοι μου; Οι 
φραπέδες πήγαιναν κι έρχονταν στα σπίτια και στις 
καφετέριες. Τώρα όμως τείνουν να γίνουν είδος 
προς εξαφάνιση.
Όσοι προλάβαμε δεκαετίες '80 και '90, ζήσαμε τη 
δόξα τους. Το μιξεράκι χειρός, που έμπαινε 
μπρος για να κάνει αφρό στον ζεστό νεσκαφέ με τη 
ζάχαρη και το νερό, το πλαστικό ή μεταλλικό σέι- 
κερ που το αντικαθιστούσε, αν είχε χαλάσει, τον 
αφρό που, αν δεν τον είχες χτυπήσει καλά, εξαφα
νιζόταν στο πεντάλεπτο, το γάλα που μετέτρεπε τον 
φραπέ σε φραπόγαλο.
Με κάποια δόση υπερβολής θα λέγαμε ότι όλη η 
Ελλάδα κάποτε ήταν ένας φραπές. Τουλάχιστον 
από το 1957, που έγινε η τρομερή ανακάλυψη. Και
έγινε εντελώς τυχαία, στη ΔΕΘ Θεσσαλονίκης. 
Κάποιος αντιπρόσωπος εταιρείας παρουσίαζε 
ένα παιδικό σοκολατούχο ράφημα, που έπρεπε 
να χτυπήσεις σε σέικερ πριν το καταναλώσεις. 
Στο διάλειμμα είχε τη φαεινή ιδέα να κάνει το

του φρεντοτσίνο, μόκα, μακιάτο και πάει λέγοντας. 
Με γάλα αμυγδάλου, καρύδας, σόγιας, μαύρη ζά
χαρη, ζαχαρίνη, στέβια, σιρόπι αγαύης, φυτική 
κρέμα και ό,τι άλλο μπορείς να φανταστείς. Οι επι
λογές ατελείωτες και το «το καταναλωτικό κοινό 
διατεθειμένο να δοκιμάσει νέα πράγματα», 
όπως άκουσα τον κ. Μπενόπουλο να λέει.
Για να λέμε και του φρέντο το δίκιο, η μόδα του μας 
έδωσε ποικιλία. Και μια άλλη οπτική της εμπειρίας 
του καφέ. «Έχει αναπτυχθεί η αγορά του καφέ 
με δυναμικό τρόπο και έχουν επενδυθεί κεφά
λαια, έχουν έρθει ταλέντα, που βάζουν μυαλό 
και ψυχή και δημιουργούν καινούργια πράγ
ματα και υπάρχουν πολλές σοβαρές ελληνικές 
εταιρείες που καβουρδίζουν τον καφέ εδώ και 
φτιάχνουν εξαιρετικά χαρμάνια», ανέφερε ο κ. 
Μπενόπουλος. Ανέφερε επίσης ότι οΓΕλληνες λι
βανίζουμε τον καφέ μας. «Τα ποτήρια με τον 
καφέ μας συνοδεύουν για αρκετές ώρες, δί
νοντας την αίσθηση ότι στην Ελλάδα πίνουμε 
πολλούς καφέδες, κάτι που όμως δεν ισχύει. 
Ο Έλληνας έχει έναν καφέ δίπλα του, αλλά 
μπορεί να είναι ο ίδιος όλο το πρωί και ο ίδιος 
όλο το απόγευμα».
Η αλήθεια, αγαπημένοι μου, είναι ότι τόσο που έχει 
ακριβύνει ο καφές, ίσως αντισταθμίζουμε υποσυ
νείδητα την τιμή του με την ώρα. Λες από μέσα 
σου, πληρώνω τρία και τέσσερα ευρώ τον καφέ, 
θα τον πίνω αργά να νιώθω ότι φτουράνε τα λεφτά 
μου. Γιατί να τον σταματήσεις δεν μπορείς, σου κα
κοφαίνεται. Μια απόλαυση μου έμεινε πια, λες, 
να μπορώ να πιω ένα καφεδάκι. Στη δουλειά, 
στην παραλία, στην πλατεία, στη βεράντα. Με φίλο 
ή χωρίς.Ένα καφεδάκι για την πάρτη μου.
Το έχω φιλοσοφήσει το θέμα. 0 καφές δεν είναι 
απλώς συνήθεια, είναι η παρηγοριά μας. Είτε λέ
γεται Ελληνικός είτε φραπέ είτε φρέντο. Όποια 
μόδα και να έρθει, εμείς θα τήν αγαπήσουμε. 
Καφές να’ναι και ότι να 'ναι!

Με αγάπη, εύα

Σταγονίδια..
ΚΙ

από
εκεί...

Υποκλέπτω: Ρήμα, κλέβω, υφαρπάζω ή αποσπώ κάτι από κάποιον 
με δόλιο τρόπο.
Συγγενικές λέξεις: ΠΑΡΑΚΟΛΟΥΘΏ
Παρακολουθώ: Ρήμα, ακούω τις τηλεφωνικές συνδιαλέξεις κά
ποιου με τηλεφωνικές συσκευές υποκλοπής χωρίς αυτός να το 
γνωρίζει.

Τάσοο Νούσιαε. για Μητσοτάκη: «Τα βήματα 
μιας επιτυχημένης κυβέρνησης: Καίω, ξεπου
λάω, απολύω, απειλώ, διαιρώ, διχάζω, εξα
θλιώνω, εξοντώνω, καταστρέφω, βασιλεύω. 
Ανίκανος πάνω στις στάχτες του λαού μου!». 
Έλα τώρα κι εσύ, Τάσο μου. Υπερβολές....

Αλέδηε Τσίποαε. στη συζήτηση στη βουλή για 
τις παρακολουθήσεις: Δώστε μία απάντηση. 
Ποιος ήταν ο εθνικός λόγος που παρακολου
θούσατε τον κ. Ανδρουλάκη; Είναι πράκτορας 
ξένων συμφερόντων ο κ. Ανδρουλάκης; 
Είναι κατάσκοπος ξένων Δυνάμεων; Είναι 
επικίνδυνος για τα εθνικά συμφέροντα; Στα
ματώ την αγόρευσή μου και σας δίνω το 
πλόγο. Πάρτε το μικρόφωνο και απαντήστε.

Δεν το κάνετε...
Αυτό το στιγμιότυπο με τον Τσίπρα να διακόπτει και να δίνει τον λόγο 
στον πολιτικό του αντίπαλο να απαντήσει και ο Μητσοτάκης να μην 
τον παίρνει και να «παγώνει», θα το δούμε σε κανένα από τα κανά
λια;... Μπααααα

Νίκοε Ανδρουλάκηε. πρόεδρος ΠΑΣΟΚ 
ΚΙΝΑΛ στη βουλή: Σήμερα στη Βουλή εμφα
νίστηκε ένας Πρωθυπουργός βουτηγμένος 
στην αλαζονεία. Αρνήθηκε για άλλη μια 
φορά να απαντήσει σε κρίσιμα ερωτήματα. 
Από τον Σεπτέμβριο του 2021 ξεκινά να με 
παρακολουθεί η ΕΥΠ και συγχρόνως επιχει- 
ρείται η παγίδευση μου με ένα κατασκοπευ
τικό «υπερόπλο» κόστους εκατομμυρίων 
ευρώ, που θα μπορούσε να με βιντεοσκοπεί 

24 ώρες το 24ωρο. Αυτό, ο κ. Μητσοτάκης το θεωρεί σύνηθες, 
ενώ γνωρίζει ότι είμαι ο μόνος ευρωβουλευτής σε όλη την Ευ
ρωπαϊκή Ένωση, στον οποίο έχει συμβεί κάτι τέτοιο. Επίσης, δεν 
απάντησε ποιοι είναι οι εθνικοί λόγοι για την παρακολούθησή 
μου, που ενώ δεν συνέτρεχαν τα οκτώ χρόνια, που είμαι ευρω
βουλευτής, προέκυψαν ξαφνικά μόλις δήλωσα υποψηφιότητα 
για την Προεδρία του ΠΑΣΟΚ και εξαφανίστηκαν πάλι ξαφνικά 
με την εκλογή μου. Σταματήστε, κ. Μητσοτάκη, να περιφρονείτε 
ευθέως τη νοημοσύνη του ελληνικού λαού. Θέλατε ένα ΠΑΣΟΚ 
σε ομηρεία και αποτύχατε.
Πάντως την απάντηση στην ερώτηση «Γιατί παρακολουθούσαν τον 
Ανδρουλάκη;», δεν την πήραμε. 0 πρωθυπουργός δεν ήξερε, λέει. 
Οι άλλοι κάναν ό’τι κάναν. Αυτός είναι αθώος και εκ του αίματος τού
του.

Στέφανοε Μόνος: «Ο πρωθυπουργός είπε ότι 
δεν γνώριζε ότι η ΕΥΠ παρακολουθούσε το τη
λέφωνο του κ. Ανδρουλάκη ή οποιουδήποτε 
άλλου, μολονότι είχε την αποκλειστική αρμο
διότητα της εποπτείας της ΕΥΠ. Τι την ήθελε 
την αρμοδιότητα; Και αν δεν γνώριζε αυτός 
που είχε την αρμοδιότητα, ποιος γνώριζε;» 
Ποιος, ποιος, ποιος; 0 Μιμικός ο γιατρός

Θεόδωρος Ρουσόπουλοε: «Μόλις άκουσα το 
θέμα, υπέστην ένα σοκ. Δεν είναι ευχάριστο. 
Είναι ένα μεγάλο σφάλμα. Να δούμε ποιος το 
έκανε. Ο πρωθυπουργός είπε ότι δεν ήξερε. 
Το νόμιμο και το ηθικό δεν είναι πάντοτε ταυ
τόσημα... Πιστεύω ότι έχουν μείνει αναπάν
τητα ερωτήματα. Γιατί παοακολουθήθπκε ο 
Ανδρουλάκης;».
Με την απορία θα μείνετε κ. Ρουσόπουλε. Αφού 

σας το λέει ο Κυριάκος: Δεν ή-ξε-ρε...

| θευιστοκλήε Δευίοηε; ο νέος διοικητής τηε 
ΕΥΠ, μετά την παραίτηση Κοντολέων, βάζει 
βόμβα στα θεμέλια της δημοκρατίας. Ομολό
γησε ότι παρακολουθούνται κι άλλα πολιτικά 
πρόσωπα και δημοσιογράφοι: «Έχω πλήρη 
έλεγχο της υπηρεσίας τις τελευταίες 15 
μέρες, κανείε δεν εΣαιοείται από τιε παρακο
λουθήσει...»
Αυτός πάντως με το που μπήκε σίγουρα γνώ
ρισε.!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! Νεοδιορισμένος διοικητής 

της ΕΥΠ που ομολογεί ότι στόχοι δυνητικών παρακολουθήσεων 
είναι πολιτικοί και δημοσιογράφοι, έχει αποτύχει πριν καλά καλά 
καθίσει στην καρέκλα του. 0 Μητσοτάκης και η παρεούλα του πε
τυχαίνουν... διάνα με την επιλογή συνεργατών. Κάθε φορά και χει
ρότερες επιλογές. Συνέχεια στη σελίδα 21...

/
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Η Αναπληρώτρια Διοικητή χης ΕΑΔ και Επικεφαλής της μονάδας Επι
θεωρήσεων και Ελέγχων κα. Αλεξάνδρα Ρογκάκου σημείωσε ότι «Με 
μεγάλη χαρά προχωρήσαμε στη σύναψη μιας συμφωνίας που δρομο
λογεί τον σχεδίασμά και την υλοποίηση κοινών δράσεων και προγραμ
μάτων,με στόχο την ενδυνάμωση των διαδικασιών του Συστήματος 
Εσωτερικού Ελέγχου που θα καλύπτουν το σύνολο των λειτουργιών 
του Πανεπιστημίου. Είμαι βέβαιη ότι πρόκειται για μια συνεργασία που 
θα έχει πολλαπλά οφέλη στην υλοποίηση της εθνικής στρατηγικής για 
την ενίσχυση της διαφάνειας».
Ο Πρύτανης του Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας κ. θεόδουλος 
θεοδουλίδης επισήμανε ότι« Για το Πανεπιστήμιο Δυτικής Μακεδονίας 
η υπογραφή της σημερινής συμφωνίας έχει ιδιαίτερη σημασία ενόψει 
της δημιουργίας Μονάδας Εσωτερικού Ελέγχου, όπως αυτό απορρέει 
ως υποχρέωση από το νέο Νόμο για την Ανώτατη Εκπαίδευση. Το Πα
νεπιστήμιό μας προσβλέπει στην τεχνογνωσία της ΕΑΔ για την οργά
νωση και λειτουργία της Μονάδας αυτής. Η καλλιέργεια και η κατάκτηση 
κουλτούρας ποιότητας σε όλους τους τομείς αποτελεί στόχο του Στρα
τηγικού μας Σχεδίου και στην κατεύθυνση αυτή έχουμε προ πολλού 
πιστοποιηθεί με το πρότυπο 150 37001:2016 Κατά της Δωροδοκίας».

Υπογραφή μνημονίου συνεργασίας 
μεταξύ του Πανεπιστημίου Δυτικής 

Μακεδονίας και της Εθνικής 
Αρχής Διαφάνειας

Μ
νημόνιο συνεργασίας υπέγραψαν την Πέμπτη 25.08.2022 
η Αναπληρώτρια Διοικητή της Εθνικής Αρχής Διαφάνειας 
και Επικεφαλής της Μονάδας Επιθεωρήσεων και Ελέγχων 
κα. Αλεξάνδρα Ρογκάκου με τον Πρύτανη του Π&νεπιστημίου Δυ

τικής Μακεδονίας κ. Θεόδωρο Θεοδουλίδη. Αντικείμενο του μνη
μονίου είναι η παροχή τεχνογνωσίας και συμβουλευτικών υπη
ρεσιών από την ΕΑΔ σε θέματα εσωτερικού ελέγχου και 
ενίσχυσης των μηχανισμών ακεραιότητας.
Οι δύο φορείς θέτουν τις βάσεις για μια πολυεπίπεδη συνεργασία με 
στόχο την υλοποίηση δράσεων που εντάσσονται σε τρεις άξονες. 
Συγκεκριμένα, α) Στον άξονα εσωτερικού ελέγχου ο οποίος περιλαμ
βάνει τη μεθοδολογία και τα εργαλεία για τη βελτίωση του Συστήματος 
Εσωτερικού Ελέγχου και της λειτουργίας του, β) στον άξονα ακεραι
ότητας ο οποίος περιλαμβάνει την ενίσχυση μηχανισμών ακεραιότητας 
καθώς την εφαρμογή θεσμών όπως είναι ο Σύμβουλος Ακεραιότητας, 
γ) στον άξονα εκπαίδευσης και ευαισθητοποίησης ο οποίος περιλαμ
βάνει ενδεικτικά τη συνδιοργάνωση ημερίδων με θεματικές ενότητες 
που σχετίζονται με τον Εσωτερικό Έλεγχο, τη συνεργασία και ανταλλαγή 
πληροφοριών για την ανάπτυξη ακαδημαϊκής έρευνας, διδακτικής ακε
ραιότητας καθώς επίσης επιμόρφωσης και διάχυσης γνώσης σε θέματα 
διαφάνειας.

Αυξήσεις σοκ ύψους 40% στους Δήμους 
για τη διαχείριση στερεών αποβλήτων

Συνάντηση του Γιάννη Αντωνιάδη με τον 
υπουργό Εσωτερικών Μάκη Βορίδη και τον

διευθυντή του Θεοδόση ΑΘανασά

Τ
ην Πέμπτη 25 Αυγούστου 
2022, ο βουλευτής Φλώ
ρινας Γιάννης Αντωνιά- 
δης είχε συνάντηση στο 

υπουργείο Εσωτερικών με τον 
υπουργό κ. Μάκη Βορίδη και 
αμέσως μετά με το δ/ντή του 
κ. Θεοδόση ΑΘανασά, για το 
θέμα της παράτασης για άλ
λους τρεις μήνες των συμβα- 
σιούχων στην Περιφέρεια Δυ
τικής Μακεδονίας και στο 
Δήμο Φλώρινας.
0 βουλευτής έθεσε εκ νέου το 
θέμα στον υπουργό, σε συνέχεια 
προηγούμενης τηλεφωνικής 
επικοινωνίας των δύο για το 
θέμα. Ο κ. Βορίδης ενημέρωσε 
το βουλευτή πώς η αναζήτηση 
λύσης στο θέμα βρίσκεται στην 
καθημερινή τους ατζέντα και το 
χειρίζεται αποκλειστικά ο διευ
θυντής του κ. θ. Αθανασάς. Κατά 
τη συνάντηση με τον κ. ΑΘα
νασά, ο δ/ντής εξήγησε στο βου
λευτή πως σύμφωνα με την 
υπάρχουσα νομοθεσία δεν προ- 
βλέπεται η παράταση τέτοιων 
συμβάσεων και εφαρμόζεται σε 
όλους τους Δήμους οι οποίοι 
έθεσαν προς το υπουργείο πα
ρόμοιο αίτημα παράτασης συμ
βάσεων. Δίνει όμως το δικαίωμα 
σε Δημάρχους και Περιφερειάρ
χες, εφόσον έχουν ανάγκη από 
προσωπικό, να προχωρήσουν σε 
νέες διαδικασίες πρόσληψης προσωπικού, στο βρεθεί λύση στο πρόβλημα, λύση όμως η οποία 
οποίο έχουν δικαίωμα να συμμετέχουν και οι προϋποθέτει χρόνο. Υποσχέθηκαν να βρίσκονται 
παλαιότεροι συμβασιούχοι. σε επαφή τις επόμενες μέρες ώστε να εξετα-
Παρά τις επίμονες πιέσεις του βουλευτή για στούν καλύτερα όλες οι πτυχές του θέματος, 
εξεύρεση άμεσης λύσης, ο δ/ντής του υπουργού
τόνισε ότι μόνο με αλλαγή του νόμου μπορεί να ΑΠΟ ΤΟ ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ

Η
 νέα τιμολογιακή πολιτική που έστειλε π 
ΔΙΑΔΥΜΑ- Το εργοστάσιο και το καπέλο 
της ταφής απορριμμάτων- Αναλυτικά 

ποσά για τους 13 Δήμους της Δυτικής Μακε
δονίας- Κίνδυνος για τους ΚΑΠ 
Ένα δυσβάστακτο κόστος φαίνεται πως θα κλη
θούν να πληρώσουν οι Δήμοι και κατ' επέκταση 
οι πολίτες και στη Δυτική Μακεδονία, καθώς η 
νέα τιμολογιακή πολιτική που ορίζεται για όλους 
τους ΦΟΣΔΑ αναμένεται να εκτινάξει τις υποχρε
ώσεις για τη διαχείριση των απορριμάτων κατά 
40% ετησίως. Οι 13 Δήμοι της Δυτικής Μακεδο
νίας, έχουν γίνει γνώστες εδώ και λίγο διάστημα 
της νέας τιμολογιακής πολιτικής από τη ΔΙΑΔΥΜΑ 
η οποία τους απέστειλε τα οικονομικά δεδομένα 
για το 2023, με τα μεγέθη να κρίνονται τεράστια 
και τους Δημάρχους ήδη να εκφράζουν αντιδρά
σεις. Η επιβολή του τέλους ταφής και μια σειρά 
άλλων ενεργειών και δράσεων, αλλά κυρίως το 
κόστος λειτουργίας του εργοστασίου επεξεργασίας 
απορριμμάτων, οδηγεί στην επιβολή μιας τερά
στιας αύξησης με την τιμολογιακή πολιτική να είναι 
κοινή για όλους τους ΦΟΣΔΑ της Ελλάδας. Οι ίδιοι 
οι ΦΟΣΔΑ αλλά και γενικά οι Δήμαρχοι της χώρας 
εξέφρασαν τις πρώτες αντιδράσεις, καθώς το 
Υπουργείο υποχρεώνει να εγγραφούν οι συγκε
κριμένες υποχρεώσεις στον προϋπολογισμό του 
2023, χωρίς μάλιστα να διαφαίνεται άλλη λύση 
μιας και υπάρχει η απειλή της παρακράτησης των 
ΚΑΠ από τους Δήμους που θα επιλέξουν να μην 
πληρώσουν. Τριγωνικό και Τρανόβαλτο σε κατά
σταση Έκτακτης Ανάγκης, με απόφαση της Πολι
τικής Προστασίας 26 Αυγούστου 2022, 2:53 μμ 
Νίκος Μπαδήμας αποκλειστικά στον «Π»: «Έρχομαι 
για τη 5υρβΓ 1_θ39ϋθ 2- Στήριξη του κόσμου και 
ισχυρή διοίκηση τα ατού της Κοζάνης» 26 Αυγού
στου 2022, 2:16 μμ Ο Νίκος Μπαδήμας νέος προ
πονητής της Κοζάνης 26 Αυγούστου 2022, 1:40 
μμ «Μας έχουν δεμένους από παντού», είπε χθες 
ο Γενικός Διευθυντής της ΔΙΑΔΥΜΑ, Δημοσθένης 
Μαυρίδης, εξηγώντας την όλη κατάσταση στο Δη
μοτικό Συμβούλιου Βοϊου το οποίο συζήτησε το 
θέμα, εν όψει της Γενικής Συνέλευσης της ΔΙΑ
ΔΥΜΑ η οποία έχει οριστεί για τις 20 Σεπτεμβρίου. 
Εκεί το σύνολο των Δημάρχων δείχνει αποφασι
σμένο να μην προχωρήσει στην εγγραφή των πο

σών στους προϋπολογισμούς, οι οποίοι αναγκα
στικά θα μετακυλήσουν στους πολίτες από την 1 - 
1-2023, χρονιά που ορίζεται προεκλογική για την 
αυτοδιοίκηση και σαφώς ένα ακόμα δυσβάστακτο 
κόστος θα καταλογιστεί στους Δήμους. Ενδεικτικά 
οι Δήμοι της Δυτικής Μακεδονίας θα κληθούν να 
πληρώσουν το 2023, 1 1.928.633 ευρώ, έναντι 
8.211.650,81 ευρώ μία τεράστια αύξηση που επι
μερίζεται και στους 13 ΟΤΑ Α’ Βαθμού ως εξής:

ΔΗΜΟΣ

Αμύνταιο
Αργος Ορεστικό
Βελβεντό
Βόιο
Γρεβενά
Δεσκάτη
Εορδαία
Καστοριά
Κοζάνη
Νεστόριο
Πρέσπες
Σέρβια
Φλώρινα

Σύνολο

2022

452.177
374.301
92.005

466.742
715.952
147.651

1.463.977
1.066.589
2.077.756

53.855
39.555

278.073
983.018

8.211.650

2023

653.608
543.013
133.304
675.908

1.029.991
213.344

2.131.330
1.552.793
3.024.900

78.405
56.080

404.832
1.431.126

11.928.633

Τόσο το ετήσιο τεχνικό Πρόγραμμα, όσο και ο κα
νονισμός τιμολογιακής πολιτικής που εστάλησαν 
στους Δημάρχους, περιγράφουν μία σειρά επεξη
γηματικών αναφορών για τη γενικότερη αύξηση 
που καλούνται να πληρώσουν οι ΟΤΑ προς τη ΔΙΑ
ΔΥΜΑ, με τον Γενικό Διευθυντή, Δημοσθένη Μαυ- 
ρίδη να σημειώνει πως αυτά τα ποσά δεν αφορούν 
στο μεγάλο τους μέρος τα λειτουργικά της επιχεί
ρησης. Δήμαρχοι που μίλησαν στον «Π» εκφρά
ζουν πολλές ενστάσεις και θα θέσουν συγκεκρι
μένα ερωτήματα στη Γ.Σ. της 20ης Σεπτέμβρη, 
όπου αναμένεται να είναι έντονη, ενώ θα διαφανεί 
αν υπάρχουν Δήμαρχοι που θα βγουν εκτός γραμ
μής η οποία χαράζεται και έχει ως επιλογή να μην 
εγγραφούν οι αυξήσεις στους προϋπολογισμούς 
που θα κληθούν να ψηφίσουν τα δημοτικά συμ
βούλια στα τέλη του τρέχοντος έτους. Ζήσης Πι- 
τσιάβας.

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 20/04/2024 12:18:36 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.



ηχω β
Έκθεση ζωγραφικής και κατασκευών του Νίκου Ταμουτσέλη “Σημείο Ακρόασης”

Π
ραγματοποιήθηκαν τη Δευ
τέρα 22 Αυγούστου, στο 
Μουσείο Σύγχρονης Τέ
χνης, τα εγκαίνια της έκθεσης 

ζωγραφικής και κατασκευών του 
Νίκου Ταμουτσέλη με τίτλο «Ση
μείο Ακρόασης».
Προλόγισε ο πρόεδρος χπς Στέγης 
Φιλοτέχνων Φλώρινας Ανδρέας 
Τσώκας, ενώ χαιρετισμό απηύθυνε 
ο αντιπεριφερειάρχης Φλώρινας 
Σωτήρης Βόσδου. Ακολούθως, το 
λόγο πήρε ο καλλιτέχνης που ευχα
ρίστησε τους παρευρισκόμενους και 
αναφέρθηκε εκτενώς στην έκθεση. 
Η έκθεση θα διαρκέσει μέχρι τις 30 
Σεπτεμβρίου.
Ώρες Λειτουργίας: Δευτέρα - Σάβ
βατο 18:00 - 21:00, Κυριακή 
11:00 - 13:00 & 18:00 - 21:00.
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Συνάντηση του Γιάννη Αντωνιάδη με 
τον υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης 
για τις αποζημιώσεις των μήλων, 

φουντουκιών, μάρτιλων κλπ. 
(προανθικά) στην ΠΕ Φλώρινας

Τ
ην Πέμπτη 25 Αυγούστου 2022, ο βουλευτής Φλώρινας 
Γιάννης Αντωνιάδης είχε συνάντηση στο υπουργείο Αγρο
τικής Ανάπτυξης και Τροφίμων με τον υπουργό κ. Γιώργο 
Γεωργαντό. 0 βουλευτής ευχαρίστησε για άλλη μία φορά τον 

υπουργό για την αποζημίωση των ροδάκινων, κερασιών (προ
ανθικά) κλπ στην ΠΕ Φλώρινας και έθεσε το θέμα της μη απο
ζημίωσης στην ΠΕ Φλώρινας των μήλων των φουντουκιών των 
μύρτιλών (προανθικά) κλπ. Του ανέφερε ότι θα ήταν μεγάλη 
αδικία οι παραπάνω δενδροκαλλιέργειες να μην αποζημιωθούν 
καθότι αφορούν λίγους καλλιεργητές και είναι μικρό το ποσό 
της αποζημίωσης που τους αντιστοιχεί.
Αναφερόμενος στην ανακοίνωση του υπ. Αγρ. Ανάπτυξης, αλλά και 
σε αυτή τόυ ΣΥΡ1ΖΑ, ο κ, Αντωνιάδης αηοδοκίμασε και κατήγγειλε τη 
συμπεριφορά και τη στάση του ΣΥΡΙΖΑ, ο οποίος με κάθε τρόπο προ
σπαθεί να εμποδίσει την αποζημίωση των αγροτών για τα προανθικά 
αποσκοπώντας να αποκομίσει πρόσκαιρα κομματικά οφέλη από την 
αγανάκτηση των αγροτών οι οποίοι δεν θα έπαιρναν την αποζημίωση 
όπως γίνεται και με τα μήλα της Φλώρινας. Παρόλα όμως τα εμπόδια 
που θέτει ο ΣΥΡΙΖΑ, ο υπουργός υποσχέθηκε να προσπαθήσει να βρει 
λύση στο θέμα της αποζημίωσης των μήλων, φουντουκιών μύρτιλών 
κλπ της ΠΕ Φλώρινας, αναγνωρίζοντας για άλλη μια φορά το δίκαιο 
του αιτήματος και εκφράζοντας σταθερά την υποστήριξή του προς 
τους αγρότες. Επανέλαβε τη δέσμευσή του να ηαρευρεθεί στη Φλώ
ρινα κατά πάσα πιθανότητα το 3ο δεκαήμερο του Σεπτεμβρίου όπου 
θα δει από κοντά τους αγρότες της ΠΕ Φλώρινας, θα συζητήσει για 
τα προβλήματά τους και θα εγκαινιάσει αρδευτικό δίκτυο στην πε
ριοχή της Φλώρινας που κατασκευάζει το υπ. Αγρ. Ανάπτυξης. Βου
λευτής και υπουργός συμφώνησαν να βρίσκονται σε συνεχή επαφή 
για την επίλυση του θέματος των αποζημιώσεων των μήλων κ.λπ.

ΑΠΟ ΤΟ ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ

Κύριε Πρωθυπουργέ, προστατέψτε τα άτομα με 
αναπηρία από τη φτωχοποίηση - Πάρτε μέτρα τώρα!

Μ
ε αφορμή τη παρουσίαση των δεσμεύ
σεων της κυβέρνησης στη Διεθνή Έκ
θεση Θεσσαλονίκης τον Σεπτέμβριο, η 
ΕΣΑμεΑ κοινοποίησε στον πρωθυπουργό επι

στολή με τα πιο επείγοντα και ουσιαστικά ζη
τήματα του αναπηρικού κινήματος.
Βασική διεκδίκηση να υπάρξει επιτέλους ειδική 
μέριμνα για την προστασία των ατόμων με ανα
πηρία, χρόνιες παθήσεις και των οικογενειών 
τους, καθώς και αυξήσεις στα επιδόματα και στις 
συντάξεις των συνταξιούχων με αναπηρία και χρό
νιες παθήσεις, το οποίο αποτελεί πάγιο παν - ανα
πηρικό αίτημα τα τελευταία χρόνια.
Ουδείς αμφισβητεί ότι τα άτομα με αναπηρία, χρό
νιες παθήσεις και οι οικογένειές τους αντιμετω
πίζουν, παράλληλα με την μακροχρόνια οικονο
μική κρίση και την κρίση της πανδημίας, ένα άνευ 
προηγουμένου κύμα ακρίβειας στα προϊόντα, την 
ενέργεια, τα καύσιμα κ.α., η οποία καθιστά αδύ
νατη ακόμα και την κάλυψη των βασικών καθη
μερινών τους αναγκών.
Με τις τελευταίες αυξήσεις επιδομάτων να έχουν 
δοθεί το 2011, και με τα έξοδα για τη διασφάλιση 
μιας αξιοπρεπούς διαβίωσης συνεχώς να ανεβαί
νουν, οδηγούνται σε φτωχοποίηση.
Τα αποσπασματικά μέτρα έχουν αποδειχθεί ανα
ποτελεσματικά - μόνο η ισχυρή πολιτική βούληση, 
μέσω ενός συνολικού πλαισίου συνδυαστικών οι
κονομικών μέτρων, το οποίο θα έχει συνέχεια σε 
βάθος χρόνου, παράλληλα με την επιτάχυνση της 
υλοποίησης του Εθνικού Σχεδίου Δράσης για την 
Αναπηρία, θα μπορέσουν τα άτομα με αναπηρία, 
χρόνιες παθήσεις και οι οικογένειές τους να ζή- 
σουν ισότιμοι στην ελληνική κοινωνία.
Η Ε.Σ.Α.μεΑ. διεκδικεί:
1. Αυξήσεις σε όλα τα επιδόματα των ατόμων με 
αναπηρία και χρόνιες παθήσεις μέσω τετραετούς 
συμφωνίας, όπως είχε γίνει το 2003 και το 2007 
μεταξύ κυβέρνησης και Ε.Σ.Α.μεΑ. Πρέπει να λη- 
φθεί υπόψη ότι οι τελευταίες αυξήσεις στα επιδό
ματα δόθηκαν 10 χρόνια πριν, το 2011.
2. Αύξηση τουλάχιστον τιμαριθμική του κοινωνι
κού εισοδήματος αλληλεγγύης.
3. Ειδική μέριμνα για τα άτομα με αναπηρία στις 
εξαγγελίες για τη στέγαση, με αύξηση επιδότησης 
του ενοικίου για τα άτομα με αναπηρίες και χρό
νιες παθήσεις, καθώς και ευνοϊκότερες προϋπο
θέσεις σε δάνεια για αγορά κατοικίας στα νέα ζευ
γάρια.
4. Αυξήσεις στις συντάξεις των ατόμων με ανα
πηρία, οι οποίοι είναι συνταξιούχοι είτε λόγω γή
ρατος είτε λόγω αναπηρίας. Να δοθεί πραγματική 
αύξηση στις συντάξεις των ατόμων με αναπηρία 
ανεξάρτητα από την προσωπική διαφορά.
5. Διακριτή μέριμνα στις επιδοτήσεις για την ενέρ
γεια σε άτομα με αναπηρία και χρόνιες παθήσεις 
καθώς και για τις οικογένειές τους, με ειδική χα

μηλή τιμή ανά κιλοβατώρα. Πολλοί εξ αυτών κά
νουν χρήση ενεργοβόρων συσκευών ή έχουν με
γαλύτερες ανάγκες σε θέρμανση, ψύξη κ.λπ.. Επι
πλέον είναι επιτακτική ανάγκη να επιδοτηθούν οι 
ενεργειακές ανάγκες των κτιρίων που στεγάζουν 
την Ε.Σ.Α.μεΑ. και τις οργανώσεις μέλη της, τα 
κέντρα διημέρευσπς που παρέχουν υπηρεσίες σε 
άτομα με αναπηρία κ.λ.π.
6. Απαλλαγή των ατόμων με αναπηρία από τα τεκ
μήρια του εισοδήματος. Να μην φορολογείται το 
τεκμαρτό εισόδημα των-ατόμων με αναπηρία με 
ποσοστό από 67% και άνω, παρά μόνο το πραγ
ματικό.
7. Απαλλαγή από τον ΕΝΦΙΑ όλων των ατόμων 
με αναπηρία με ποσοστό αναπηρίας 67%, ανεξαρ
τήτως κατηγορίας αναπηρίας και των οικογενειών 
που βαρύνονται φορολογικά με άτομα με βαριά 
αναπηρία από τον ΕΝΦΙΑ, χωρίς εισοδηματικά 
κριτήρια, για την πρώτη κατοικία.
8. Αύξηση του ακατάσχετου ποσού σε λογαριασμό 
μισθού ή σύνταξης ατόμων με αναπηρία στο ύψος 
των 3.000 ευρώ, λόγω αυξημένων αναγκών εξ 
αιτίας της αναπηρίας τους.
9. Λήψη προστατευτικών φορολογικών μέτρων 
για τα άτομα με αναπηρία και χρόνιες παθήσεις 
με ποσοστό αναπηρία 67% και άνω που έχουν 
επιχειρηματική δραστηριότητα.
10. Επαναφορά του άρθρου 18 του ν, 4172/2013 
που προέβλεπε μείωση φόρου από ιατρικές δα
πάνες, για τα άτομα με αναπηρία, με χρόνιες πα
θήσεις και τις οικογένειές τους, καθώς και διεύ
ρυνση αυτού.
11. Προστασία από πλειστηριασμό της πρώτης κα
τοικίας που ανήκει σε άτομα με ποσοστό αναπη
ρίας τουλάχιστον 67%, καθώς και στα πρόσωπα 
που έχουν στην οικογένειά τους άτομα με βαριές 
αναπηρίες.
12. Μηδενική συμμετοχή των ασφαλισμένων με 
αναπηρία και χρόνιες παθήσεις στα συνταγογρα- 
φούμενα φάρμακα και στα τεχνικά βοηθήματα, 
στα ιατροτεχνολογικά βοηθήματα, στα είδη ειδικής 
διατροφής και τις βιταμίνες.
13. Μείωση του ΦΠΑ στο χαμηλότερο συντελεστή 
που επιτρέπει η νομοθεσία για τα απαραίτητα βοη- 
θήματα-εργαλεία διαβίωσης των ατόμων με βαριά 
κινητική αναπηρία και άλλες αναπηρίες.
14. Σημαντική αύξηση του ατομικού και οικογε
νειακού ορίου εισοδήματος για τη χορήγηση επι
δόματος θέρμανσης στα άτομα με αναπηρία ή χρό
νιά πάθηση με ποσοστό 67% και άνω.
Η προστασία της ζωής, η διασφάλιση αξιοπρεπούς 
επιπέδου διαβίωσης και ο σεβασμός των ανθρω
πίνων δικαιωμάτων, είναι αδιαχώριστα.

Για περισσότερες πληροφορίες επικοινωνήστε 
με τον Πρόεδρο της Ε.Σ.Α.μεΑ. κ. I. Βαρδακα- 
στάνη στο κινητό τηλέφωνο 6937157193.

Με επιδοτήσεις από λεφτά των πολιτών η κυβέρνηση επιδιώκει
να κρύψει τα υπερκέρδη του καρτέλ ενέργειας

Μ
ε υψηλές επιδοτήσεις από λεφτά των πολιτών η 
κυβέρνηση Μητσοτάκη προσπαθεί να κρύψει τις 
απλησίαστες τιμές στο ρεύμα και τις ευθύνες της 
για τα υπερκέρδη του καρτέλ ενέργειας. Οι επιδοτήσεις 

που ανακοίνωσε σήμερα ο κ. Σκρέκας χρηματοδοτούν 
την ακρίβεια και αποδεικνύουν το αδιέξοδο που δημι
ούργησε η κυβέρνηση, η οποία αντί να καταργήσει τη 
ληστρική ρήτρα Μητσοτάκη έχει οδηγήσει στα ύψη τις 
τιμές ρεύματος και δεν παρεμβαίνει στην αισχροκέρ
δεια, καθώς προστατεύει τα συμφέροντα λίγων παρα
γωγών ηλεκτρικής ενέργειας που εξακολουθούν να 
σωρεύουν υπερκέρδη.
0 κ. Σκρέκας σήμερα είχε το θράσος να αναφερθεί σε «τε
ράστια προσπάθεια που καταβάλλει η Κυβέρνηση, η οποία 
εξαντλεί κάθε οικονομική δυνατότητα» ενώ γνωρίζουμε ότι 
οι επιδοτήσεις προέρχονται από χρήματα που πληρώνουν 
οι ίδιοι οι πολίτες, μέσω άδικων χρεώσεων στουςλογαρια-' 
σμούς ρεύματος και υπερείσπραξης φόρων από όλο το 
φάσμα της αγοράς. Η κυβέρνηση δεν παρεμβαίνει στην 
ενεργειακή αγορά, δεν περιορίζει τα υπερκέρδη, δεν ελέγ
χει την αισχροκέρδεια και την αυθαιρεσία έναντι των κατα
ναλωτών και έχει δεσμεύσει τη χώρα σε ένα φαύλο κύκλο 
επιδοτήσεων και υπερ-εξάρτησης από το εισαγόμενο πα
νάκριβο και σε ανεπάρκεια φυσικό αέριο. Το μόνο επίτευγμα 
της κυβέρνησης είναι η #ακρίβεια_Μητσοτάκη!
Εξίσου απαράδεκτο είναι ότι ο κ. Σκρέκας υπόσχεται μελ
λοντικό εξορθολογισμό των χρεώσεων ΥΚΩ ενώ οι κατα
ναλωτές εδώ και ένα χρόνο, έπρεπε να είχαν δει μείωση 
των ΥΚΩ λόγω της ολοκλήρωσης έργων διασυνδέσεων 
(συμπεριλαμβανομένης και της μικρής διασύνδεσης της 
Κρήτης). Με τον ίδιο ακριβώς τρόπο έπρεπε να είχαν μει

ωθεί οι χρεώσεις ΕΤΜΕΑΡ, τις οποίες πλήρωσαν 
άδικα επί ένα χρόνο όλοι οι καταναλωτές δημι
ουργώντας υηερπλεόνασμα'1,1 δισ. ευρώ στον 
Ειδικό Λογαριασμό των ΑΠΕ, που στη συνέχεια 
τροφοδότησε το Ταμείο Ενεργειακής Μετάβασης.
Είναι προκλητικό η κυβέρνηση να υπόσχεται ότι 
στο μέλλον θα μειώσει άδικες χρεώσεις που δια
τηρεί η ίδια εν μέσω κρίσης εδώ και ένα χρόνο, 
επιβαρύνοντας τους καταναλωτές. Και μάλιστα 
όταν αυτή η εξαγγελία συνδέεται με νέα «ει
σφορά αντιστάθμισης κινδύνου» στους λογαρια
σμούς ρεύματος η οποία θα τροφοδοτεί νέο 
αηοθεματικό λογαριασμό, άρα νέα επιβάρυνση 
των καταναλωτών.
Ακόμα όμως και μετά τις σημερινές ανακοινώσεις, 
πολλές κατηγορίες καταναλωτών εξακολουθούν 
να παραμένουν ελλιπώς θωρακισμένες, όπως 
Δήμοι, ΔΕΥΑ, ΤΟΕΒ, βιοτεχνίες, καταναλωτές 
μέσης τάσης κλπ. Είναι πλέον σαφής η απειλή για 
σημαντικές κοινωνικές, παραγωγικές και οικονομικές λει
τουργίες λόγω της ανεπάρκειας της κυβέρνησης.
Όμως για μία ακόμη φορά η κυβέρνηση δεν είπε κουβέντα 
για τα υπερκέρδη των ηλεκτροπαραγωγών, πόσα τελικά θε
ωρεί ότι είναι, πότε θα φορολογηθούν και πότε θα επιστρα- 
φούν στους καταναλωτές. Υπενθυμίζουμε ότι 2,2 
δισεκατομμύρια ευρώ έχουν αφαιρεθεί από τους κατανα
λωτές την περίοδο Ιούλιος 2021 -Ιούνιος 2021, με τις πλάτες 
της κυβέρνησης.
Αντί να βάλει χέρι στα υπερκέρδη και να μειώσει τις τιμές, 
όπως επιμένει εδώ και ένα χρόνο ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, ο κ. Μη- 
τσοτάκης βαφτίζει ως επιδοτήσεις τα χρήματα των πολιτών,

με τα οποία επανα-χρηματοδοτούνται π ακρίβεια και τα 
υπερκέρδη.
Στην ενεργειακή πολιτική αποδεικνύονται καθημερινά η 
ανεπάρκεια και η αναξιοπιστία τη< κυβέρνησης, με τα νοι
κοκυριά και την οικονομία της χώρας να βιώνουν τις τρα
γικές συνέπειες. Η ανάγκη ανατροπής του ενεργειακού 
αδιεξόδου επιβάλλει την επιτάχυνση της πολιτικής αλλαγής.

Σωκράτης Φάμελλος, Τομεόρχης 
Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

Πέτη Πέρκα, Αναηληρώτρια Τομεόρχης 
Περιβάλλοντος και Ενέργειας
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Ο Όμιλος Ενεργών Νέων Φλώρινας στο Τΐρρετατγ της
Ιρλανδίας για το Σχέδιο Ανταλλαγής Νέων με τίτλο: “ΗϊςΗ 5"

Ο
 Όμιλος Ενεργών Νέων Φλώρινας - ΟΕ- 
ΝΕΦ συμμετέχει εδώ και πολλά χρόνια σε 
διεθνή δίκτυα οργανισμών νεολαίας και 
στο πλαίσιο του προγράμματος Εε35Γηυ5+ προ

σφέρει ευκαιρίες για εκπαιδευτικά προγράμματα. 
Αυτή τη φορά, σε συνεργασία με τον Ιρλανδικό ορ
γανισμό Νεολαίας “ΤίρρθΓΒΓγ ΚβςίοηθΙ ΥουίΗ δθτνίοθ”, 
μετά την ολοκλήρωση του πρώτου σκέλουςτου Σχε
δίου με τίτλο 'ΉίςΗ 5“ στη Φλώρινα 06-10 Ιουλίου, 
ακολούθησε το δεύτερο σκέλος στην περιοχή Τίρ- 
ρβΓΟΓγ της Ιρλανδίας στις 15-22 Αυγούστου 2022. 
Την αποστολή συνοδέυσαν ο Χρήστος Μογλενίδης 
και η Νικολέτα θεοδωρίδου, γουίΗ ννοτΧθΓδ και μέλη 
του ΟΕΝΕΦ.
Σε αυτό συμμετείχαν συνολικά 40 νέες και νέοι ηλι
κίας 14-17 ετών, από. την Ιρλανδία και την Ελλάδα, 
εκ των οποίων οι 20 ήταν εθελοντές/ντριες από τη 
Φλώρινα και το Αμύνταιο, ενεργά μέλη του Ομίλου 
Ενεργών Νέων Φλώρινας. Κατά τη διάρκεια των δρα
στηριοτήτων του, οι συμμετέχοντες/ουσες είχαν την 
ευκαιρία να συνδεθούν με άλλους νέους από την Ιρ
λανδία και ταυτόχρονα να εξερευνήσουν ποικίλες 
απόψεις σχετικά με την υγεία και την ευημερία, λει
τουργώντας μέσα σε ένα διαφορετικό πολιτιστικό 
πλαίσιο.
Μέσα από μια σειρά αθλητικών δραστηριοτήτων 
όπως σοηοθ-ΚβγθΧ, αναρρίχηση, τοξοβολία, οπεη- 
(θθππ9, αυτοάμυνα, ζυηη03 και γορα, οι νέες και νέοι 
κατάφεραν να εξερευνήσουν τις πολιτισμικές διαφο
ρές γύρω από την ψυχική υγεία, να μοιραστούν τις 
εμπειρίες τους και τις γνώσεις που έχουν αποκτήσει 
μέσα στις κοινότητές τους, να μιλήσουν ανοιχτά και 
ειλικρινά τόσο για τη σωματική όσο και για την ψυχική 
τους υγεία και συνεπώς να εντοπίσουν πολλούς δια
φορετικούς τρόπους προκειμένου να υποστηρίξουν 
θετικά και να φροντίσουν τη δική τους ευημερία. Επί
σης, τα διαδραστικά εργαστήρια παραγωγής ιστοριών 
λειτούργησαν καταλυτικά στο περαιτέρω δέσιμο με 
την ομάδα των Ιρλανδών.
Λίγα λόγια από τους/τις συμμετέχοντες/ουσες; 
Θόδωρός Τρυφωνίδης, 16 ετών, Αμύνταιο 
Ή εμπειρία στην Ιρλανδία με το πρόγραμμα του ΟΕ
ΝΕΦ ήταν μοναδική. Έκανα πολλές γνωριμίες, ήρθα 
πιο κοντά με άτομα που δεν ήξερα και έκανα νέες 
φιλίες με Έλληνες και με Ιρλανδούς, φιλίες που ίσως 
κρατήσουν για πάντα. Έκανα μοναδικές δραστηριό
τητες που μερικές από αυτές με έφεραν ένα βήμα 
πιο κοντά για να ξεπεράσω τους φόβους μου." 
Χρηστός Παπαγιαννάκης, 15 ετών, Φλώρινα 
“Αυτή η ανταλλαγή ήταν μια αξέχαστη εμπειρία. Μου 
έδωσε την ευκαιρία να εξερευνήσω πολλά μέρη στην 
Ιρλανδία, ενώ παράλληλα να γνωρίσω νέα άτομα 
τόσο από την Ιρλανδία όσο και από την Ελλάδα με τα 
οποία ελπίζω να διατηρήσω επικοινωνία. Τέλος, 
έμαθα πολλά καινούργια πράγματα για την ευεξία και 
να δοκιμάσω αθλητικές δραστηριότητες.”
Έρρικα Βελίδου,ΐό ετών, Φλώρινα 
“Τα ταξίδια γενικότερα είναι μια αξέχαστη εμπειρία 
από μόνα τους,πόσο μάλλον όταν αυτά γίνονται με 
άλλα παιδιά. Η απόφαση να πάω Ιρλανδία με τον ΟΕ
ΝΕΦ τελικά ήταν μια από τις καλύτερες που έχω 
κάνει και δεν θα το μετανιώσω. Υπήρχε πολύ βοήθεια 
από τα μέλη του ΟΕΝΕΦ και όλα ήταν οργανωμένα 
.Από την άλλη, οι φιλίες που ανέπτυξα τόσο με τα

παιδιά από την Ελλάδα τόσο και με τους Ιρλανδούς, 
ήταν ένα πολύ μοναδικό κομμάτι που είμαι σίγουρη . 
πως θα είναι ένα γερό εφόδιο για το μέλλον μου. Επί
σης το να επισκέπτεσαι νέες χώρες και νέα μέρη είναι 
κάτι το μοναδικό γιατί βγαίνεις από τον κλειστό κύκλο 
της πόλης σου και ανοίγονται οι ορίζοντες για κάθε 
νεαρό/η σε αυτή την ηλικία. Ελπίζω να έχω την ευ
καιρία να ξανά ζήσω αυτή την εμπειρία και ακόμα 
πολλές άλλες τέτοιες.”
Βασιλεία-Ραφαπλία Διάκου, 15 ετών, Άγιος Παν- 
τελεήμονας
“Η συμμετοχή μου σε αυτό το πρόγραμμα ανταλλαγής 
νέων του ΟΕΝΕΦ ήταν πολύ σημαντική για εμένα 
μιας και είχα πολλές προσδοκίες. Νιώθω πολύ ευ
γνώμων που επιλέχτηκα ανάμεσα σε τόσα άλλα άτομα 
της ηλικίας μου και έζησα μια τόσο πρωτόγνωρη εμ
πειρία. Στη Φλώρινα αλλά και στο ταξίδι στην Ιρλανδία 
γνώρισα νέα άτομα και περάσαμε ωραίες στιγμές μαζί 
και ήρθα σε επαφή με έναν άλλο διαφορετικό πολιτι
σμό από τον δικό μας.”
Αντωνία Γρίβα, 16 ετών, Αμύνταιο 
"Ως πρώτο ταξίδι στο εξωτερικό καθώς και πρώτη 
συμμετοχή σε ένα από τα προγράμματα του ΟΕΝΕΦ 
είμαι πολύ ευχαριστημένη και ευγνώμων που συμ
μετείχα. Ήταν μια ευκαιρία ζωής και καλό είναι να 
μην τις αφήνετε να φεύγουν αυτές τις ευκαιρίες. Πε
ράσαμε υπέροχα και οι Ιθοάθτε ήταν πολύ φιλικοί και 
ανοιχτοί προς εμάς και φυσικά και προς τους Ιρλαν
δούς φίλους μας, πράγμα το ευχάριστο. Ακόμα πιο 
ευχάριστο ήταν οι φιλίες που δημιουργήθηκαν μεταξύ 
παιδιών της Ελλάδας και της Ιρλανδίας. Η εμπειρία 
ήταν απίστευτη.”
Τότες Σωτήρης, 16 ετών, Φλώρινα
“θα ήθελα να ευχαριστήσω τον ΟΕΝΕΦ, που δίνει 
την ευκαιρία σε παιδιά διαφόρων ηλικιών να γνωρί
σουν νέους πολιτισμούς καθώς και να κάνουν διε
θνείς φιλίες που κρατάνε για μια ζωή. Ήταν μία κα-' 
ταπληκτική εμπειρία, μάθαμε πολλά καινούργια 
πράγματα καθώς και καινούργια συνομήλικα παιδιά 
από την Ιρλανδία. Επιπρόσθετα, συνάντησα κάποια 
παιδιά που είχα γνωρίσει σε προηγούμενα προγράμ
ματα και μπορώ να πω πως οι φιλίες που δημιουρ- 
γούνται σε τέτοια προγράμματα κρατάνε για πάντα!” 
Νικολέτα Θεοδωρίδου, 23 ετών, Νάουσα 
Άλλη μια ανταλλαγή νέων, άλλη μια αξέχαστη εμπει
ρία! Νιώθω ευγνώμων, νιώθω γεμάτη και ξεχωριστή! 
Ευχαριστώ πολύ τον οργανισμό ενεργών νέων Φλώ
ρινας για την εμπιστοσύνη που μου δείχνει και τις 
ευκαιρίες που μου ξεδιπλώνονται αφού δεν είναι 
απλά «ταξίδια», απλές γνωριμίες αλλά πολλά παρα
πάνω! Ευχαριστώ τον συνεργάτη μου και τα υπέροχα 
παιδιά μας! Τους εύχομαι να παραμείνουν ενεργά, 
παραγωγικά και να αρπάζουν κάθε αντίστοιχη εμπει
ρία καθώς είναι παραπάνω από τυχερά να ζουν τέ
τοιες ξεχωριστές στιγμές συγκριτικά με άλλους νέους 
στη χώρα μας. Να είστε ανοιχτοί, να είστε ενεργοί 
νέοι και να ξεπερνάτε τα όρια σας!

Μείνετε συντονισμένοι/ες για τις δράσεις μας:

Ρ30θόοοΙ<: ννν/νν.ίβεθδοοίι.εοΓη/οεηεί 
Ιη5ΐ39Γ3ηη: νννννν.ίη5ί39Γ3ΐη.εοΓη/3είίνεγουΐΗ5/

Οι Νέοι Μπροστά!
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ΤΕΤΑΡΤΗ 31 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 2022 η ηχω
Το Χοροθέατρο της Λέσχης Πολιτισμού στο

"Πολιτιστικό Καλοκαίρι" του Δήμου Φλώρινας

Μ
ε την παράσταση του Χοροθεάτρου της Λέσχης Πολιτισμού 
Φλώρινας συνεχίστηκαν την Δευτέρα 22 Αυγούστου, στην 
αίθουσα θεάτρου του Φ.Σ.Φ. ”0 Αριστοτέλης", οι εκδηλώσεις

"Πολιτιστικό Καλοκαίρι 2022" του Δήμου Φλώρινας.
Η εμφάνιση του Χοροθεάτρου ενθουσίασε τους θεατές που χειροκρότησαν 
πολλές φορές τα μέλη του για την άψογη εκτέλεση και τις χορογραφίες. 
Οι χορογραφίες και η διδασκαλία χορού ήταν των Βιβής Κοσκοσά, Ιφιγέ
νειας Κλεισιάρη - Κοσκοσά, Ιωάννας Μίντζα και Μαριλένας Κίτσου.
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ηχω ΐ2 ΤΕΤΑΡΤΗ 31 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 2022

Αξέχαστες βραδιές στο τριήμερο των εκδηλώσεων Πρέσπες 2022

Μ
ε ένα ξεχωριστό αφιέρωμα στον έναν χρόνο από 
τον θάνατο του Μίκη θεοδωράκη στο Νέο Πάρκο 
της Φλώρινας άνοιξε την Παρασκευή 26 Αυγού- 
στου η αυλαία των εκδηλώσεων «Πρέσπες 2022»

Η Ορχήστρα Μίκης Θεοδωράκης, παρουσίασε ένα ιερατικό 
αφιέρωμα στον παγκόσμιο συνθέτη, όπου τραγούδησαν ο 
Βασίλης Λέκκας, η Ρίτα Αντωνοηούλου και ο Άγγελος Θεο
δωράκης.
Στην απώλεια των αργυροπελεκάνων την περασμένη άνοιξη 
στην Πρέσπα ήταν αφιερωμένη η βραδιά στόον'Αγιο Αχίλλειο 
το Σάββατο 27 Αυγούστου.
Μια βραδιά γεμάτη όμορφες μουσικές και τραγούδια και 
πρωταγωνιστές τον Μάριο Φραγκούλη, την Ευανθία Ρεμ- 
πούτσικα και τη Φλωρινιώτισσα Δήμητρα Σελεμίδου.
Στη διάρκεια της βραδιάς τιμήθηκε από τον Οργανισμό Πο
λιτιστικών Εκδηλώσεων Πρεσπών ο ποιητής Βαγγέλης Χρό- 
νης, ποιήματα του οποίου διαβάστηκαν επί σκηνής.
0 Στέλιος Ρόκκος, ξεσήκωσε το κοινό που γέμισε το ΔΑΚ 
Αμυνταίου το βράδυ της Κυριακής 28 Αυγούστου. ΑΓΙΟΣ ΑΧΙΛΛΕΙΟΣ

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 20/04/2024 12:18:36 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.



ΤΕΤΑΡΤΗ 31 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 2022 ΐ3ηχω

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 20/04/2024 12:18:36 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.



ΠΥΓΛ 1/, ΤΕΤΑΡΤΗ 31 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 2022
I ΙλΙα/ *** ? -■ ■ . V . . ::Α Τ·." · ■ ·■ ■ ' ■ ' ν

η χ (χ)3ρ°γτ
Χάλκινο μετάλλιο για τον Δημήτρη 

Γιαννόπουλο του «ΦΙΛΙΠΠΟΥ» Αμυνταίου 
στο Παγκόσμιο Πρωτάθλημα Τζούντο 018

Ο
 Αθλητικός Σύλλογος Τζούντο Αμυνταίου «0 ΦΙΛΙΠΠΟΣ» συγχαίρει θερμά τον αθλητή του ΔΗΜΗΤΡΙΟ 
ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟ για την κατάκτηση του χάλκινου μεταλλίου που πήρε την Πέμπτη 25 Αυγούστου 2022 
στο Παγκόσμιο'Πρωτάθλημα Τζούντο 1118 που διεξήχθη στο Σεράγεβο - Βοσνίας.

Ένας ακούραστος αθλητής του Συλλόγου μας, που κατέδειξε ότι η σκληρή δουλειά, η επιμονή, η υπομονή, 
με συνοδοιπόρο τον προπονητή του Σουρέν Γϊουμουκιάν, των γονιών του και του συλλόγου ανταμείφθηκε. 
Ελπίζουμε το παράδειγμα του να εμπνεύσει και άλλους αθλητές. Δημήτρη μια μεγάλη αγκαλιά από όλους μας 
σε περιμένουμε.

Ο Αθλητικός Σύλλογος Τζούντο Αμυνταίου 0 ΦΙΛΙΠΠΟΣ

Π~Γ-;Αί

Συγχαρητήριο του Δημάρχου Αμυνταίου στον 
Δημήτρη Γιαννόπουλο για το χάλκινο μετάλλιο

Θ
έλω να εκφράσω τα θερμά μου 
συχγαρητήρια στο δικό μας 
παιδί, τον 17χρονο Δημήτρη 
Γιαννόπουλο, για το χάλκινο μετάλ

λιο στο παγκόσμιο πρωτάθλημα 
τζούντο εφήβων, στο Σεράγεβο. 
Δημήτρη, με την εξαιρετική σου πα
ρουσία έκανες υπερήφανους όλους 
τους Αμυνταιώτες και όλους τους Έλ
ληνες. Συνέχισε έτσι. Το μέλλον σου 
ανήκει.
Τα συγχαρητήριά μου, επίσης, στον 
αθλητικό Σύλλογο «Φίλιππος Αμυν
ταίου», στον προπονητή 5υτβη 
ΟίουηηουΙτώη αλλά και στους γονείς 
του-για τη σωστή καθοδήγηση και ανα
τροφή ενός αθλητή, που αποτελεί πρό
τυπο για τη νεολαία μας.

Σας ευχαριστούμε.

Άνθιμος Μπιτάκης 
Δήμαρχος Αμυνταίου

Παγκόσμιο Πρωτάθλημα 
Τζούντο Εφήβων

Δημήτρη,
θερμά
συγχαρητήρια!
Μακ έκανες «κερήφκνοιχ

Ενημέρωση πρσς τα Σωματεία 
της ΕΠΣ Φλώρινας για τα 

έγγραφα ποδοσφαιριστών και 
τους αγωνιστικούς χώρους

Κύριε Πρόεδρε, σας γνωρίζουμε ότι εν όψει της νέας αγωνιστικής πε
ριόδου 2022-23, όλα τα σωματεία της Α' καιΒ' Κατηγορίας ΕΠΣ Φλώ
ρινας που συμμετέχουν στο Κύπελλο και στο Πρωτάθλημα θα πρέπε.1 
να έχουν στη διάθεσή τους για τους ποδοσφαιριστές τα προβλεπόμενα 
έγγραφα του ΚΑΠ [Δελτίο, Ετήσια Κάρτα Υγείας ποδοσφαιριστή], 
θα πρέπει επίσης ο άγωνιστικος χώρος να πληρεί τις προϋποθέσεις 
των κανόνων παιχνιδιού [Διαγράμμιση, Δίχτυα, Αποδυτήρια κλπ].
Σας ευχόμαστε καλή ποδοσφαιρική χρονιά.

Το Δ.Σ.

Έτοιμες οι ΣΑΡΙΣΕΣ για τη 
νέα αγωνιστική περίοδο

Ο
λοκληρώθηκε την Παρασκευή 26/8/2022 η προετοιμασία 
των αθλητών των ΣΑΡΙΣΩΝ για τη νέα αγωνιστική περίοδο 
2022-2023. Η προετοιμασία ήταν μακρόχρονη (5 εβδομάδες) και 
περιελάμβανε διπλές καθημερινές σκληρές προπονήσεις. Κατά τη διάρ

κεια των προπονήσεων τα παιδιά δούλεψαν πολύ πάνω στη φυσική κα
τάσταση και την βελτίωση της τεχνικής τους κατάρτισης.
Σημαντική ήταν η συμμετοχή στις προπονήσεις για μία εβδομάδα του 
Κινέζου αθλητή Ροής θοηρ Ιίυ, ο οποίος βοήθησε στην εξάσκηση των 
παιδιών. 0 προπονητής της ομάδας ΜθγΚ ΡίηΙ< δήλωσε για τους στόχους 
της νέας χρονιάς: «Είμαι πολύ ευχαριστημένος από την μεγάλη προ
σπάθεια που κατέβαλαν τα παιδιά το τελευταίο διάστημα. Δουλέψαμε 
σκληρά και είμαι σίγουρος ότι θα έχουμε αποτελέσματα. Στόχος μας 
είναι τα παιδιά μας να πρωταγωνιστήσουν σε ατομικό επίπεδο στις κα
τηγορίες που θα συμμετέχουν. Σε ομαδικό επίπεδο περιμένουμε η γυ
ναικεία μας ομάδα να είναι μέσα στις διεκδικήτριες του τίτλου στην Α1 
και η αντρική μας ομάδα να πέτύχει την άνοδο στην Α2. Επίσης, πιστεύω 
ότι είναι εφικτό να έχουμε μία διάκριση το Ευρωπαϊκό Κύπελλο Ττορήγ 
που παίρνουμε μέρος, θα ήθελα να ευχαριστήσω τα παιδιά για την με
γάλη τους προσπάθεια και να τους ευχηθώ καλή επιτυχία». Από τη Δευ
τέρα 29/8/2022 ξεκινάνε οι τακτικές προπονήσεις του συλλόγου, ενώ 
ταυτόχρονα έχουν αρχίσει και οι νέες εγγραφές στο σύλλογο.
Το Δ.Σ. εύχεται σε προπονητή και αθλητές καλή αρχή και καλή 
επιτυχία!!!

τώρα και στον χώρο σας...
' ΟΕΙΙΥΕΒΥ

γωνί<χ

' Έναντι πρώην κλινικής /
Λαλαγιάννη

τ. 2385 ο 244°7 ~ ινΚαί’δ ιψ 6980101298

Είμαστε στη διάθεσή σας να ετοιμάσουμε τη 

δική σας κοινωνική εκδήλωση (γόμους, 

αρραβώνες, βαφτίσια, μνημόσυνα, κηδείες)
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ΤΕΤΑΡΤΗ 31 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 2022 ΐδ ηχω
1η Θέση για τον ΠΑΣ ΦΛΩΡΙΝΑ στο τουρνουά “ΤΕΛΗΣ ΔΑΪΡΟΥΣΗΣ”

Τ
ην 1η θέση κατέκτησε ο ΠΑΣ Φλώρινα στο τουρνουά που 
διοργάνωσε για 26η φορά η ομάδα της Αθλητικής Ένωσης 
Κοζάνης στη μνήμη του πρώην προέδρου της Τέλη Δαϊρούση 
που έφυγε πρόωρα από τη ζωή. Οι διοργανωτές φέτος επέλεξαν να 

προσκαλέσουν ιστορικές ομάδες της Δυτικής Μακεδονίας δίνοντας 
αίγλη αλλά και ιδιαίτερο ενδιαφέρον στους αγώνες. Εκτός από τους 
γηπεδούχους που εκπροσωπούσαν την ΕΠΣ Κοζάνης, προσκλήθηκε 
ο Παναργειακός από την ΕΠΣ Καστοριάς και ο ΠΑΣ Φλώρινα από την 
ΕΠΣ Φλώρινας. Σε μία τέτοια πρόσκληση δεν θα μπορούσε να μην αν- 
ταποκριθεί η ομάδα μας που διατηρεί τις καλύτερες επαφές με τις 
ομάδες της γύρω περιοχής.
Αγωνιστικά πραγματοποιήθηκαν 3 ημίχρονα των 45 λεπτών με τις ιδι
αίτερα νεανικές ομάδες να παρουσιάζουν αξιόλογο ποδόσφαιρο και 
να κερδίζουν το'χειροκρότημα των φιλάθλων που βρέθηκαν στο ΔΑΚ 
Κοζάνης. Στο 1 ο ημίχρονο ο ΠΑΣ αν και έμεινε αρχικά πίσω στο σκορ 
από την ομάδα της ΑΕΚ με γκολ του Μαρτιρόσοφ κατάφερε αρχικά να 
ισοφαρίσει με κοντινό πλασέ του Μιμιλίδη και να πάρει τη νίκη με εύ
στοχη εκτέλεση πέναλτι του Ποντική μετά από ανατροπή του Κλάψη 
στην αντίπαλη περιοχή κάνοντας το 2-1.
Στο 2ο μέρος ο ΠΑΣ αντιμετώπισε τον Παναργειακό και αυτή την φορά 
προηγήθηκε με εύστοχη εκτέλεση πέναλτι του Ποντική το οποίο κέρ
δισε ο ίδιος στο 7ο λεπτό, αλλά ισοφαρίστηκε στο 31' επίσης με πέ- 
ναλτι του Μήλιου. Τη νίκη για τον ΠΑΣ έδωσε ο Μιμιλίδης με ατομική 
προσπάθεια και σουτ κάνοντας το τελικό 2-1 στο 38'. Στην τρίτη ανα
μέτρηση οι γηπεδούχοι επικράτησαν με σκορ 1 -0 του Παναργειακού. 
Η ΣΥΝΘΕΣΗ ΤΟΥ ΠΑΣ ΦΛΩΡΙΝΑ: ΣΤΟΙΚΟΣ, ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ, 
ΜΑΥΡΟΥΔΗΣ, ΜΑΡΚΟΥΛΗΣ, ΚΥΡΚΟΠΟΥΛΟΣ, ΓΙΑΓΚΟΥΑΙΔΗΣ, ΜΟΥ- 
ΚΑΣ, ΠΟΝΤΙΚΗΣ, ΚΛΑΨΗΣ, ΜΙΜΙΛΙΔΗΣ, ΝΤΟΥΡΟΣ, ΤΑΣΟΜΗΝΗΣ, ΓΑ- 
ΛΑΡΙΝΙΩΤΗΣ, ΘΩΜΑΪΔΗΣ, ΚΟΥΒΑΡΑΣ.

——^--------------------

«ΒΒΕΑΚΙΝΘ ΝΕΜ5»: Οι εγγραφές 
στον Ο.ΞΙ.Φ ξεκινάνε!

Τ
ην Πέμπτη 1η Σεπτεμβρίου «ανοίγουν» οι εγγραφές για τους 
Νέους Νέες Ξιφομάχους στον Όμιλο Ξιφασκίας Φλώρινας.

Καθημερινά 10:00 - 12:00 και 17:00 - 20:00 επισκεφτείτε το ΟΞΙΦ 
Αρένα στην Περιοχή του Σιδηροδρομικού Σταθμού της Φλώρινας, πε- 
ριηγηθείτε στις άρτιες εγκαταστάσεις και ενημερωθείτε για τα Προγράμ
ματα και τις Δράσεις του ΟΞΙΦ.
Την Περίοδο 2022-2023 θα λειτουργήσουν τα εξής Τμήματα:

Πρόγραμμα Ξιφασκίας
* Αγωνιστικό Τμήμα +13 ετών Δευτέρα έως Πέμπτη 18:00-20:00 μμ 
* Αγωνιστικό Τμήμα -13 ετών Δευτέρα - Τετάρτη - Παρασκευή 18:00 - 
20:00 μμ
* Προαγωνιστικο - Αρχάριοι Τρίτη - Πέμπτη 16:30 -18:00 μμ 
Τα Τμήματα εκμάθησης Τένις θα ξεκινήσουν Τρίτη 27 Σεπτεμβρίου.

ΠΡΟΣΦΟΡΑ
Για τους Νέους - Νέες πφομάχους ο ΟΞΙΦ παρέχει ΔΩΡΕΑΝ Εξοπλισμό 
για τον Ιο Χρόνο.
ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ από 27 ευρώ/μήνα
Προπονητές: Τσώκας Πέτρος - Τσώκας Νικόλαος - Τσώκας Αστέριος

ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ
ΟΌμιλος -ιφασκίας Φλώρινας ανέλαβε και θα οργανώσει στη Φλώρινα 
τους εξής Αγώνες:
-5-6 Νοεμβρίου 2022 - Πανελλήνιο Κύπελλο Ξίφους Μονομαχίας -17/- 
15/-13/-10
-25-26 Μαρτίου 2023 Ευρωπαϊκό Κύπελλο -14

ΠΡΟΠΟΝΗΤΙΚΟ ΚΑΜΠ ΚΟΝΙΤΣΑ 2022
Ολοκληρώνεται το Καλοκαιρινό Προπονητικό Κόμη που διοργανώνει 
ο ΟΞΙΦ σε συνεργασία με τον ΠΑΣ Γιάννενα στην Κόνιτσα. Συνολικά 163 
ξιφομάχοι και προπονητές από Ελλάδα, Τουρκία, Αζερμπαϊτζάν, Κύπρο 
και Ιταλία γυμνάστηκαν υπερεντατικά 17-31 Αυγούστου με επικεφαλής 
την Παγκόσμια Πρωταθλήτρια Ναταλι Μουλχάουζεν (Βραζιλία) και έβα
λαν τις βάσεις για μια επιτυχημένη αγωνιστική χρονιά. Το σημαντικό
τερο, νέες συνεργασίες «πήραν μπρόζ» και Νέα ΡΡ0ΘΕ0Τ5 μπήκαν στο 
τραπέζι.
Πλήρες Φωτογραφικό Υλικό είναι διαθέσιμο στην Σελίδα του 
ΟΞΙΦ (ΡΙοπηο ΡβηεϊΠΒ ΟΙυθ) στο ΡΒ και στο @η3ίΗ3ΐϊβητοβΙΙ- 
Ηαυεεη στο ΙηεΙαςηΒίτι.

Από το ΔΣ
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Η μούσι κο Θεατρική παράσταση "Πάλι με χρόνια με καιρούς... 
στο "Πολιτιστικό Καλοκαίρι" του Δήμου Φλώρινας

Μ
ε την επετειακή μουσικοθεατρική παράσταση "Πάλι με χρό
νια με καιρούς..." από το Κέντρο Τέχνης και Πολιτισμού 
"Θυμέλη", συνεχίστηκαν την Τρίτη 23 Αυγούστου οι εκδη
λώσεις "Πολιτιστικό Καλοκαίρι 2022“ του Δήμου Φλώρινας.

Η παράσταση ήταν αφιερωμένη στα 200 χρόνια από την Επανάσταση 
του 1821 και στα 100 χρόνια από την Μικρασιατική Καταστροφή. Με 
λόγο και τραγούδι, οι συντελεστές έδωσαν τον καλύτερο εαυτό τους, 
σε μια παράσταση διάρκειας 2,5 ωρών.
Κεντρικοί ερμηνευτές ήταν η Λόρνα και ο Λάμπρος Βασιλείου. Απήγ
γειλαν και έπαιξαν οι ηθοποιοί Μαρία Συμεών και Γιάννης Λεβέντης. 
Έπαιξαν οι Ανδρέας Μπουτσικάκης (πιάνο), Νίκος Κατσίκης (μπουζούκι, 
λαούτο), Μαρίνος Κωστόπουλος (πιάνο, ΚογδοαΓάβ), Ντίνος Ράλλης 
(κιθάρα).
Τα κείμενα, η επιμέλεια και η επιλογή των ποιημάτων ήταν της Μαρίας 
Συμεών, ενώ η σκηνοθεσία και η μουσική επιμέλεια τής Λόρνας Κού- 
τση.

&
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ΝΩΤΑΣ Π. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ

ΝΕΥΡΟΛΟΓΟΣ - Μ.Ο. Μ5ε.ΡΗ0 (ο) 
Ακαδημαϊκός Υπότροφος - Αριστοτέλειο 

Πανεπιστήμιο Θεσσαλονίκης 
Τηλ. 6946898736

ηπαΐΐ: ΙςοηεΙιηϋηοε ηοί35@ΗοΙητ3ίί.οοΓη

Ιατρείο καθηγητή Αναστάσιου Ωρολογά
Μητροπόλεως 51, 6ος όροφος 

Θεσσαλονίκη, τηλ. 2310288068*

Κέντοο Πολλαπλής Σκλήρυνσης 
Κλινική Αγιος Λουκάς - Πανόραμα 

Θεσ/νίκης 
Τηλ. 2310390544

Π.Γ.Ν.Θ. ΑΧΕΠΑ Στ. Κυριακίδη 1,

Ερναστήριο Κλινικής 
Νευροφυσιολογίαε Α.Π.Θ.

■··.
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.
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ΤΕΤΑΡΤΗ 31 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 2022 ΐ7 ηχω
Η παράσταση "Οτουρ ΤΗβταργ" από το Δ Η Π ΕΘ Ε Κοζάνης στο

■ ,«1^—

"Πολιτιστικό Καλοκαίρι" του Δήμου Φλώρινας

Μ
ε την κωμωδία της Πένυς Φαλακτάκη "θΓουρ ΤΗβΓοργ" 
από το ΔΗΠΕΘΕ Κοζάνης συνεχίστηκαν την Τετάρτη 24 
Αυγούστου οι εκδηλώσεις "Πολιτιστικό Καλοκαίρι 2022"* 
του Δήμου Φλώρινας.

Η αίθουσα του “ΑριστοτέλιΥ', που φιλοξένησε την παράσταση, ήταν γε
μάτη από θεατές που απόλαυσαν μια ανατρεπτική κωμωδία και ανα
κάλυψαν πως φόβοι και ανασφάλειες εξαφανίζονται, μόνο αν τις κοιτά
ξουμε κατάματα σαν να είναι κιόλας παρελθόν.
Έπαιξαν οι Χρήστος Ευθυμίου, Κωνσταντίνος Μουταφτσής, Δανάη Στα- 
ματοπούλου και Δημήτρης Συνδούκας. Η σκηνοθεσία ήταν του Λεύτερη 
Πλασκοβίτη.

ΑΒΡΑΜΙΔΟΥ ΔΗ Μ. ΕΛΕΝΗ
ΔΙΚΗΓΟΡΟΣ - ΔΙΑΜΕΣΟΛΑΒΗΣΑ

I* τηΛ. 2386022894 | 0 κιν. 6932713379
0 6Π8

ο θί3νΓ3?τιΐξίου%3Ηοο.9Γ
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ηχω ΐ8 ΤΕΤΑΡΤΗ 31 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 2022

Ζητούνται εργάτες για τη 
συγκομιδή ροδάκινων

Ο Αγροτικός Συνεταιρισμός Αγροτοκτηνοτροφίας Βε- 
γόρας, ενημερώνει ότι χρειάζεται εργάτες για την συγ
κομιδή ροδάκινων.
Καθημερινά, ξεκινάει λεωφορείο 6:15 π.μ. από το Δη
μαρχείο Πτολεμαΐδας, και στην συνέχεια περνάει από 
το Υδραγωγείο Πτολεμάίδαςγια Βεγόρα.
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 6944.798.013

Η
 Ευρώπη βρίσκεται 
στη μέση μιας 
άνευ προηγουμέ- Δρ. 

νου ενεργειακής καται
γίδας. Τους τελευταίους 
μήνες, τρία ταυτόχρονα σοκ ώθησαν την Ευρω
παϊκή Ένωση (ΕΕ) στη χειρότερη ενεργειακή 
κρίση που γνώρισε ποτέ ως τώρα.
Το πρώτο σοκ, που επηρεάζει τις παγκόσμιες αγορές 
ενέργειας, είναι το επακόλουθο της πανδημίας. Στο 
αποκορύφωμα της κρίσης του Οονίά-19, το 2020- 
2021, οι επενδύσεις σε πετρέλαιο και φυσικό αέριο 
μειώθηκαν πολύ, προκαλώνταςμια βαθιά ανισορρο
πία μεταξύ της προσφοράς και της ζήτησης ενέρ
γειας. Το αποτέλεσμα αυτού ήταν, όλες οι αγορές των 
καυσίμων να παρουσιάσουν ελλείψεις στον εφοδια
σμό και υψηλές τιμές.

Στη συνέχεια ακολούθησε το ρωσικό σοκ, που ξε
κίνησε πολύ πριν από τον πόλεμο στην Ουκρανία στις 
24 Φεβρουάριου. Η Ρωσία προσπάθησε να χειραγω
γήσει τις ευρωπαϊκές αγορές φυσικού αερίου από το 
καλοκαίρι του 2021, 
μειώνοντας δρα
στικά τις εξαγωγές..

Το τρίτο σοκ ακο
λούθησε την περα
σμένη άνοιξη κατά 
τη διάρκεια της 
οποίας η Ρωσία 
χρησιμοποίησε τις 
προμήθειες φυσι
κού αερίου ως 
μοχλό πίεσης με 
σκοπό να αναγκάσει 
διάφορες χώρες να 
χαλαρώσουν τις κυ
ρώσεις στις χρημα
τοοικονομικές και 
τεχνολογικές συ
ναλλαγές. Από τις 
αρχές δε του Ιουλίου, στέλνει μόνο το ένα τρίτο των 
προβλεπόμενων ποσοτήτων. Ως συνέπεια αυτού, οι 
τιμές του φυσικού αερίου στην ΕΕ έχουν υπερδεκα- 
πλασιαστεί, ενώ οι ευρωπαϊκές κυβερνήσεις προ
σπαθούν να προστατεύσουν τους καταναλωτές από 
το σοκ των τιμών, διανέμοντας δισεκατομμύρια σε 
επιδοτήσεις.

Πέρα από τα παραπάνω σοκ και αρκετές ατυχείς 
συγκυρίες ταυτόχρονα έχουν επιδεινώσει την ήδη τε
ταμένη ενεργειακή κατάσταση στην Ευρώπη.

Τα προβλήματα συντήρησης (διάβρωσης) ώθησαν 
τη Γαλλία να κλείσει τους μισούς πυρηνικούς αντι
δραστήρες της, αυξάνοντας τις απαιτήσεις φυσικού 
αερίου για την παραγωγή ηλεκτρικής ενέργειας. Στη 
Γαλλία, μόνο είκοσι τέσσερις από τους πενήντα έξι 
πυρηνικούς αντιδραστήρες της ΕϋΡ λειτουργούν επί 
του παρόντος, ιδίως λόγω προβλημάτων διάβρωσης. 
Ως συνέπεια αυτού η γαλλική παραγωγή ηλεκτρικής 
ενέργειας μειώθηκε και βρίσκεται σε ιστορικά χα
μηλό επίπεδο αυξάνοντας μηχανικά το κόστος. Για 
τον Δεκέμβριο συγκεκριμένα, η μεγαβατώρα ηλε
κτρικής ενέργειας διαπραγματεύεται ήδη πάνω από 
1.600 ευρώ, ένα εξαιρετικά υψηλό επίπεδο.

Μια σοβαρή ξηρασία έχει προκαλέσει επίσης την 
πτώση της στάθμης των ποταμών και των λιμνών της 
Ευρώπης σε εξαιρετικά χαμηλά επίπεδα, θέτοντας σε 
κίνδυνο όχι μόνο την παραγωγή υδροηλεκτρικής 
ενέργειας, αλλά και τους σταθμούς θερμικής ενέρ
γειας που χρειάζονται ψύξη, καθώς και τους σταθ
μούς ηλεκτροπαραγωγής με καύση άνθρακα, οι 
οποίοι εξαρτώνται από πλωτές οδούς για τη μετα
φορά του άνθρακα (π.χ. Ρήνος ποταμός).Η κατά-

Γράφει ο 
Συμεών Κωνσταντινόπουλος

ΓΡΑΦΕΙΟ

στάση επιδεινώθηκε πε
ραιτέρω τον Ιούλιο, όταν η 
Ευρώπη γνώρισε ένα τε
ράστιο κύμα καύσωνα, που 

επιδείνωσε την ξηρασία και 
αύξησε τη ζήτηση για ενέργεια στην Ευρώπη.
Οι τιμές χονδρικής ηλεκτρικής ενέργειας για το 2023 
έσπασαν ρεκόρ για τη Γαλλία την Παρασκευή 
(26/82022) φτάνοντας πάνω από 1.000 ευρώ ανά με
γαβατώρα (ΜΪΛ/Η), έναντι περίπου 85 ευρώ πριν από 
ένα χρόνο. Σε ιστορικά επίπεδα κινούνται οι τιμές του 
φυσικού αερίου.

Και σε εθνικό επίπεδο θα πρέπει να μειώσουμε 
άμεσα την κατανάλωση ηλεκτρικής ενέργειας, για να 
μη βρεθούμε σε εξαιρετικές δυσμενείς καταστάσεις 
τον προσεχή χειμώνα (π.χ. αύξηση του πληθωρισμού 
λόγω αύξησης των τιμών-αλλά και ενδεχομένως 
«δελτίο» στην παροχή ρεύματος). Η προσπάθεια μεί
ωσης της κατανάλωσης ηλεκτρικής ενέργειας αφορά 
τόσο το Δημόσιο όσο και τους δήμους.Οι υπεύθυνοι 
χάραξης της πολιτικής πρέπει να πείσουν τον πληθυ

σμό να μειώσει 
την κατανάλωση 
ενέργειας στα 
νοικοκυριά με 
αντάλλαγμα τη 
διατήρηση των 
θέσεων εργασίας 
και την ειρήνη. 
Ως μέρος αυτών 
των προσπα
θειών, οι κυβερ
νήσεις θα πρέπει 
να ενθαρρύνουν 
τους καταναλω
τές να μειώσουν 
την κατανάλωση. 
Κατά συνέπεια η 
πολιτεία σε συ
νεργασία με τους 

δήμους και το εκπαιδευτικό σύστημα θα πρέπει να 
εκδώσει εγκυκλίους και φυλλάδια με στόχο την πα
ρακίνηση των πολιτών, των εκπαιδευτικών και των 
μαθητών για μείωση της κατανάλωσης ενέργειας.

Σύμφωνα με το «Ροτοίςη ΑίΪ3ίΓ5», αυτή τη στιγμή η 
ενεργειακή κρίση είναι ο μεγαλύτερος συστημικός 
κίνδυνος για την Ευρώπη, οικονομικά και πολιτικά - 
ακόμη και από μια ενδεχόμενη ύφεσηΜια ευρωπαϊκή 
ενεργειακή κρίση θα οδηγούσε όχι μόνο σε μια 
σπείρα οικονομικής αναταραχής και κοινωνικής έν
τασης, αλλά και σε επανειλημμένες εκκλήσεις για 
προστατευτισμό.

Κλείνοντας θα πρέπει να επισημανθεί ότι το κλίμα 
είναι το παράπλευρο θύμα της ενεργειακής κρίσης 
και του πολέμου στην Ουκρανία. Το 2022 ο κόσμος 
μας έχει αλλάξει δραματικά. Ως αποτέλεσμα του ρω
σικού πολέμου στην Ουκρανία, αντιμετωπίζουμε εν
τελώς νέες προκλήσεις στην πολιτική ασφάλειας και 
ενέργειας, οι οποίες έχουν επίσης άμεσο αντίκτυπο 
στην πολιτική για το κλίμα. Η προσωρινή μείωση των 
προτύπων ρύπανσης σε μεγάλες βιομηχανικές εγκα
ταστάσεις σε όλη την Ευρώπη θα εξοικονομήσει φυ
σικό αέριο λόγω της επιτρεπόμενης χρήσης άνθρακα 
ή πετρελαίου, αλλά αυτό θα επηρεάσει το περιβάλλον 
και τη δημόσια υγεία. Πώς μπορούμε να επιτύχουμε 
τους κοινούς μας στόχους για το κλίμα κάτω από 
αυτές τις μεταβαλλόμενες συνθήκες πλαισίου και 
ταυτόχρονα να ενισχύσουμε την ανταγωνιστικότητά 
μας στη χώρα μας και την Ευρώπη;Αυτό αντιπροσω
πεύει τη μεγαλύτερη πρόκληση και το μεγαλύτερο 
συστημικό κίνδυνο για την Ευρώπη σήμερα, τόσο 
από οικονομική, όσο και από πολιτική άποψη.

Υπεύθυνος:
Ξανθόηουήος Παναγιώτης

(24ωρΐ}ζξυηηρέ τηοη)

Σιεφ. Δραγούμη 30 - Φλώρινα 
Μ: 23850 26998-6955 067 750

Υπογραφή Πρωτοκόλλου 
Συναντιληψης και Συνεργασίας 
μεταξύ της Γενικής Γραμματείας 

Ε.Ε.Κ.Δ.Β.Μ.&Ν. και του 
Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας

Ο
Γενικός Γραμματέας Επαγγελματικής Εκπαίδευσης, Κατάρ
τισης, Διά Βίου Μάθησης και Νεολαίας κ. Γεώργιος Βού- 
τσινος υπέγραψεΠρωτόκολλο Συναντιληψης και 
Συνεργασίας με τον Πρύτανη του Πανεπιστημίου Δυτικής Μα

κεδονίας κ. Θεόδωρο Θεοδουλίδηστις 25.08.2022 στο κτήριο 
του Υπουργείου Παιδείας και Θρησκευμάτων.
Στην υπογραφή του εν λόγω μνημονίου οδήγησε η συναντίληψη των 
δύο συμβαλλόμενων μερών, της Γενικής Γραμματείας 
Ε.Ε.Κ.Δ.Β.Μ.&Ν. και του Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας, σχετικά 
με τις αυξημένες ανάγκες, ιδιαίτερα της νεολαίας της Περιφέρειας Δυ
τικής Μακεδονίας, καθώς και η αναγκαιότητα παρεμβάσεων εκ μέ
ρους της Πολιτείας με στόχο την ανάσχεση του φαινομένου της 
εκροής σημαντικού έμψυχου δυναμικού, κυρίως των νέων, προς 
άλλες χώρες. Αντικείμενο του συγκεκριμένου Πρωτοκόλλου αποτε
λεί η διαμόρφωση του πλαισίου συνεργασίας και της επιλογής των 
πεδίων δράσης σε περιοχές αμοιβαίου ενδιαφέροντος που θα επιδιώ
ξουν να υλοποιήσουν από κοινού οι δυο φορείς, καθώς και η ανά
πτυξη πρωτοβουλιών ενδυνάμωσης και δημιουργίας δεσμών των 
εκπαιδευτικών δομών επαγγελματικής εκπαίδευσης, κατάρτισης και 
διά βίου μάθησης της περιοχής με την ακαδημαϊκή κοινότητα, την πα
ραγωγή και την τοπική αγορά εργασίας. Σε αυτό το πλαίσιο εντάσσεται 
και η μετατροπή του Ι.Ε.Κ. Κοζάνης σε Πειραματικό με σκοπό την 
ανάπτυξη καινοτόμων και πράσινων ειδικοτήτων μέσω της συνεργα
σίας της Γενικής Γραμματείας με το Πανεπιστήμιο Δυτικής Μακεδο
νίας. Οι πρωτοβουλίες που θα αναπτυχθούν με τη συμμετοχή και των 
δύο μερών θα διαμορφωθούν σταδιακά σε προτεινόμενες δράσεις 
που εμπίπτουν σε πεδία συνεργασίας σε συγκεκριμένους τομείς κοι
νού ενδιαφέροντος που θα εξειδικευτούν στη συνέχεια υπό τη μορφή 
«Προγραμματικής Συμφωνίας».Τα πεδία συνεργασίας καθώς και οι 
«Προγραμματικές Συμφωνίες» που θα προτείνονται, θα εξετάζονται 
και θα επικυρώνονται από τον Γενικό Γραμματέα Ε.Ε.Κ.Δ.Β.Μ.&Ν.και 
τον Πρύτανη του Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας, οι οποίοι θα 
ασκούν συντονιστικό ρόλο.
Τέλος, για την εφαρμογή του παρόντος Πρωτοκόλλου, θα συσταθεί 
Ειδική Επιτροπή από τα δύο μέρη, η οποία θα αναλάβει να διαμορ
φώσει προτάσεις σε συγκεκριμένους τομείς δραστηριοτήτων αμοι
βαίου ενδιαφέροντος εντός εύλογου χρονικού διαστήματος.

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 20/04/2024 12:18:36 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.



ΤΕΤΑΡΤΗ 31 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 2022 ΐ9 ηχω
Οι ευεργετικοί νόμοι των προσλήψεων

Γβάφει
ο Φοίβος Ιωσήφ

Α
υτοί που ψηφίζουν τους νόμους είναι 
σοφοί και πρέπει να τους το αναγνωρί
ζουμε. Ψήφισαν λοιπόν οι σοφοί τον 
νόμο 1648 με τον οποίον επιβάλλεται υπο

χρεωτικά η πρόσληψη στην επιχείρησή σας 
ενός ανθρώπου με διάφορα προβλήματα 
υγείας ή και οικονομίας.
Αν περεηιμπτόντως είναι ολίγον καθυστερημένος 
έως πολύ, εσείς που έχετε επιχείρηση με προ
σωπικό άνω των πενήντα ανθρώπων είστε υπο
χρεωμένος να τον προσλάβετε αυθορί και παρα- 
χρήμα χωρίς να εξετάσετε αν ο άνθρωπος αυτός 
κάνει για την επιχείρησή σας. Αν είναι βαρύκοος 
έως κουφός μπορεί να προσληφθεί ως τηλεφω
νητής. Αν είναι σακάτης με προβλήματα όρασης 
είναι επιβεβλημένο να προσληφθεί ως ναυαγο- 
σώστης. Αν ο υποψήφιος είναι βραδύγλωσσος 
ο νόμος επιβάλει να προσληφθεί ως εκφωνητής 
ραδιοφωνικού σταθμού ή ως πωλητής ειδών μη
τρικής φροντίδας. Αν αρνηθείτε να τον προσλά
βετε διά νόμου επεμβαίνει ο κ. Εισαγγελεύς και 
ο ιδιοκτήτης της επιχείρησης οδηγείτε στις πλη- 
σιέστερα σωφρονιστικά καταστήματα. Για να δείς, 
τον προσλαμβάνεις τον κουτσό ως οθηΐθτ όυσΙ< 
της ομάδας και τον τυφλό ως Ιίηοε γπθπ. Οι τυ
φλοί γίνονται υποχρεωτικά προσληπταίοι και ως 
αστρονόμοι διάδοχοι του Αρίσταρχου του Σάμιου 
του Γαλιλαίου και του Κέπλερ. Τώρα αν ο άνθρω
πός σας είχε χάσει ένα χέρι σε τροχαίο ατύχημα 
δεν θα έπαιζε ποτέ στην εθνική ομάδα μπάσκετ 
έστω κι αν είχε δύο πόδια. Ένας κουτσός ήταν 
οπωσδήποτε κατάλληλος ως ακραίος κυνηγός 
με σημαντρικό πριμ αν είχε και τα δύο μάτια εκα
τέρωθεν της μύτης
και οι αφοδεύσεις του ήταν καθημερινές και νό-
μιψες.
Πολύ ενδιαφέρουσα κυρία είχε προσληφθεί σε 
τράπεζα αλλά δεν ήξερε να κάνει προσθέσεις καθ 
ότι η ίδια είχε τελειώσει το κλασσικό Λύκειο και 
όχι το πρακτικό. Δεν πείραξε αυτό σε τίποτα και 
προήχθη στην θέση του Διευθυντού ένθα απέδρα 
πάσα οδύνη λύπη και στεναγμός. Αργότερα η 
Τράπεζα έκλεισε, θυμάμαι με συγκίνηση τα παλ- 
ληκάρια της εποχής εκείνης και ακόμη ριγώ όταν 
φοράω ριγέ κουστούμι. Κατσιφάρας, Κουλούρης, 
Ακης, Μένιος και Γιάννος, διαλεχτά παιδιά μέσα στην 
πιάτσα. Που να βρεθούν τώρα τέτοιες προσωπικό
τητες ανάπτυξης, εξέλιξης και προόδου, άσε που 
υπήρχε και η επιστημονική καθοδήγηση του Αμερι- 
κανοπολωνού
ΑηάΓθ35 του Α’. Μετά ήρθε η πεφωτισμένη δεξιά του 
Λιάπη και του Αλογοσκούφη του Β' και το γλυκό 
ήρθε και έδεσε. Καταστρόγγυλο πράσινο νερατζάκι 
με γεύση φρικασέ. Τον νόμο η Νέα Δημοκρατία δεν 
τον κατάργησε, δεν ήταν δα και τόσο κορόϊδα, άφη
σαν άθικτη την λαμπρή πορεία του Κίμωνος του Δ’, 
και σε περίπτωση που ο προπάππους σου είχε τραύμα 
στους άρχεις από Τούρκικο βόλι έμπαινες διοικητής

του ΟΣΕ με στόχο την ασφαλτόστρωση όλων των 
σιδηροτροχιών. Αιωνία η μνήμη μας που λένε όσοι 
ξέρουν από διαγαλαξιακές αποστάσεις.Έτσι συνέχισε 
το κράτος μας τον δίκαιο αγώνα του και τον συνεχίζει 
ακόμα, μέχρι να γυρίσει ο ήλιος και βγάλουν πόδια 
οι κουτσοί και οι κουλοί υποχρεωτικά προσληφθούν 
ως τερματοφύλακες σε ομάδες της Α κατηγορίας. Αν 
η ομάδα έχει περισσότερους από πέντε ανάπηρους 
παίρνει πριμ δέκα βαθμών και χορηγεία τέσσερα πέ- 
ναλτυ σε κάθε αγώνα.
Αν είστε νέος ακόμα, κόψτε ένα δάχτυλο του ποδιού 
σας ή του χεριού σας και εξασφαλίστε μία καλή θέση 
στα παιδιά σας, κάθε δάχτυλο αντιστοιχεί σε πέντε 
προσλήψεις. Όλοι έχουν δικαίωμα στην εργασία και 
στον σοσιαλισμό.

Πρόγραμμα Μεταπτυχιακών Σπουδών «Πράσινη 
Ηγεσία Οργανωτική Κουλτούρα και Βιώσιμη 

Καινοτόμος Επιχειρηματικότητα»

Σ
το σύγχρονο, παγκόσμιο, διαρκώς μετα
βαλλόμενο οικονομικό περιβάλλον και δε
δομένης της κλιματικής αλλαγής, η 
δημιουργία ενός πράσινου Δημόσιου και Ιδιω

τικού Επιχειρηματικού Οικοσυστήματος αποτε
λεί βαοική ανάγκη. Το πρότυπο της Ηγεσίας και 
η οργανωσιακή κουλτούρα είναι από τα καίρια 
και πιο σημαντικά στοιχεία που επηρεάζουν την 
ανάπτυξη σύγχρονων καινοτόμων και βιώσι
μων Οργανισμών και Επιχειρήσεων.
Το Διατμηματικό Πρόγραμμα Μεταπτυχιακών Σπου
δών (ΟΓθθπίθβάθΓδήίρ, θΓ93ηίΖ3ΐίοη3ΐα]ΙΙυι-θ βηά 
5ϋ5ΐ3ίη3άΙβίηηον3ΐίνθθηΐΓθρΓβηβυΓ5Ηίρ) των Τμη
μάτων Διεθνών και Ευρωπαϊκών Οικονομικών 
Σπουδών, Λογιστικής & Χρηματοοικονομικής και 
Οργάνωσης και Διοίκησης Επιχειρήσεων του Πανε
πιστημίου Δυτικής Μακεδονίας, έχει σύγχρονο και 
κυρίως «πράσινο» προσανατολισμό. Το Π.Μ.Σ. συν
δυάζει τη θεωρία με την πράξη και συμβάλλει στη 
διαμόρφωση στελεχών/ερευνητών με υψηλές δε- 
ξιότητεςγια την διοίκηση διεθνών πράσινων καινο- 
τόμων βιώσιμων επιχειρηματικών εγχειρημάτων 
σε:
• Δημόσιους Οργανισμούς και Επιχειρήσεις 
• Ιδιωτική Επιχειρηματικότητα 
• Επιχειρήσεις που εντάσσονται στις αρχές και 
τις αξίες μιας Κυκλικής Κοινωνικής Οικονο
μίας.
Το περιεχόμενο αυτού του σύγχρονου, πράσινα 
προσανατολισμένου μεταπτυχιακού προγράμματος 
ΗΚΒΚΕ (ΙΧ5ΙΕ), σύμφωνα με τις αρχές βιωσιμότη-

ΠΑΜΕΠΙΣΤΗΜΙϋ 
ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ

τας του ΟΗΕ, ενισχύει σημαντικά τις δυνατότητες 
της Ελληνικής και διεθνούς επιχειρηματικότητας 
στην εξεύρεση εξειδικευμένων ηγετικών στελεχών. 
Αποτελεί βήμα για την επαγγελματική ανέλιξη στε
λεχών σε διάφορους τομείς της σύγχρονης βιώσι
μης πράσινης οικονομικής ανάπτυξης όπως:
• Εμπορεία αγαθών
• Ιδιωτικές και Δημόσιες Υπηρεσίες και Οργα
νισμοί
• Στρατηγική Διοίκηση Ανθρώπινων Πόρων
• Σύμβουλοι Επιχειρήσεων σε Τοπικούς και 
Διεθνείς Οργανισμούς
• Κοινωνικές και Συνεταιριστικές Επιχειρήσεις 
και Βυ5ίη6555(3ΐΊ-υρ5.
Για περισσότερες πληροφορίες και προεγγραφές 
επικοινωνήστε:
τηλ.: 24610.56206 (9:00-14:00)
ΘΠΠ3ΪΙ: Ιε5Ϊθ@υοννΓη.9Γ

3ηΥ.ΠΕ.ΔΥΤΙΚΗΣΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ
ΓΕΝΙΚΟΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΦΛΩΡΙΝΑΣ Ημερομηνία 29-8-2022
«ΕΛΕΝΗ ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ »
ΤΜΗΜΑ :ΠΡΟΜΗΘΕΙΟΝ 
ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ :ΤΣΩΤΣΟΥΑΝΑΣΤΑΣΙΑ 
ΤΗΛΕΦΩΝΟ :2385350266 
ΤΑΧ.Δ/ΝΣΗ :Εγνατίας9 
ΠΟΛΗ-ΤΚ :ΦΛΩΡΙΝΑ-53100 
ΕιηαϊΙ :5ρΓαπι@ηο5<Ιοπη33.9Γ

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΤΗΣΥΠΑΡΝΟ 41/2022 ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ

Το Γενικό Νοσοκομείο Φλώρινας <<ΕΛΕΝΗ θ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ», ύστερα από 
1. Την υπ' αρ. 173/16-8-2022 ΘΕΜΑ 3ον ) με ΑΔΑΩΣ9Υ46907Ι-ΦΨΠ .απόφαση του ΔΣ 

του Γενικού Νοσοκομείου Φλώρινας, ( για την έγκριση της διενέργειας Δημόσιου Ηλε
κτρονικού Ανοιχτού Διαγωνισμού για την προμήθεια ΕΝΔΟΦΘΑΛΜΙΩΝ ΦΑΚΩΝ

2 Την υηαρ 283/29-8-2022 ΑΠΟΦΑΣΗ ΑΝΑΛΗΨΗ ΥΠΟΧΡΕΩΣΗΣ ΑΔΑΜ 
ΡΕΩ01 1 150178 ΜΕ ΑΔΑ 6ΒΙ946907Ι-606 Προκηρύσσει

Δημόσιο Ηλεκτρονικό Ανοικτό Διαγωνισμόμε σφραγισμένες προσφορές για την προ
μήθεια ΕΝΔΟΦΘΑΛΜΙΩΝ ΦΑΚΩΝ 

ερν: 33731 110-7
Αναλυτικά τα, δικαιολογητικά όπως και κάθε άλλη πληροφορία αναφέρονται στη 

Δ/ξη41/2022
Αναθέτουσα Αρχή: ΓενικόΝοαοκομείο Φλώρινας <Ελένη 0. Δημήτριου>Τ.Κ 53100 Τηλ: 

23853/50266 ),κωδικός ΝυΤ5:Ε1_533 Φαξ 23850/22175 ,υΡΕνννν». ρτοιτιίΙΙίθυε.μον.μΓ 
του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ

Αρμόδιος για πληροφορίες: ΤΣΩΤΣΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ (Τηλ, 23853/50266 ) Φαξ 
23850/45787 Ηλεκτρονικό ταχυδρομείο βΓη3ίΙ<5ρτοηη@ηο5ίΙθΓΪη35.9Γ>

Τρόπος λήψης τεχνικών προδιαγραφών, συμπληρωματικών εγγράφων και 
διακήρυξης: Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να παραλάβουν δωρεάν το πλήρες κείμενο της 
41/2022 διακήρυξης από την δικτυακή πλατφόρμα του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.ήΙΙρ://νννννν.ρΓθΓηί- 
Ιήευε.θον.ρΓ μέσω της οποίας θα διενεργηθεί ο ηλεκτρονικός διαγωνισμός,από την δι- 
κτυακή πλατφόρμα του ΚΗΜΔΗΣ και από το Πρόγραμμα ΔΙΑΥΓΕΙΑ. Διευκρινίσεις και 
λοιπές πληροφορίες που αφορούν στην διακήρυξη θα παρέχονται μέσω του συστήματος 
του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ

Τύπος Αναθέτουοας αρχής και δραστηριάτητα:Νοσοκομείο που ανήκει στην3 η Υγει
ονομική Περιφέρεια (ΥΠΕ) Δυτικής Μακεδονίας με κύρια δραστηριότητα της την Υγεία.

Κωδικός κύριου λεξιλογίου ΟΡΥ: .33731 110-7
Τόπος Εκτέλεσης/Παρόδασης: Γενικό Νοσοκομείο», Φλώρινας <Ελένη 0. Δημήτριου> 

και των εποπτευόμενων φορέων αυτού ΝΩΤ5 ΕΕ 533.
Είδος σύμβασης: Αγαθό.
Αντικείμενο Σύμβασης: Προμήθεια ΕΝΔΟΦΘΑΛΜΙΩΝ ΦΑΚΩΝ του Γενικού Νοσοκο

μείου ΦΛΩΡΙΝΑΣ
Φύση και ποσότητα ή αξία των ζητούμενων προϊόντων: Σύμφωνα με τις τεχνικές προ

διαγραφές των ειδών που αναφέρονται στη 41/2022 διακήρυξη με την ηροϋπολογιζόμενη 
δαπάνη τους, όπως αυτή περιγρόφεται

Προϋπολογισμός της προμήθειας: 103470 ΧΩΡΙΣ ΦΠΑ Η 124636,5 € ενσωματωμένο 
το ΦΠΑ 13% &24%

Εναλλακτικές προσφορές: Στονδιαγωνισμό δενγίνονταιδεκτέςεναλλακτικέςπροσφο- 
ρές.

Συνολικήδιάρκειασύμβασης-δικαιώματαπαράτασηςΓΕνα έτος με δικαίωμα τρίμηνης 
παράτασης ως προς την ολοκλήρωση (απορρόφηση) του φυσικού και οικονομικού αντι- 
κειμένουγια τα υπόλοιπα των ποσοτήτων σε περίπτωση μη εξαντλήσεως Κατάταλοιπάι- 
σχύουντα αναφερόμενα στην 41/2022 διακήρυξη

Προϋποθέσεις συμμετοχής: Δικαίωμα συμμετοχής έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα 
που πληρούν τις προϋποθέσεις του Αρθρου 2.2 και των'Ορων της διακήρυξης.

Είδος Διαδικασίας Ανάθεσης: Ηλεκτρονικός Ανοικτός Διαγωνισμός Κάτω των Ορίων. 
Διεύθυνση αποστολής ηροσφορών/Τρόπος υποβολής των προσφορών: Οιπροοφορές 

υποβάλλονται από τους οικονομικούς φορείς ηλεκτρονικά, μέσω της διαδικτυακάς πύ- 
ληςήΙΙρ://νννννν.ρΓθΓτύΙΙΐΘυ5.9ον.9Γ το Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. Γίνονται δεκτές ηροαφορές για ένα, 
περισσότερα ή όλα τα είδη στο σύνολο της αντίστοιχης προκηρυχθείσας ποσότητας αυ
τών.

-Κριτήριο κατακύρωσης η ΧΑΜΗΛΟΤΕΡΗ ΤΙΜΗ
Ημερομηνία έναρξης κατάθεσης ηροσφορών1/9/2022 ημέρα ΠΕΜΠΤΗ και ώρα 11 

π.μ.
Καταληκτική ημερομηνία και ώρα υποβολής προσφορών στο Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.: Την

26-9-2022 ώρα 14:00 π.μ ΗΜΕΡΑ ΔΕΥΤΕΡΑ
Ελάχιστη απαιτούμενη χρονική διάρκεια ισχύος της προσφοράς: Η προσφορά πρέ

πει να ισχύει για 210 ημέρες από την επόμενη ημέρα διενέργειας του διαγωνισμού.
Όροι για την αποσφράγιση των προσφορών: Ηλεκτρονική Αποσφράγιση του 

(υπό) φακέλου «Δικαιολογητικά Συμμετοχής-Τεχνική Προσφοράκαι του (υπό) φακέλου 
«Οικονομική Προσφορά»,την ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 30/9/2022 ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ και ώρα 11:00 π,μ,και 
διενεργείται ηλεκτρονικά μέσω της διαδικτυακάς πύλης ήΙΙρ://νννννν.ρΓοπηίΐΗ6υ5.9ον.9Γ 
του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. Ενσυνεχεία, αποσφραγίζονται στο Τμήμα Προμηθειών του νοσοκομείου 
(ΓραφείοΔιαγωνισμών) οι φάκελοι ηου υποβάλλονται εντός τριών (3) εργάσιμων ημερών 
από την ηλεκτρονική υποβολή των προσφορών και περιέχουν έγγραφα και δικαιολογητικά 
σε έντυπη μορφή

Γλώσσα που θα συνταχθούν οι προσφορές: Οι προσφορές, τα δικαιολογητικά συμμε
τοχής, οι τεχνικές και οικονομικές προσφορές και εν γένει όλα τα υποβαλλόμενα στο δια
γωνισμό δικαιολογητικά, εκτός των ηροσηέκτους αλλοδαπών κατασκευαστικών οίκων 
των προσφερόμενων ειδών που αυτά και μόνο ουτά δύναται να είναι στην Αγγλική 
γλώσσα, θα είναι συνταγμένα επί ποινή αποκλεισμού στην Ελληνική Γλώσσαή θα συνο
δεύονται από επίσημη μετάφραση.

Τρόπος Χρηματοδότησης: ΓΕΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΦΛΩΡΙΝΑΣ 
Η δαπάνη για την εν λόγο σύμβαση βαρύνει την με Κ.ΑΕ 1311 
Φορέας αρμόδιος για τις διαδικασίες προσφυγής: ΕΑΔΗΣΥ .
Η σύμβαση εμπίπτει στη Συμφωνία περί Δημοσίων Προμηθειών (ΣΔΣ)
Εγγύηση συμμετοχής στο διαγωνισμό: Εγγυητική επιστολή συμμετοχής ύψους δύο 

τοις εκατό (2%) επί της προϋπολογισθείσας αξίας του είδους για το οποίο υποβάλλεται 
προσφορά χωρίς να υηολογίζεταιο ΦΠΑ.

Όροι εκτέλεσης της σμβσσης: Σύμφωνα με το άρθρο 41/2022 της διακήρυξης. Για 
την καλή εκτέλεση των όρων συμβάσεων, ο προμηθευτής υηοχρεούται να καταθέσει πριν 
ή κατά την υπογραφή τής σύμβασης εγγυητική επιστολή καλής εκτέλεσης που θα καλύπτει 
ποσό ίσο με ποσοστό πέντε τοις εκατό (4%) επί της αξίας της σύμβασης χωρίς να υπολο
γίζεται ο ΦΠΑ.

Δημοσίευση σε εθνικό επίπεδο
Το πλήρες κείμενο της παρούσας Διακήρυξης θα καταχωρηθεί στο Κεντρικό Ηλεκτρο

νικό Μητρώο Δημοσίων Συμβάσεων (ΚΗΜΔΗΣ) ΗΐΙρ://νννν»,θρΓθθυΓ6πηθπ1.9ον.9Γ 
Το πλήρες κείμενο της παρούσας Διακήρυξης θα καταχωρηθεί ακόμη και στη διαδι

κτυακά πύλη του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.: ://νννννν.ρΓθΓηί11ΐθυ5.9ον.9Γ, όπου έλαβε ΣυστημικόΑριθμό 
170169.

Προκήρυξη (περίληψη της παρούσας Διακήρυξης) δημοσιεύεται και στον Ελληνικό 
Τύπο, σύμφωνα με Το άρθρο 66 του Ν. 4412/2016 :

Μια ημερήοια τοπική εφημερίδα < ΒΗΜΑ ΦΛΩΡΙΝΑΣ 
μια εβδομαδιαία τοπική εφημερίδα < ΗΧΩ ΦΛΩΡΙΝΑΣ» 
μια ημερήσια περιφερειακή εφημερίδα ...<ΠΤΟΛΕΜΑΙΟΣ >
Η προκήρυξη (περίληψη της παρούσας Διακήρυξης) όπως προβλέηεται στην περίπτωση 

16 της παραγράφου 4 του άρθρου 2 του Ν. 3861/2010, θα αναρτηθεί στο διαδίκτυο, στον 
ιστότοηο (ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΔΙΑΥΓΕΙΑ)

Η Διακήρυξη θα καταχωρηθεί στο διαδίκτυο, στην ιστοσελίδα της αναθέτουοας αρχής, 
στη διεύθυνση (υΚΟ : ήΙΤρ://ί1οπη3ήθ5ρΙθί.9Γ

Ο ΔΙΟΙΚΗΤΗΣ ΤΟΥ ΓΝΦ ΜΑΝΤΣΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 20/04/2024 12:18:36 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.
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ΤΕΤΑΡΤΗ 31 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 2022

Περιφέρεια Δυτικής 
Μακεδονίας: Πρόσκληση 

εκδήλωσης ενδιαφέροντος 
για τον σχεδίασμά και τη 
δημιουργία ιστοσελίδας 
για την Αγροδιατροφική 

Σύμπραξη της Περιφέρειας

του Αρκχούρου

/^^ρα 7 και κάτι το απόγευμα.
■ Στην κρατική τηλεόραση 

Λ Ζπροβάλλεται οπτικοακου- 
στικό υλικό με τρεις αστυνομι
κούς να χτυπούν ανελέητα 
πολίτη των Η.Π.Α. Η οκηνή δεν 
είναι προστατευμένη με θόλωση, 
ενώ η τηλεοπτική ζώνη δεν είναι 
η τυπική και νόμιμη για τέτοιου 
ε^συς προβολές (ρπΓηθ-Ιίιηθ), 
^υλάχιστον στην Ελλάδα (μετά 
τις 8 μμ., περίπου). Ως εκ τούτου, 
χιλιάδες παιδιά ανίκανα λόγω 
ηλικίας να διαχειριστούν μια τέ
τοια πληροφορία, είναι άμεσα 
εκτεθειμένα σε ωμή βία. Θα μου 
πεις, πού είναι οι γονείς; Μα εκεί, 
φυσικά. Ο γονιός βλέπει ειδήσεις, 
και το παιδί δίπλα του υποτίθεται 
πως παίζει, αλλά θέλοντας 
και μη βλέπει κι αυτό ειδή
σεις. Και δεν ξέρω πόσος 
κόσμος εθελοτυφλεί, αλλά 
υπάρχουν χιλιάδες παιδιά 
των οποίων οι γονείς ερ
γάζονται χωρίς σταθερό 
ωράριο, αφήνοντάς τα 
μόνα τους, έστω από μια 
ηλικία και μετά, αλλά πάν
τως πολύ πριν είναι ώριμα 
να κρίνουν, χιλιάδες γονείς 
που δεν έχουν βοήθεια 
από κανέναν συγγενή ή 
φίλο, χιλιάδες που δεν 
τους περισσεύει μία για να 
προσλάβουν άτομο για την 
φύλαξη και δημιουργική 
απασχόληση των παιδιών 
τους, ενόσω απουσιάζουν.
Όλα αυτά είναι παιδιά, 
όπως ήμασταν κι εμείς, 
εγώ, εσύ, η θεία σου, ο 
παππούς σου κι η γιαγιά 
σου. Κι όλοι αυτοί είναι γονείς, 
που τρέχουν ολημερίς για να φέ
ρουν χρηστό ψωμί στο σπίτι. Κι 
ανησυχώ. Αγωνιώ για το πού πη
γαίνουμε. Απ' την μια καταχειρο
κροτάμε τους πρωταθλητές, -δεν 
ξέρω αν φταίει το κοκομπλόκο 
που παθαίνουμε όταν ακούμε τον 
εθνικό ύμνο, η καταναλωτική 
μανία με την οποία έχουμε μεγα
λώσει, η δίψα για πρωτεία, δάφ
νες και χρήμα-, κι απ' την άλλη 
στέκουμε διχασμένοι μπροστά 
στην ωμή βία. Μια λέξη κατά 
αυτής της βίας δεν βρήκατε, εκεί, 
στην κρατική τηλεόραση; Σε άλλα 
Γθροτώρθδ το αφήγημα πάει σύν
νεφο. Εκεί δεν υπάρχει δεοντο
λογία; 0 κακός Τούρκος, ο καλός 
Ουκρανός, η επιτυχημένη κυβερ
νητική διαχείριση της πανδημίας- 
δεν είναι αρκετά αυτά τα παρα
δείγματα κατάφωρης παραβίασης 
του κώδικα δημοσιογραφικής δε
οντολογίας; Στο Γθροτίθρε πα
ρουσιάζεις τα στοιχεία. Δεν 
σχολιάζεις. Ωραία. Εσείς, όμως, 
επιλέγετε να μην το πράττετε 
αυτό επί ίσοις όροις, για όλα αυτά 
με τα οποία καταπιάνεστε. Πείτε 
λοιπόν και κάτι που θα μετριάσει 
κάπως την βία που επιλέγετε να 
προβάλλετε. Γιατί δεν λέτε στους 
ανήλικους τηλεθεατές σας ότι η 
βία είναι καταδικαστέα, πέρα από 
και σε πλήρη αντίθεση με κάθε 
κώδικα δημοσιογραφικής ή 
άλλης δεοντολογίας; Η κρατική 
τηλεόραση υπήρξε για 'μένα σχο
λείο. Μεγάλωσα παρακολουθών
τας σχεδόν αποκλειστικά τα 
δελτία ειδήσεων της ΕΤ-1 και της 
ΕΤ-3. Λιγότερο της ΝΕΤ (ΕΤ-2), 
γιατί μου φαινόταν κάπως περισ
σότερο ελεγχόμενη, και άρα λι- 
γότερη έγκυρη. Ίσως επειδή 
αποσπούσε την μεγαλύτερη τη- 
λεθέαση από τα άλλα δύο κρα
τικά κανάλια, και ως εκ τούτου ο 
επίσημος κρατικός λόγος ήθελε 
να την έχει στο πλευρό του. Δεν 
ξέρω. Δεν είμαι βέβαιος, εννοώ. 
Ίσως ήταν απλώς θέμα αισθητι
κής. Η ΝΕΤ ήταν πάντοτε πιο μα

κριά απ' την δική μου αισθητική. 
Ήταν αρκετά ητβίηδίΓθθηη για τα 
δικά μου εώηάθΓάε. Ήταν πολύ 
πιο κοντά σε αυτό που η ΕΡΤ 
είναι σήμερα, για να δώσω μια ει
κόνα του τί ακριβώς σκέφτομαι. 
Φυσικά, λυπάμαι πολύ για την 
κατάσταση στην οποία βρίσκεται 
η κρατική μας τηλεόραση. Και 
μόνον τις τελευταίες ημέρες, 
μετά το 2013, έχω αρχίσει δειλά- 
δειλά να παρακολουθώ και πάλι 
μιαν απ' τις συχνότητέςτης. Πρό
κειται για το ΈΡΤ Νοννε", το νέο 
θεματικό κανάλι της κρατικής τη
λεόρασης. θα προτιμούσα, βέ
βαια, η λέξη "Νθννε" να 
αποδιδόταν με το ελληνικό ομό
λογό της, ήτοι "Ειδήσεις”. Αλλά 
δεν βαριέσαι. Ποιος έχασε το με
γαλείο της ελληνικής γλώσσας,

για να το βρει κάποιος που εργά
ζεται στην ΕΡΤ; Σκέφτομαι να 
είμαι παιδί, σήμερα, και να παρα
κολουθώ τις ειδήσεις από την 
κρατική τηλεόραση της χώρας 
μου. Αν, πάλι, αφήσω την τηλεό
ραση ανοιχτή και την τρίχρονη 
ανιψιό μου στο σπίτι, για να πετα
χτού στο παντοπωλείο, δέκα 
μέτρα παρακεί, -και μην μου πεις 
ότι είμαι ο μόνος-, γιατί θα πρέπει 
να γίνει μάρτυρας μιας τέτοιας 
βίας; Γιατί θα πρέπει όταν γυρίσω 
σπίτι να της εξηγήσω ότι αυτό 
που είδε είναι λάθος; Δική σας 
δουλειά είναι αυτή. Δική σας 
δουλειά είναι να κάνετε την κα
τάλληλη επιλογή του υλικού 
προς προβολή, αναλόγως της 
ώρας, όπως δική σας δουλειά 
είναι να εξηγήσετε στον κόσμο, 
ανεξαρτήτως ηλικίας, τί ακριβώς 
ισχύει και συμβαίνει. Να δεχτώ 
ότι είναι δικό μου λάθος ν' 
αφήσω ένα τρίχρονο παιδί στο 
σπίτι μόνο του, για μερικά λεπτά, 
και με την τηλεόραση ανοιχτή. Τί 
γίνεται, όμως, με τις μεγαλύτερες 
ηλικίες, που είναι σε θέση να κα
ταλάβουν, εφόσον όμως έχουν 
πολύπλευρη ενημέρωση και εμ
περιστατωμένη επεξήγηση; Όχι, 
δεν μιλώ για τρίωρες εκπομπές 
μακροσκελών κοινωνιολογικών 
αναλύσεων. Που ούτε κι αυτές τις 
βλέπουμε, αφού δεν υπάρχουν. 
Μπορείτε, όμως, σ' ένα θέμα σαν 
κι αυτό, της βίας δηλαδή, ν' αφιε
ρώσετε μαζί με την αντικειμενική 
και ως εκ τούτου ψυχρή παρου
σίαση της είδησης, επιπλέον 
πέντε ή δέκα το πολύ λεπτά μιας 
αρκετά αντικειμενικής επεξήγη
σης. Μπορείτε να καλέσετε έναν 
νομικό, ας πούμε, για να εξηγήσει 
στο τηλεοπτικό κοινό ότι η βία 
δεν είναι η λύση, οτιδήποτε κι αν 
έχει προηγηθεί. Και μάλιστα στην 
εποχή μας, όπου οι εναλλακτικές 
μιας τέτοιας παρουσίας στο δελ
τίο ειδήσεων είναι εκτός απ' την 
φυσική, τόσο η τηλεφωνική όσο 
και η διαδικτυακό, οι δικαιολο
γίες για την έλλειψη μιας τέτοιας

επιλογής είναι σχεδόν μηδαμινές· 
αν όχι και ανύπαρκτες. Ένας νο
μικός ή κοινωνικός επιστήμονας 
(έχουμε στην Ελλάδα και κοινω
νιολόγους, αλλά και κοινωνικούς 
ανθρωπολόγους), θα μπορούσε 
σε πέντε-δέκα λεπτά να μας πεί
σει, μέσω 5Κγρ6, ότι κάποτε που 
οι άνθρωποι σκαρφάλωναν στα 
δέντρα και δεν είχαν νόμους, 
πλακωνόντουσαν στο ξύλο. Σή
μερον, που δεν σκαρφαλώνουμε 
στα δέντρα, αφού κάψαμε όσα 
δεν κόψαμε, λύνουμε τις διαφο
ρές μας με την γλώσσα. Είναι ένα 
όργανο του σώματος με χιλιάδες 
νευρικές απολήξεις, άμεσα συν- 
δεδεμένο με τον εγκέφαλο. Το 
'χουμε; Εγκέφαλο πάντως 
έχουμε. Και μια γλωσσίτσα, όλο 
και στης στοματικής κοιλότητας

ία μονοπάτια περισσεύει. Η ΕΡΤ 
είναι σε άσχημη κατάσταση. Δεν 
ξέρω αν είναι απλώς φάση. Και 
δεν ξέρω ποιος εγκέφαλος ευθύ- 
νεται γι' αυτό της το χάλι. Τείνει 
να αφομοιωθεί πλήρως από τις 
επιταγές και την γενικότερη αι
σθητική της ελληνικής ιδιωτικής 
τηλεόρασης. Που κι αυτή γνώ
ρισε καλές μέρες, αλλά σε καμία 
περίπτωση συγκρίσιμες με τις 
καλές μέρες της κρατικής τηλεό
ρασης. Μιας κι έφτασα ως εδώ, 
όμως, και μιας και ξεκίνησα να 
μιλώ για τα παιδιά, έχω να πω ότι 
η ΕΡΤ έχει αποδείξει ότι μπορεί 
να σταθεί απέναντι στους μεγά
λους παίκτες, με την δική της δυ
ναμική.Έχει αποδείξει ότι μπορεί 
να αφομοιώσει ακόμα και τα όσα 
η ιδιωτική τηλεόραση είχε προ
ηγουμένως ξεζουμίσει. Όταν το 
'Όίδηβγ εΐυδ" (1994-2002) είχε 
κλείσει έναν σχεδόν δεκαετή και 
εμπορικά επιτυχημένο κύκλο 
ιδιωτικής σαββατοκυριακάτικης 
παρουσίας, η ομάδα που το ανέ
λαβε για την διετία 2000-2002 
(Ακίνδυνος Γκίκας και Μιχάλης 
Γλυνιαδάκης, κατά βάσιν), μετά 
την αποχώρηση των Λυκούργου 
Μαρκούδη και Καρολίνας Πανα- 
γοπούλου (15/1/1994-2000), 
αφομοιώθηκε εποικοδομητικά 
από την ΕΡΤ, όπου και παρουσία
σαν από κοινού και με άλλους 
συντελεστές, φυσικά, τις εκπομ
πές "Κουκλομέγαλοι και Πολυ- 
σπόρια” (2002-2004), και στην 
συνέχεια τα "ΦραΠαιδιά με Μαρ- 
μΕλλάδα" (2004-2005), δυο από 
τις τελευταίες παιδικές εκπομπές 
του είδους στην Ελλάδα, και που 
αμφότερες θεωρούνται εξίσου 
επιτυχημένες με το αλησμόνητο 
'Όίεηθγ εΐυβ"· αν όχι και περισσό
τερο από αυτό. Σήμερα βία, βία, 
και πάλι βία. Και μετά γιατί, γιατί, 
και πάλι γιατί. Κλαίει η μάνα μου 
στο μνήμα, δηλαδή, κλαίει κι η 
Παναγιά. Αυτά είχα να πω, επί 
του θέματος. Δεν μπορώ να 
δώσω επεξηγήσεις.

Σ
τη δημιουργία
ιστοσελίδας για 
την Αγροδιατρο- 

φική Σύμπραξη της 
Περιφέρειας Δυτικής 
Μακεδονίας προχωρά 
η περιφέρεια. Η ιστο
σελίδα θα πρέπει να 
πληροί ορισμένες από 
τις παρακάτω βασικές 
τεχνικές προδιαγρα
φές:
- Δυνατότητα δημιουργίας ιηθηυ 
(οριζοντίων ή καθέτων) πολλα
πλών ενοτήτων και κατηγοριών 
με εύκολη και σαφή πλοήγηση 
που να βοηθά τον επισκέπτη να 
εντοπίζει με ταχύτητα και ακρί
βεια την ηροτεινόμενη πληροφο
ρία.
- Δυνατότητα πλήρους υποστήρι
ξης περιβάλλοντος πολυμέσων 
για παρουσίαση περιεχομένου σε 
ποικίλες μορφές (κείμενο, φωτο
γραφία, νίάθο, συάίο, ννοτά, θχοθΙ, 
ράί, ίΐαδή κλπ) με την κατάλληλη 
γραφιστική επεξεργασία, ώστε να 
εξασφαλίζεται η βέλτιστη παρου
σίαση του υλικού (πχ. ίΙσεΗ αηί- 
Γηούοη).
- Η εφαρμογή θα έχει δυνατότητα 
γεωαναφοράς έτσι ώστε ο επι
σκέπτης να γνωρίζει επ’ ακριβώς 
τον τόπο προέλευσης των προ
ϊόντων για τα οποία ενδιαφέρεται. 
- Να είναι ανεξάρτητη από το λει
τουργικό σύστημα (υποστηριζό- 
μενη τόσο από ΙΜηάοννδ όσο και 
ίίηυχ)
- Ο εικαστικός σχεδιασμός (ννοό 
άθ5ί9η) να στηρίζεται στις αρχές 
και στα μοτίβα χρηστικότητας του 
ννοδ.
- Να είναι πολυκαναλική με έμ
φαση στη διάθεση της μέσω κινη
τού τηλεφώνου ή άλλων έξυπνων 
συσκευών, χωρίς να είναι απαραί
τητη η εγκατάσταση εξειδικευμέ- 
νης εφαρμογής στην έξυπνη 
συσκευή.
- Η ιστοσελίδα θα είναι κατάλληλα 
σχεδιασμένη ώστε να είναι προ- 
σβάσιμη και από φορητούς υπο
λογιστές (ώόΐθΐδ, ηοΙθόοοΚδ, και 
ειτίθΉρΗοηθδ).
- Απεριόριστος αριθμός κύριων 
κατηγοριών και υποκατηγοριών.
- Προβολή των 10, τουλάχιστον, 
νεότερων δελτίων τύπου.
- Παρουσίαση των μελών αλλά 
και των συσχετιζόμενων φορέων 
(οργανόγραμμα).
- Σελίδες με τις δραστηριότητες 
και της ενέργειες πρωτίστως του 
προγράμματος αλλά και των συ- 
σχετιζόμενων με αυτό φορέων.
- Δημιουργία ιστοσελίδας σε Ελ
ληνικά και Αγγλικά και με δυνατό

τητα προσθήκης και άλλων γλωσ
σών.
- Δημιουργία φόρμας επικοινω
νίας για καταχώρηση στοιχείων 
επισκέπτη.
- Διαχειριστική πλατφόρμα τελευ
ταίας γενιάς.
- Σελίδα με τα συνεργαζόμενα 
ΙίηΙ<5 (φορέων, εταίρων, υπουρ
γείων κ.λπ.)
- Σελίδα με συνεντεύξεις και πρό
σωπα.
- Εύχρηστη εσωτερική μηχανή 
αναζήτησης ώστε ο επισκέπτης να 
μπορεί να βρει εύκολα, με λέξεις 
κλειδιά, ό,τι τον ενδιαφέρει.
- Χάρτη πλοήγησης ιστοσελίδας 
(είΙθΓΠθρ).
- Ειδική κατηγορία «Νέα» (Νεννε): 
Δυνατότητα εγγραφής και διαχεί
ρισης νέων συμβάντων.
- Δυνατότητα παροχής ποννεΙεΚοτ 
προς τα μέλη της ιστοσελίδας.
- θα πρέπει να υποστηρίζεται η 
συνεργασία για βίντεο από 
ΥουΤυόθ και ο ιστοχώρος να είναι 
συμβατός με τα πρωτόκολλα 
ΑΜΡ και ΓηοόίΙθ.
- Επίσης, να είναι συμβατό με τις 
διατάξεις του ΟΩΡΡ και να συνερ
γάζεται με τα μέσα κοινωνικής δι
κτύωσης όπως Ιη5ΐ39Γ3ΓΠ, 
Ρ3θθόοοΙ< κ.α.,καθώς και να μπο
ρεί να ενσωματώσει πρακτικές 
5Ε0 για ταχύτερη εύρεση και εμ
φάνιση του στον παγκόσμιο ιστό. 
Οι προαναφερόμενες προδιαγρα
φές αποτελούν ορισμένα από τα 
βασικά κριτήρια που θα πρέπει να 
ηληρούνται κατά το σχεδίασμά 
και τη δημιουργία της ιστοσελίδας 
της Αγροδιατροφικής Σύμπραξης 
Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας 
για την υλοποίηση της.
Για οποιαδήποτε απορία ή διευ
κρίνιση, παρακαλώ επικοινωνή
στε με το Γραφείο της 
Αγροδιατροφικής Σύμπραξης Πε
ριφέρειας Δυτικής Μακεδονίας, 
Παπαδημητρίου Ειρήνη στο τηλ. 
2461052750.
Η υποβολή προσφορών μπορεί 
να σταλεί στην ηλεκτρονική διεύ
θυνση: 39Γοίοοάράητ@9Γη3^·(:θΓη 
με καταληκτική ημερομηνία υπο
βολής την Τετάρτη 7 Σεπτεμβρίου 
2022.
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..Συνέχεια από σελίδα 6 (Σταγονίδια)

ββϋΙβτ§: «Νοσηρό σκάνδαλο απειλεί την κυβέρνηση Μητσοχάκη» - «Ώρα να ανησυ
χούνε για την Ελλάδα και πάλι» - «Πιστωτές, επενδυτές και σύμμαχοι ανησυχούν ξανά 
για τη χώρα. Ένα νοσηρό σκάνδαλο απειλεί την κυβέρνηση του πρωθυπουργού Κυριά
κου Μητσοτάκη» - «Δεδομένου του υψηλού χρέους της ώρας -189% του ΑΕΠ- το συγ
κεκριμένο σκάνδαλο αποτελεί πηγή ανησυχίας εν μέσω ενεργειακής κρίσης και υψηλών 
επιτοκίων».

Το άρθρο του ΡθυΙθΓ5 έρχεται στο φόντο ανάλογων δημοσιευμάτων ξένων ΜΜΕ διεθνούς κύρους (ΡοΙίΙίοο, 
1_3 ΚθρυάΙίοΒ, Νονν ΥογΚ Τίτηοε, ΝΛ/θΙΙ 51γθθ( ύουιηαΐ), που εκθέτουν την κυβέρνηση Μητσοτάκη για τους χει
ρισμούς της σχετικά με το ζήτημα των υποκλοπών, αλλά και για τις πρωτοφανείς επιθέσεις κατά εγχώριων 
και ξένων δημοσιογράφων που ασχολούνται με το επίμαχο ζήτημα.

Ευάγγελοο Αντώναοοσ. στον Πάρη Καρβουνόπουλο στο ΓπίίίΙθΓ: «Έχω επιβεβαιώσει από 
δύο διαφοοετικέε ππγέε ότι παρακολουθούν το τηλέφωνο μου. Δεν μου προκαλεί έκ
πληξη! Όσο για τον ανεψιό μπορεί να λένε ότι τον έχει βάλει στην άκρη, αλλά εξακο
λουθεί να κάνει κουμάντο. Να παίρνει υπουργούς και άλλους παράγοντες και να τους 
δίνει οδηγίες. Και δεν ντρέπομαι για τον κ. Δημητριάδη, ντοέπουαι νια τουε υπουρ
γούς, που εξακολουθούν να δέχονται οδπνίεε από έναν άνθρωπο που δεν έχει καμία 
θέση. Ο πρωθυπουργός του παρακράτους, των μαζικών υποκλοπών, του αυταρχιαμού
και της συστηματικής ψευτιάς έχει οδηγήσει τη χώρα σε διεθνή ανυποληψία. Ώρα να 
μας αδειάσει τη γωνιά. Η Ελλάδα δεν αξίζει τέτοιο κατάντημα από έναν ατάλαντο και 

διεφθαρμένο γόνο».
Έχει ντραπεί και η ντροπή Ευάγγελε αλλά μερικοί δικοί σου δεν..,.

ρουηοο

ΕυΚΑΟΤΙΥ: ΙγθΙχθ Οβιτώ Ρθγθζ, επικεφαλής της Ομάδας Σοσιαλιστών και Δημο
κρατών του Ευρωκοινοβουλίου: «Η Ελλάδα χρειάζεται πολιτική αλλαγή μετά το 
σκάνδαλο "Iναΐετςαίε”!». Σε επίπεδο Ευρωπαϊκής Ένωσης η παρακολούθηση 
από εθνική υπηρεσία του τηλεφώνου ενός ηγέτη της αντιπολίτευσης και ευ

ρωβουλευτή αποτελεί «παραβίαση του Κράτους Δικαίου και των Αρχών της Δημοκρατίας» και «είναι 
πιθανώς και παραβίαση της βουλευτικής ασυλίας του κ. Ανδρουλάκη, ζωτικής σημασίας για τη δια
σφάλιση της ανεξαρτησίας και της ακεραιότητας του Ευρωκοινοβουλίου εν συνόλω» - «Η Ελλάδα χρει
άζεται πολιτική αλλαγή μετά το σκάνδαλο...».
Και η ομάδα Σοσιαλιστών Δημοκρατών δείχνει τον δρόμο της εξόδου για τον Μητσοτάκη.

ΕηίΚοε.μι·. του Νίκου Χατζηνικολάου: «Μαγικές στιγμές έζησε η Τζένη Μπαλατσινού, 
έπεσε πάνω σε κοπάδι από δελφίνια».
Να ρε, αυτό είναι ενημέρωση, που μου κάθεστε και μου διαβάζετε ΡοΙίϋοο, 1_3 ΡερυδΙίσα, 
Νθνν ΥογΚ Τίτηθε, νΥ3ΪΙ 51γθθΙ ϋουΓηαΙ... μ@@@@ες, ε μ@@@@ες!

“Βόμβα” από το ΡοΙϊΙϊεο! Η κυβέρνηση Μητσοτάκη ζήτησε από τις Βρυξέλλες “συγ
κάλυψη” του σκανδάλου των υποκλοπών!
Τι να σχολιάσω; Σχολιάζει ο Αντώναρος, ο κυβερνητικός εκπρόσωπος Ν.Δ. κυβέρνησης 
Καραμανλή καλύτερα από εμένα...

Ευάγγελος Αντώναρος: «Όταν έγραψα πριν λίγες μέρες ότι ο Μητσοτάκης είναι ΑΡΧΙ- 
ΨΕΥΤΑΡΟΣ κάποιοι... ενοχλήθηκαν. Σήμερα αποδεικνύεται ότι είναι παντού ψεύτης. 
Και στην Ελλάδα απέναντι στον λαό. Και στο εξωτερικό απέναντι σε εταίρους και συμ
μάχους. Απλά εγκληματικά επικίνδυνος. Η Νέα Δημοκρατία, εάν της έχουν μείνει κά
ποια ψήγματα αυτοσυντήρησης και ιστορικής ευθύνης, ΠΡΕΠΕΙ να απομακρύνει τον 
Μητσοτάκη άμεσα και να πάει στη Διεθνή Έκθεση Θεσσαλονίκης ΜΕ ΑΛΛΟ ΠΡΩΘΥ
ΠΟΥΡΓΟ ΑΠΟ ΤΙΣ ΤΑΞΕΙΣ ΤΗΣ. Ο ΧΡΟΝΟΣ ΜΕΤΡΑΕΙ ΑΝΤΙΣΤΡΟΦΑ».

Μήτσοε ο γείτονας: «Ο καθένας ας αναλογιατεί και ας ακεφτεί τι θα γινόταν αν ο Αλέ- 
ξης Τσίπρας όταν ήταν πρωθυπουργός: 
α) Έπαιρνε στην προσωπική του ευθύνη την ΕΥΠ.
β) Τοποθετούσε επί κεφαλής της ΕΥΠ έναν ιδιώτη, ο οποίος δεν είχε τα απαραίτητα 
τυπικά προσόντα, γ) Αν άλλαζε όλον τον νόμο προκειμένου να μπορεί να τον διορίσει, 
δ) Αν διόριζε τον ανεψιό του (!!!) γενικό δερβέναγα στο Μέγαρο Μαξίμου. ε) Αν οι πα
ρακολουθήσεις αυξάνονταν κατακόρυφα!
Αν αυνέβαιναν όλα αυτά, θα τον θεωρούσαμε ένοχο! Ούτε θα σιωπούσαμε, ούτε πολύ 
περισσότερο θα τον υποστηρίζαμε».

Ευάννελλος Βενιζέλος. ξεφτιλίζει με δήλωση του στη βουλή τον Κυριάκο. «Μια κυβέρ
νηση, κ. Μητσοτάκη, μπορεί να θέτει υπό διαρκή παρακολούθηση όλους τους πολιτι
κούς της αντιπάλους;» ... «Ή μήπως μπορεί τώρα π ΕΥΠ να παρακολουθεί και τα μέλη 
τηε εΕεταστικήε επιτροπής:»...
Φαάαααααααααπ...

Γιάννης Πανούσης. μετά τον Βενιζέλο που τον έκανε κόσκινο, ο Γιάννης Πανούσης δια- 
ψεύδει όσα είπε στη Βουλή ο Κυριάκος Μητσοτάκης περί παρακολουθήσεώς του επί ΣΥ- 
ΡΙΖΑ: «Δεν έχει υποπέσει ποτέ σε γνώση μου ότι με παρακολουθεί κάποιος. Η ΕΥΠ 
παρακολουθούσε κάποιους έγκλειστους, που ανήκαν σε εγκληματικές ομάδες, οι οποίοι 
απειλούσαν τη ζωή μου».
Ξανά φαααααη...

Γΐάνης Βοοοοφάκης: «Ποτέ δεν είπα ότι με παρακολουθούσε ο Τσίπρας ή ο ΣΥΡΙΖΑ. 
Δεν σας επιτρέπω ποτέ να βάλετε στο στόμα μου αυτά που λένε τα τρολ της ΝΔ. Αυτό 
που είπατε, δεν το είπα ποτέ!».
Πέφτουν οι φάπες σαν το χαλάζι και ο Κυριάκος αναστενάζει! Τέτοιο ξύλο Πρωθυπουργός 
δεν νομίζω να έχει φάει ποτέ!

Κυριάκος Μητσοτάκης. στη Βουλή: «Σας κατηγόρησε ο κ. Κοτζιάς 
ότι τον παρακολουθούσατε», είπε στον Αλέξη Τσίπρα καταθέτοντας 
μάλιστα και τεκμήρια στα πρακτικά της Βουλής. Ο Νίκοε ΚοτΖιάε τον 
διέψευσε και Ζήτησε από τη Βουλή ία τεκμήρια... αλλά δεν
υπήρχε τίποτε!
Τι κατέθεσε ο πρωθυπουργός; Λευκά χαρτιά;;;

Εμμανουήλ Μακράν: «Ζούμε το τέλος αυτού που θα μπο
ρούσε να μοιάζει με αφθονία. Αυτό της ρευστότητας χωρίς 
κόστος, αυτό της αφθονίας γης ή ύλης, καθώς και νερού. Και 
θα πρέπει να ληφθούν μέτρα για να προληφθούν όλες οι συ
νέπειες...».
Μας θέλουν φτωχούς και δυστυχισμένους

Κι εμεκ εδώ βοέεεχει... τι όοομορφα που βρέεεχει...!

1

Ο Αχαχούχας

Συνελήφθησαν 2 άτομα σε περιοχές 
της Κοζάνης και της Φλώρινας για 

κατοχή ναρκωτικών ουσιών

Σ
υνελήφθησαν το Σάββατο (27-08-2022) και την Κυριακή (28- 
08-2022) το βράδυ σε περιοχές της Κοζάνης και της Φλώρι
νας, από αστυνομικούς Υπηρεσιών των Διευθύνσεων 
Αστυνομίας Κοζάνης και Φλώρινας, δύο (2) ημεδαποί, για κατοχή 

ναρκωτικών ουσιών, σε δύο διαφορετικές περιπτώσεις. 
Συγκεκριμένα στην πρώτη περίπτωση, συνελήφθη προχθές (27-08- 
2022) το βράδυ στην Κοζάνη από αστυνομικούς της Ομάδας Δίκυκλης 
Αστυνόμευσης (ΔΙ.ΑΣ) του Αστυνομικού Τμήματος Κοζάνης, 47χρονη 
ημεδαπή, διότι στην κατοχή της βρέθηκαν και κατασχέθηκαν -80- δι
σκία χαπιών, που εμπίπτουν στις διατάξεις του νόμου περί ναρκωτικών, 
την κατοχή των οποίων δεν μπόρεσε να δικαιολογήσει.
Στη δεύτερη περίπτωση, συνελήφθη χθες (28-08-2022) το βράδυ στην 
Φλώρινα, από αστυνομικούς του Τμήματος Συνοριακής Φύλαξης Κάτω 
Κλεινών, 38χρονος ημεδαπός, διότι βρέθηκαν στην κατοχή του και κα
τασχέθηκαν-5,36-γραμμάρια ακατέργαστη κάνναβη, -0,34 γραμμάρια 
ηρωίνη και τμήμα δισκίου, που εμπίπτει στις διατάξεις του νόμου περί 
ναρκωτικών, την κατοχή του οποίου δεν μπόρεσε να δικαιολογήσει.
Οι σχετικές δικογραφίες που σχηματίσθηκαν σε βάρος τους, θα υπο
βληθούν στους αρμόδιους Εισαγγελείς.

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΟ Μ . Ε

Παραδίδουται μαθήματα.
Βιολογίας - Χημείας

!ϊ Μαθήματα όλων των τάξεων Γυμνασίου και 
Λυκείου σε ολιγομελή τμήματα έως 4 ατόμων

* Παράδοση ιδιαίτερων μαθημάτων

» Με σύγχρονες εκπαιδευτικές μεθόδους για το 
βέλτιστο παιδαγωγικό αποτέλεσμα

Προσιτή Αριστεία!
Εγγύηση η διδακτική εμπειρία, η οργάνωση και η ομαδικότητα

Υπεύθυνη Σπουδών
Βακφάρη Μαριάνθη

Αδυνατί\
ΖνγομΑνη Α βοίσιλυοη
Διαιτολόγος-Δ αχτροςβολόχος 
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Ευχαριστήριο του Φ.Σ.Φ. «Ο ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΗΣ»
Το Δ.Σ. του Φ.Σ.Φ. «Ο ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΗΣ» ευχαριστεί θερμά την 
Οικογένεια Παρμενίωνα Κωνσταντινίδη (τη σύζυγο Σταματία 
και τα τέκνα Σωτήριο και Αθηνά), για την ευγενική δωρεά 
διακοσίων ευρώ (200,00 €) προς τον Σύλλογό μας στη μνήμη 
του συζύγου και πατέρα τους Παρμενίωνα Κωνσταντινίδη. 
Αιωνία του η Μνήμη.

Το Δ.Σ. του Φ.Σ.Φ.Α.

νγαα.
ν Φλώρινας

"ΥΓΕΙΑ ΦΛΧίΡΙΝΑΣ"
ΙΔΙΩΤΙΚΟ ΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ 

ΙΑΤΡΙΚΗ Ι.Κ.Ε.
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Το Ιατρικό Διαγνωστικό Κέντρο «Υγεία Φλώρινας» συμπλήρωσε ήδη 2 χρόνια λειτουργίας.
Στις υπάρχουσες ειδικότητες, που κάλυψαν τις ανάγκες του νομού μας έρχεται να προστεθεί και η ειδικότητα 
του Αιματολόγου που εξυπηρετείται από τον Κο. Μέμμο Χρήστο, Αιματολόγο.
Οι ειδικότητες αυτές ενισχύουν και διευρύνουν το φάσμα των ειδικών νοσημάτων που ήδη αντιμε
τωπίζεται στο «Υγεία Φλώρινας» (Γαστρεντερολογικών, Ενδοκρινολογικών, Ουρολογικών - 
Ανδρολογικών, Αυτοάνοσων, Αλλεργικών, Αιματολογικών).
Η όλη προσπάθεια υποστηρίζεται από ένα άρτια εξοπλισμένο Μικροβιολογικό Εργαστήριο, το οποίο 
είναι συμβεβλημένο με τον ΕΟΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία (ΓΕΣ, ΓΕΑ, ΤΥΠΕΤ, Τράπεζα της Ελλάδος).

Το διαγνωστικό κέντρο «Υγεία Φλώρινας» είναι ένας σύγχρονος χώρος στον οποίο συστεγάζονται τα 
εξής τμήματα:

.Μικροβιολογικό .Ενδοκρινολογικό
(συμβεβλημένο με ΕΟΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία} # Αλλερνίθλογικό

^ τ · Γενική Χειρουργική
• ΓαστρεντΕρολογικό .ψυχωτρκή
« Ουρολογικό - Ανδρολογικό
Η κλινική εμπειρία και η υψηλή κατάρτιση του επιστημονικού μας προσωπικού, σε συνδυασμό με ιατρικό 
εξοπλισμό τελευταίας τεχνολογίας εγγυώνται τη μεγίστη αξιοπιστία των διαγνωστικών αποτελεσμάτων.

Το νέο πρόγραμμα των κλινικών ιατρών διαμορφώνεται ως εξής;

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΚΛΙΝΙΚΩΝ ΙΑΤΡΩΝ
ΔΕΥΤΕΡΑ ΤΡΙΤΗ ΤΕΤΑΡΤΗ ΠΕΜΠΤΗ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΣΑΒΒΑΤΟ

ΜΙΚΡΟΒΙΟΛΟΓΙΚΟ
(Αιματολογικό,
Βιοχημικό, Ιαλογικό, 
Ανοοολογικό,
Μοριακός έλεγχος}

Πρωί:
08:00-14:00 
Απόγευμα: 
17-30-20:30

Πρωί:
08:00 - 1400
Απόγευμα:
17:30-20:30

Πρωί:
08:00-14:00 
Απόγευμα:
1730-20:30

Πρωί:
08:00- 14:00 
Απόγευμα:
1730-20:30

Πρωί:
08:00 -1400 
Απόγευμα:
17:30-20:30

ΑΙΜΑΤΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα: 
18:00 - 21:00

ΓΑΣΤΡΕΝΤΕΡΟΑΟΠΚΟ
{Κολονοσκόπηση,
Γαστροσκόηηοη,
Πολυπεκτομή)

Απόγευμα:
1730-21:00

Πρωί:
08:00-14:00
Απόγευμα:
1730-21:00

ΟΥΡΟΛΟΓΙΚΟ- 
ΑΝΔΡΟΛΟΓΙΚΟ
(Ανδρική
υπογονιμόημα!

Πρωί:
0830-14:00
Απόγευμα:
1730-2100

Πρωί:
0830-1400

ΕΝΔΟΚΡΙΝΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα:
17:30-21:00

Πρωί:
1030-14.00
Απόγευμα:
1730-21:00

ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΙΚΟ

Πρωί:
0930-16:00

ΓΕΝΙΚΗΣ ΧΕΙΡΟΥΡΠΚΗΣ 
ΜΙΚΡΟεΠΕΜΒΆΙΕΙΧ

(Αφαίρεση σπίλων, 
λιπωμάτων κΑ,ιτ,)

Απόγευμα:
17:30-21:00 
(Γ. Κορωναίος)

Απόγευμα:
17:30 - 21:00 
(Γ. Κορωναίος}

Πρωί:
0800-14:00 
(Χ,Πασίνης} 
Απόγευμα: 
1730-21:00 
(Γ. Κορωναίος}

Απόγευμα:
1730-2100 
(Γ. Κορωναίος)

ΨΥΧΙΑΤΡΙΚΗΣ
Απόγευμα:
1730-2100

Πρωί:
08:30-1400
Απόγευμα:
1730-2100

Για να κλείσετε ραντεβού επικοινωνήστε με τα τηλέφωνα 23850 49200-208
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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΝΟΜΟΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ 
ΔΗΜΟΣ ΠΡΕΣΠΩΝ
ΤΑΧ.Δ/ΝΣΗ :Λαιμός Πρεσπών Τ.Κ: 53150
Πληροφορίες : Βιδίνου Μαρίνα Λαιμός : 25/08/2022
Τηλ 2385351316 Αριθμ. Πρωτ.:3644

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ
Για την πρόσληψη προσωπικού με σχέση εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου

χρόνου

0 ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΠΡΕΣΠΩΝ 
Ανακοινώνει

Την πρόσληψη ,με σύμβαση εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου , ενός (1) 
ατόμου για την υλοποίηση της Πράξης «ΈυδΙθΐηθόΙθ οηό οίπιοδί ζθΓΟ-θΓηΐδδϊοη οοητητυ- 
ηΐίΐθ5 οπό ΙΗθ γοΙθ οί ρυόΐΐε όυίΙάΐη95»με ίο ακρωνύμιο «ηΖΕ0οΓη»-στο πλαίσιο του προ
γράμματος Ιη1θπ·θ9 ΙΡΑ II 0Ρ055 - Β0Ρ0ΕΚ ΟΟΟΡΕΡΑΤΙΟΝ ΡΡ00ΡΑΜΜΕ 6ΡΕΕ0Ε - ΛΙ
ΒΑΝΙΑ 2014 - 2020 στο Δήμο Πρεσπών ,

και συγκεκριμένα, ανά υπηρεσία, έδρα, ειδικότητα και διάρκεια σύμβασης, αριθ
μού ατόμων

(βλ. ΠΙΝΑΚΑ Α), με τα αντίστοιχα αηαιτούμενα (τυπικά) προσόντα .
Ολόκληρη ανακοίνωση αναρτάιαι στο κατάστημα της υπηρεσίας και στο χώρο των ανα

κοινώσεων του δημοτικού καταστήματος του Δήμου καθώς και στον διαδικτυακό τόπο 
του Δήμου Πρεσπών νννννν.ρΓθδρθδ^Γ ·

ΠΙΝΑΚΑΣ Α: ΘΕΣΕΙΣ ΕΠΟΧΙΚΟΥ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ (ανά κωδικό θέσης)

Υπηρεσία Έδρα
υπηρεσίας Κατηγορία -Ειδικότητα Διάρκεια σύμβασης Αριθμός

ατόμων

ΔΗΜΟΣ
ΠΡΕΣΠΏΝ .ΛΑΙΜΟΣ

11Κ ή ΤΕ ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ 
ΜΗΧΑΝΙΚΏΝ

(ΜΕ ΜΕΡΙΚΗ 
ΑΠΑΣΧΟΛΗΣΗ)

Από την υπογραφή της 
σύμβασης όε»ς τη λήξη του 
προγράμματος <30-11-2022), 
με δυνατότητα ανανέωσης ή 
παράτασης εφόσον το 
πρόγραμμα συνεχιστεί

1

ΠΙΝΑΚΑΣ Β: ΑΠΑΙΤΟΥΜΕΝΑ ΠΡΟΣΟΝΤΑ (ανά κωδικό θέσης)
Τίτλος σπουδών και
λοιπά αηαιτούμενα (τυπικά & τυχόν πρόσθετα) προσόντα
α) Πτυχίο ή δίπλωμα Πολιτικού Μηχανικού ΑΕΙ ή ίο ομώνυμο πτυχίο ή δίπλωμα Ελλη

νικού Ανοικτού Πανεπιστημίου (Ε.Α.Π) ΑΕΙ ή Προγραμμάτων Σπουδών Επιλογής (Π.Ι.Ε) 
ΑΕΙ ή ταυτόσημο κατά περιεχόμενο ειδικότητας πτυχίο ή δίπλωμα ΑΕΙ ή Ελληνικού Ανοι
κτού Πανεπιστημίου (Ε.Α.Π) ΑΕΙ ή Προγραμμάτων Σπουδών Επιλογής (Π.Σ.Ε) ΑΕΙ της 
ημεδαπής ή ισότιμος τίτλος σχολών της αλλοδαπής, αντίστοιχης ειδικότητας.

β) Άδεια άσκησης επαγγέλματος Μηχανικού αντίστοιχης ειδικότητας του τίτλου σπου
δών.

γ) Γνώση χειρισμού Η/Υ στα αντικείμενα: (ΐ) επεξεργασίας κειμένων, (ϋ) υπολογιστικών 
φύλλων και (ΐϋ) υπηρεσιών διαδικτύου και 

δ) Άριστη γνώση της Αγγλικής γλώσσας 
ή
α) Πτυχίο ή δίπλωμα τμήματος Πολιτικών Έργων Υποδομής ή Πολιτικών Δομικών 

Έργων ή Πολιτικών Μηχανικών Τ.Ε. ή Πολιτικών Μηχανικών Τ.Ε. και Μηχανικών Τοπο
γραφίας και Γεωπληροφορικής Τ.Ε. - Πολιτικών Μηχανικών Τ.Ε. ΤΕΙ ή το ομώνυμο πτυχίο 
ή δίπλωμα Προγραμμάτων Σπουδών Επιλογής (Π.Σ.Ε.) ΤΕΙ ή αντίστοιχο κατά ειδικότητα 
πτυχίο ή δίπλωμα ΤΕΙ ή Προγραμμάτων Σπουδών Επιλογής (Π.Σ.Ε.) ΤΕΙ της ημεδαπής ή 
ισότιμος τίτλος σχολών της ημεδαπής ή αλλοδαπής, αντίστοιχης ειδικότητας ή το ομώνυμο 
ή αντίστοιχο κατά ειδικότητα πτυχίο ΚΑΤΕΕ ή ισότιμος τίτλος της ημεδαπής ή αλλοδαπής, 
αντίστοιχης ειδικότητας.

β) Γνώση χειρισμού Η/Υ στα αντικείμενα: (ί) επεξεργασίας κειμένων, (ϋ) υπολογιστικών 
φύλλων και (ίϋ) υπηρεσιών διαδικτύου και 

γ) Άριστη γνώση της Αγγλικής γλώσσας.
Οι ενδιαφερόμενοι καλούνται να συμπληρώσουν την αίτηση με κωδικό ΕΝΤΥΠΟ ΑΣΕΠ 

Σ0Χ 1 ΠΕ/ΤΕ και να την υποβάλουν, μαζί μ£ τα αηαιτούμενα από την παρούσα Ανακοίνωση 
δικαιολογητικά, είτε αυτοπροσώπως, είτε με άλλο εξουσιοδοτημένο από αυτούς πρόσωπο, 
εφόσον η εξουσιοδότηση φέρει

την υπογραφή τους θεωρημένη από δημόσια αρχή, είτε ταχυδρομικά με συστημένη 
επιστολή, στα γραφεία της υπηρεσίας μας στην ακόλουθη διεύθυνση: Δήμος Πρεσπών, 
Λαιμός Πρεσπών, Τ.Κ. 53150, απευθύνοντας ^ην στο Τμήμα Διοικητικού, υπόψη κ. Μαρίνας 
Βιδίνου και κ. Αναστάσιου Μιχαηλίδη (τηλ. επικοινωνίας: 2385351316 - 2385351302).

Στην περίπτωση αποστολής των αιτήσεων ταχυδρομικώς, το εμπρόθεσμο των αιτήσεων 
κρίνεται με βάση την ημερομηνία που φέρει ο φάκελος αποστολής, ο οποίος μετά την 
αποσφράγισή του επισυνάπτεται στην αίτηση των υποψηφίων.

Η προθεσμία υποβολής των αιτήσεων είναι δέκα (10) ημέρες (υπολογιζομένων ημερο
λογιακά) και αρχίζει από την επόμενη ημέρα της τελευταίας δημοσίευσης της παρούσας 
σε τοπικές εφημερίδες ή της ανάρτησής της στο χώρο ανακοινώσεων του δημοτικού κα
ταστήματος του Δήμου Πρεσπών, καθώς και στο δικτυακό τόπο του Δήμου Πρεσπών 
(νννν\ν.ρΓθ5ρθ5·9Γ), εφόσον η ανάρτηση είναι τυχόν μεταγενέστερη της δημοσίευσης στις 
εφημερίδες. Η ανωτέρω προθεσμία λήγει με την παρέλευση ολόκληρης της τελευταίας 
ημέρας και εάν αυτή είναι, κατά νόμο, εξαιρετέα (δημόσια αργία ή μη εργάσιμη), τότε η 
λήξη της προθεσμίας μετατίθεται την επόμενη εργάσιμη ημέρα.

Ο Δήμαρχος
Παναγιώτης X. Πασχαλίδης

Τ—’ γ·"        -—...................... ................ ........................—2Ρ?!
^ * ·.:ι·:ί Ι

’ ΚΟΣΑΑΙΊΛΑΑΤΑ
Σόφια ΛοβΑτςη
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Μια φωτογραφία... Μια ιστορία...
...συνέχεια από σελίδα 24

Η εκκλησία, ενίσχυε τη μοιρολατρία και δεισιδαι
μονία που τρεφόταν από τις προφητείες. Λυσσα
σμένοι καλόγεροι με επικεφαλής τον Γεννάδιο, 
την ώρα της πολιορκίας, φώναζαν: «Ανοίξατε 
τις πόρτες του Κάστρου, αντί να περιμένετε 
να τις καταστρέφει ο άπιστος Τούρκος. Αφή
στε αυτόν να μπει μέσα και να περάσει στη 
μέση της Πόλης. Τότες άγγελος εξολοθρευτής 
θα σας σώσει...». (Δούκας). Μ’ αυτές τις λογι
κές είχαν κλείσει τον λαό στην Αγιό Σοφία, όπου 
τους βρήκαν οι Τούρκοι μαζεμένους για να 
τους... μοιραστούν, θα τους έσωζε υποτίθεται η 
υπερμάχος ή ο αρχάγγελος.
«... ήταν οι καιροί που η Πόλη/πόρνη σε με
τάνοιες ξενυχτούσε/και τα χέρια της δεμένα 
τα κρατούσε/και καρτέραγ' ένα μακελάρη 
(...) Και καρτέραγε τον Τούρκο να την πάρει» 
(Κωστής Παλαμάς από τον «Δωδεκάλογο του Γύ
φτου»),
0 ΣΤΡΑΤΟΣ... του Μωάμεθ ήταν 100 - 200.000 
Σέρβοι, Αλβανοί, Τούρκοι. Απέναντι τους αντιπα- 
ρατάσσονταν το πολύ 8.500 άνθρωποι, κυρίως 
δυτικοί μισθοφόροι και στρατιώτες Δυτικών ηγε
μόνων. 0 Δούκας λέει ότι «αναλογούσε ένας Ρω
μαίος σε είκοσι τούρκους». Όταν οι Τούρκοι 
μπήκαν στο μέσα στα τείχη, δεν πίστευαν ότι ήταν 
τόσοι λίγοι οι αντίπαλοί τους. «Σκοτώναμε 
όσους βρίσκαμε μπροστά μας επειδή φοβόμα
σταν άτι πίσω από αυτούς, κρύβονται κι 
άλλοι» ... έλεγαν οι Τούρκοι κατά τον Δούκα. Η 
βασική «πληγή» διαρροής ανδρών, ήταν ότι... 
«Την εποχή της Άλωσης, υπήρχε έξαρση του 
μοναχισμού. Σε όλη τη διαμάχη των ανθενω
τικών οι καλόγεροι στα μοναστήρια της Πόλης 
και του Άθω ήταν πολλοί και δεν πολεμού
σαν», όπως μας ενημερώνει η Αρβελέρ,
Οι πολιορκητές διέθεταν στόλο από 150 καράβια 
κι είναι γνωστό το στρατήγημα του Μωάμεθ να 
περάσει τον στόλο του στον Κεράτιο κόλπο «με- 
ταφέροντας τις διήρεις πάνω σε τροχοφόρες 
εξέδρες», για να εντείνει την πολιορκία κι από 
κει «Όλη η επιφάνεια του νερού είχε καλυ
φθεί απά τα τριακόσια κατάρτια των Τούρ
κων»... λέει ο Δούκας. Όπως κι ότι οι Τούρκοι 
προετοίμαζαν την πολιορκία χρόνια πριν, χτίζον
τας τα φρούρια Ρούμελη Χισάρ (1452) και Αναν- 
τολού Χισάρ, αλλά και γέφυρα πάνω από τον 
Βόσπορο.
ΤΑ ΤΕΙΧΗ... ήταν επίσης σε κακά χάλια. Το 1393 
που ο αυτοκράτορας Ιωάννης Ε’ προσπάθησε να 
ενισχύσει το τείχος που είχε φθορές και να ανα- 
γείρει οχυρά, όταν τό ’μαθε ο τούρκος Σουλτάνος 
Βαγιαζήτ, τον έβαλε να γκρεμίσει ότι είχε ήδη 
φτιάξει. Κρατούσε βλέπετε όμηρο τον γιό του. 
Την ώρα της πολιορκίας και της μάχης, σε κάποια 
σημεία του τείχους έγιναν ζημιές, τρύπες κλπ. 
από τον συνεχή κανονιοβολισμό των Τούρκων. Ο 
αρχηγός της φρουράς της πόλης, ο Γενοβέζος 
Ιουστινιάνης, ζήτησε από τον πρωθυπουργό 
Λουκά Νοταρά κανόνια για να καλύψει τους κιν
δύνους αυτούς. Αυτός του αρνήθηκε. «Ε! Προ
δότη! Δε ξέρω τι με κρατά και δε σε σφάζω» 
... είπε ο Ιουστινιάνης στον Νοταρά.
ΤΟ ΜΕΓΑΛΟ ΚΑΝΟΝΙ... 0 Μωάμεθ ήταν ίσως ο 
πρώτος πολέμαρχος παγκοσμίως, που χρησιμο
ποίησε συγκροτημένο πυροβολικό σε μάχες. 
Κατά την πολιορκία διέθετε 15 πυροβολαρχίες. 
Τελευταία στιγμή ενίσχυσε το πυροβολικό του | 
και με το λεγόμενο «μεγάλο κανόνι», που I 
γκρέμιζε τείχη. Στα 1452, ο Ούγγρος ΟιΊιαη, | 
πήγε στον Αυτοκράτορα Κωνσταντίνο Παλαι- [ 
ολόγο και του πρόσφερε έναντι αμοιβής, την | 
τέχνη του να κατασκευάζει μεγάλα μηρούτζινα I 
κανόνια. 0 Κωνσταντίνος ενδιαφέρθηκε και τον I 
κράτησε. Αλλά είχε λίγα διαθέσιμα κεφάλαια για ! 
να επενδύσει στη κατασκευή νέων όπλων. | 
Ποιος άλλωστε θα τον χρηματοδοτούσε; Η εκ- ι 
κλησία;Ή οι πλούσιοι; Και τα μηρούτζινα κανό- I 
νια ήταν πάρα πολύ ακριβά. Ενώ κι η μικρή | 
αμοιβή του τεχνίτη δεν του δίνονταν ούτε τα- | 
κτικά, ούτε ολόκληρη. Οπότε αποφάσισε κι ι 
αυτός να βρει τη τύχη του αλλού. Και πήγε I 
«απέναντι» να κατασκευάσει τις μπομπάρδες | 
του Σουλτάνου. ,
ΕΠΕΣΕ Η ΠΟΛΗ Ή ΠΑΡΑΔΟΘΗΚΕ; 
Πατριαρχικές και Τουρκικές πηγές μιλούν για I 
συμφωνία με τους Τούρκους, αφού οι πολιορ- | 
κημένοι δεν άντεχαν άλλο. Ο Δούκας περιγρά- | 
φει την επίσημη διαπραγμάτευση, αλλά δε ι 
μιλάει για συμφωνία του αυτοκράτορα. «Βλέ- I 
ποντας όμως (: ο αυτοκράτορας) τώρα τόσο * 
πολυάριθμο στρατό, τόσο βαριά εξοπλισμένο | 
στόλο και εκείνα τα ισοπεδωμένα τείχη, ι 
έπεσε σε απόγνωση και απελπισία. Έστειλε I 
λοιπόν πρέσβεις στον τύραννο και τον ικέ- | 
τευε, λέγοντάς του πως θα καταβάλει ετήσιο !

φόρο, ακόμη και πέρα από τις δυνατότητές 
του». Η απάντηση του Μωάμεθ ήταν ότι «θα τε
λειώσουμε ό,τι αρχίσαμε κι αν θέλεις μπορείς 
να φύγεις, μαζί με τους άρχοντές σου και τα 
υπάρχοντά τους, αφήνοντας τον πληθυσμό 
πίσω σου σώο και αβλαβή». Η τελική απάντηση 
του Κωσταντίνου σύμφωνα με το Δούκα ήταν: 
«Δεν έχω το δικαίωμα ούτε εγώ, ούτε κανείς 
άλλος απά τους κατοίκους της να σου ηαρα- 
δώσουμε αυτήν την πόλη. Όλοι με μια ψυχή 
διαλέγουμε όχι να λυπηθούμε τη ζωή μας 
αλλά να πεθάνουμε με απόφαση ομόθυμη 
προασπίζοντάς την». Το αν υπήρξε κάποιου εί
δους άλλη «παράδοση» δεν το γράφει, αλλά το 
υπονοεί... καθαρά.
ΤΙ ΕΓΙΝΕ ΣΤΗΝ ΚΕΡΚΟΠΟΡΤΑ;
Ο Δούκας είναι ο μόνος ιστορικός που χρησιμο
ποιεί το όνομα «κερκόπορτα» και γράφει ότι 
«ξεχάστηκε ανοιχτή»; «Ανοιγμένη ή ξεχα
σμένη. Αστεία πράγματα. Ήταν χιλιάδες έξω, 
τα καράβια τους στον Κεράτιο, οι Γενοβέζοι 
έφευγαν... είναι σαν να λέμε ότι αντί να σκο
τώνονταν τρεις Τούρκοι κατά την είσοδό τους 
στην Πόλη, θα σκοτώνονταν δέκα, αν η πόρτα 
ήταν κλειστή. Και λοιπόν; Αφού είχαν ανεβά
σει σκάλες και έμπαιναν από όπου ήθελαν» 
λέει η Ελένη Αρβελέρ.
0 χρονογράφος Δούκας, λέει πως όταν καιγόταν 
ο τόπος από τις κανονιές, οι ανθενωτικοί 
έμειναν στα σπίτια τους και έβαλαν τα συμ- 
φωνημένα σημάδια (;) στις πόρτες και έπεσαν 
να κοιμηθούν ήσυχοι (συμφώνημένα με 
ποιόν;). Όταν όμως το πρωί στις 29 του Μάη δια
δόθηκε πως ο Παλαιολόγος αρνήθηκε να δεχτεί 
τους νέους επαχθείς όρους του Μωάμεθ, αυτοί 
(οι ανθενωτικοί) πήγαν και άνοιξαν την Κερκό
πορτα, για να μπουν οι Τούρκοι. Το πρωί στις 29 
του Μάη, βρέθηκε πράγματι ανοιχτή. Μπήκαν 
στην αρχή καμιά πενηνταριά Τούρκοι κι ύστερα 
και άλλοι κι άρχισαν να χτυπούν τους υπερασπι
στές από μέσα κι αυτοί αναγκάζονταν ολοένα να 
υποχωρούν. Η τελευταία πράξη του δράματος 
κατά τον Δούκα είναι ότι ο Μωάμεθ, τελικά 
«όλους τους Βυζαντινούς αξιωματούχους και 
μεγιστάνες που είχε εξαγοράσει, τους παρέ
δωσε στο δήμιο και τους καρατόμησε». Μαζί 
και τον Νοταρά.
Πάντως «Το περίεργο θα ήταν να μην έπεφτε 
η πόλη», λέει κι η Ελένη Αρβελέρ, αφού η κατά
σταση της αυτοκρατορίας και οι δυνατότητές της 
απέναντι σ’ έναν τόσο μεγάλο, οργανωμένο 
στρατό κι έναν τόσο χαρισματικό στρατηγό, σαν 
τον Μωάμεθ, δεν άφηναν πολλά περιθώρια για 
ελπίδες.
ΤΟ ΑΝΑΠΑΝΤΗΤΟ ΕΡΩΤΗΜΑ...
Νομίζω ότι όσο και να σκαλίζουμε την ιστορία, το 
αιώνιο ερώτημα θα παραμένει: Αφού οι Τούρκοι 
υποτίθεται ότι ήταν λαύροι κατά της εκκλησίας 
και του κλήρου, έσφαζαν παπάδες, έκαιγαν εκ
κλησίες (όπως λένε τα εθνικιστικά αφηγήματα). 
Αφού λεηλάτησαν την πόλη (γεγονός) και τους 
πήραν σκλάβους όσους δεν έσφαξαν. Πώς και 
άφησαν απείραχτο το πατριαρχείο να υπάρχει; 
Πως και γιατί η Εκκλησία κράτησε όλα τα κτή
ματά της και η αυτοκρατορία τα έχασε; Πως και 
ο Σουλτάνος σαν ένα από τα πρώτα μελήματά του 
είχε να ορίσει νέο Πατριάρχη τον Γεννάδιο; Αβυσ
σος η ψυχή του Μωάμεθ... του πορθητή.

ΤρΟΜοΙοΓΙλ"
ΤΟΥ ΟΣ_Ε

Φλώρινα - Θεσ/νίκη:

06:55 πμ - 09:35 
16:09 - 18:47 

Τηλ. Επικ.: 2385022404 \

Θεσ/νίκη - Φλώρινα:

13:21 - 15:58 
19:15 - 21:52 

Τηλ. Επικ.: 2310121528 \

ΣΔΕ: Ξεκινούν οι εγγραφές 
(1 ως 30 Σεπτεμβρίου 2022) για 

τη νέα σχολική χρονιά 2022-2023
Το ΣΧΟΛΕΙΟ ΔΕΥΤΕΡΗΣ ΕΥΚΑΙΡΙΑΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ ανακοινώνει ότι

Ξεκινούν οι εγγραφές(1ως 30Σεπτεμβρίου 2022) 
για τη νέα σχολική χρονιά 2022-2023.

Το ΣΔΕ είναι δημόσιο σχολείο που αντιστοιχεί σε βαθμίδα Γυμνασίου και 
η φοίτηση είναι δωρεάν.
Απευθύνεται σε άτομα από 18 ετών και πάνω, που είναι απόφοιτοι Δη
μοτικού ή δεν έχουν τελειώσει το Γυμνάσιο.
Η φοίτηση διαρκεί 2 σχολικά έτη.

Προσφέρει:
• Απολυτήριο Γυμνασίου
• Εκπαίδευση προσαρμοσμένη στις ανάγκες των ενηλίκων και στις 
σύγχρονες απαιτήσεις της κοινωνίας
• Συμβουλευτικές υπηρεσίες για την εργασία
• Συμβουλευτική υποστήριξη από Ψυχολόγο

Οι μέρες και ώρες λειτουργίας του είναι: από Δευτέρα έως Παρασκευή, 
και ώρες 5:00 - 8:30 μ.μ. το απόγευμα

Διδάσκονται:
Ελληνική Γλώσσα, Πληροφορική, Αγγλικά, Μαθηματικά, Κοινωνική Εκ
παίδευση, Περιβαλλοντική Εκπαίδευση, Φυσικές Επιστήμες, Αισθητική 
Αγωγή.

Στη Φλώρινα στεγάζεται στο 1 ο Γενικό Λύκειο Φλώρινας, ενώ λειτουρ
γεί και Παράρτημα του στο Αμύνταιο, που στεγάζεται στο Ιο ΕΠΑΛ 
Αμυνταίου.

Οι απόφοιτοι των ΣΔΕ μπορούν να συνεχίσουν στο Εσπερινό Γενικό 
Λύκειο ή στο Εσπερινό ΕΠΑΛ.
Διατίθεται δωρεάν μετακίνηση από την Περιφερειακή Ενότητα Φλώρι
νας για όσους μένουν στα χωριά.
Οι ενδιαφερόμενοι να φοιτήσουν στο ΣΔΕ Φλώρινας μπορούν να υπο
βάλουν αίτηση καθημερινά στο 1 ο Γενικό Λύκειο Φλώρινας ή στα ΚΕΠ 
των Δήμων Φλώρινας, Πρεσπών και Αμυνταίου 
Οι εγγραφές θα διαρκέσουν μέχρι 30Σεπτεμβρίου 2022.

Έχετε τη δυνατότητα να κάνετε την προεγγραφή σας συμπληρώνοντας 
την αίτηση σας και ηλεκτρονικά εδώ:
Ηηρ5://άοε5.9θο91ε.οοπι/(οητ>5/(|/υζΐ318ΗΒ69ΩΒΤΧΧ5νΩΝΧΙιζ- 
5Ε1-Υυ 1 Ο7ΚΙ_εΩ5άΒ7ν0/ειϋί

Για περισσότερες πληροφορίες στα τηλέφωνα:
2385044858 (5:00 με 8:00 μ.μ.)
6946385255 (Γιώργος Κυριάκού)
6940323158 (Αθηνά Γαρδάνη)

Στην ιστοσελίδα μας: ΗΐΙρ5://5άε-ΐΙοηη.ΐίο.5<:Η.9Γ
Στο (αεεδοοΚ: Ϊ3εεόοοΙ(.εοπι/ρΓθΐϊΙε.ρΗρ?ΐά= 100027993296281

ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΠΑΙΔΕΙΑΣ ΚΑΙ ΘΡΗΣΚΕΥΜΑΤΩΝ 
ΓΕΝΙΚΗ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΑ ΔΙΑ ΒΙΟΥ ΜΑΘΗΣΗΣ
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Παρέχει·.
Απολυτήριο Γυμνασίου 
Ϊοίτηση 2 εννιάμηνα 
Απογευματινό ωράριο 
Χωρίς εξετάσεις 
Διατίθεται δωρεάν μετακίνηση 
Εκπαιδευτικές δραστηριότητες 
Συμβουλευτική
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Τρυφερά λαδερά
φασολάκια!

πως και να το κάνουμε, φίλες μου τα λαδερά 
1 φαγητά, είναι η καρδιά της δικής μας, ελληνι- 

κής, σπιτίσιας, αγαπημένης κουζίνας. Μυρίζουν 
καλοκαίρι. Οι κλασοικές συνταγές λαδερών με τα φα
σολάκια, τα κολοκυθάκια, τις μπάμιες, τα γεμιστά, τα 
ντολμαδάκια, θα έπρεπε κατά τη γνώμη μου να βρί
σκονται στη Βίβλο της Παγκόσμιας Κουζίνας γραμμέ
νες με χρυσά γράμματα, γιατί περιέχουν εκείνη την 
παραδοσιακή μαγειρική σοφία που παίρνει το ταπεινό 
υλικό και φτιάχνει το λιτό πλην όμως τέλειο φαγάκι, 
με την αρμονία των υλικών και το ανώτερο γευστικό 
τους αποτέλεσμα... Κρυμμένα μυστικά και ντοκου
μέντα εδώ δεν υπάρχουν, παρά μόνο τα αυτονόητα, 
τουτέστιν: ολόφρεσκα λαχανικά, εξαιρετικό ελαι
όλαδο και σερβίρισμα σε θερμοκρασία δωματίου.

θυμάμαι τη γιαγιά Αθηνά που μου έλεγε: «Μη τυχόν 
και δεν τα μαγειρέψεις αμέσως, θα στενοχωρηθώ» 
και χώνονταν ανάμεσα στις πυκνές φασολιές για να 
μου μαζέψει φρέσκα φασολάκια και καθώς μάζευε 
μου έδινε και τις σχετικές οδηγίες. «Είναι πολύ τρυ
φερά, να δες» και έσπαζε ανάμεσά στα ροζιασμένα της 
δάχτυλα ένα φασολάκι. «Τέτοια φασολάκια δεν υπάρ
χουν κορίτσι μου. Είναι βραστερά, σκέτο βούτυρο, 
δεν έχουν κλωστές, κόψε μόνο τις άκρες τους. Μόνο 
κοίτα μην τα πνίξεις στο νερό και τη ντομάτα. Τα φα
σολάκια αυτό που θέλουν είναι μπόλικο λαδάκι, κα
τάλαβες...» Και βέβαια κατάλαβα γιαγιάκα και αυτό 
έκανα τότε και αυτό εξακολουθώ να κάνω και τώρα 
που έχω το δικό μου περιβολάκι και μαζεύω τα δικά 
μου τρυφερά φασολάκια.
Ειρήσθω εν παρόδω τα φασολάκια μου είναι απόγο
νοι εκείνων των φασολακίων της γιαγιάς Αθηνάς, 
μιας και εξακολουθώ να φυτεύω τον ίδιο εκείνο παλιό 
σπόρο κάθε χρόνο. Τα μαγειρεύω αμέσως μετά το 
μάζεμα και τώρα το καλοκαίρι, απαραιτήτως μια φορά 
την εβδομάδα, γιατί σας βεβαιώνω πως δεν υπάρχει 
τίποτσ πιο νόστιμο από το φρέσκο προϊόν του κήπου 
και του κόπου σου. Και επειδή οι φασολιές μου είναι 
πολύ καρπερές και γεννοβολάνε ασταμάτητα φρον
τίζω να προμηθεύω γνωστούς και φίλους αλλά και να 
τα καταψύχω για να μπορώ να τα απολαμβάνω και 
μέσα στη βαρυχειμωνιά...
Η συνταγή είναι παραδοσιακή και εύκολη τόσο, που 
απ’ τη πολύ ευκολία δεν της δίνουμε τη δέουσα ση
μασία, την παραμελούμε και συχνά βγαίνει κάπως 
υποδεέστερη της ιδανικής, θα σας πάρει 15 λεπτά να 
καθαρίσετε τα φασολάκια και να προετοιμάσετε τα 
υλικά και άλλα 45 λεπτά για το μαγείρεμα.Όμως πρέ
πει να είστε από πάνω, μέχρι και στο σοτάρισμα των

φασολακίων και να ελέγχεται συχνά την πορεία του 
μαγειρέματος μιας και το νερό που θα χρησιμοποι
ήσετε είναι ελάχιστο και θέλει προσοχή.
Το πόσο βρασμένα τα θέλει ο καθένας τα φασολάκια 
του είναι υποκειμενικό. Εγώ τα θέλω καλοβρασμένα 
αλλά ξέρω πολλούς που τα προτιμούν “αλ ντέντε“...

Πώς θα το φτιάξετε:
Πλύνετε τα φασολάκια και καθαρίστε τα κόβοντας τις 
δυο άκρες.
Αν έχουν κλωστές δηλαδή τριχοειδείς ίνες στη πλάγια 
πλευρά, που τις αισθάνεστε να αντιστέκονται όταν κό
βετε τις άκρες, αφαιρέστε τις, κόβοντας γύρω-γύρω 
το φασολάκι με ένα κοφτερό μαχαιράκι ή με το κα
τάλληλο εργαλείο.
Αν τα φασολάκια σας είναι πολύ μακρυά, κόψτε τα στη 
μέση.
Ψιλοκόψτε την πιπεριά.
Ψιλοκόψτε το κρεμμύδι ή περάστε το από το μούλτι. 
Κάντε το ίδιο με τη ντομάτα...
Σε πλατιά κατσαρόλα βάλτε το λάδι για το σοτάρισμα

Μ σ Γ € I ρ Ε μ Α Α
να ζεσταθεί.
Ρίξτε το κρεμμύδι να σοταριστεί για 5-7 λεπτά, ανα
κατεύοντας.

Προσθέστε τη ζάχαρη, ανακατέψτε και συνεχίστε με 
το σκόρδο και την πιπεριά.
Ανεβάστε λίγο την ένταση του ματιού και προσθέστε 
τα φασολάκια...
Συνεχίστε το ανακάτεμα ώστε να πάνε κάποια κάτω
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ΥΛΙΚΑ:
1 κιλό φασολάκια πλατιά 

1 Υζ κρεμμύδι ψιλοκομμένο 
2 μεγάλες ώριμες ντομάτες τριμμένες 

Υζ φλυτζάνι τσαγιού μαϊντανό 
Υζ λίτρο ζεστό νερό 

1 κουτ. γλυκ. ζάχαρη 
70 ηαί. ελαιόλαδο έξτρα παρθένο 

1 -2 μικρές πιπεριές κέρατα 
2-3 δοντάκια σκόρδο 

Αλάτι, κόκκινο και μαύρο πιπέρι

στο λάδι και ν' αρχίσουν να σοτάρονται.
Για τα επόμενα 8 λεπτά περίπου και σε τακτά χρονικά 
διαστήματα, ανακατεύετε τα φασολάκια για να σοτα- 
ριστούν όλα.
Προσθέστε το κόκκινο πιπέρι και τις τριμμένες ντο
μάτες, τον μαϊντανό, ανακατέψτε και μετά από ένα 
δύο λεπτάκια ρίξτε το ζεστό νερό.
Αφού πάρουν βράση, χαμηλώστε την ένταση και αφή
στε να σιγομαγειρευτούν.
Μετά από 20 λεπτά προσθέστε αλατοπίπερο και ανα
κατέψτε καλά.

Σιγά-σιγά τα υγρά θα λιγοστεύουν και μετά από 15 
λεπτά, θα έχει μείνει ελάχιστο ζουμάκι ενώ τα φασο
λάκια θα είναι έτοιμα και τραγανά.
Επειδή η ποικιλία των φασολακίων, το σκεύος που 
μαγειρεύονται, η κουζίνα αλλά και οι προτιμήσεις του 
καθενός είναι ελαφρώς διαφορετικά, καλό είναι στο 
τελευταίο δεκάλεπτο να ελέγχετε τη ποσότητα των 
υγρών και να δοκιμάζετε κάθε τόσο τα φασολάκια. 
Αν τα θέλετε καλοβρασμένα, προσθέστε λίγο ακόμη 
νερό, αλλά με προσοχή και λίγο-λίγο έτσι ώστε να μην 
περισσέψει στο τέλος και βγει το φαγητό σαν αντιαι
σθητικό νερομπούλι.
Αφήστε το φαγητό για τουλάχιστον 15 λεπτά πριν σερ
βίρετε, να έρθει σε θερμοκρασία δωματίου και να δέ
σουν οι γεύσεις.

Σερβίρετε και απολαύστε τα με φρέσκο χωριάτικο I 
ψωμί και απαραιτήτως βάλτε δίπλα καλή φέτα. I 
Καλή επιτυχία φίλες μου και καλή σας όρεξη. ι
Μέχρι το επόμενο μαγειρικό μας ραντεβού να περ- I 
νάτε καλά, και να προσέχετε τον υπέροχο εαυτό σας! I

I
Σας φιλώ Αυγή! ι

I

Μια φωτογραφία... Μια ιστορία...

9/5/1453: Άλωση της 
Κωνσταντινούπολης...

Μύθοι και πραγματικότητα... 
Όπως τα γράφει ο χρονικογράφος 

της Άλωσης Μιχαήλ Δούκας...

Τ
α ψάρια τηγανίστηκαν από τη μια μεριά, ο μαρμαρωμένος βασιλιάς 
περιμένει, η υπερμάχος περπατούσε στα τείχη και πάλι με χρόνια 
με καιρούς πάλι του... Άδωνι θα είναι. Η κοκκινοσκουφίτσα είναι 
από άλλη... ιστορία. Κι ο χρονικογράφος της άλωσης Μιχαήλ Δούκας 

δεν γράφει παραμύθια. Αλλά είναι μια από τις ποιο έγκυρες πηγές της 
εποχής: Τον Μιχαήλ Δούκα και το βιβλίο του «Βυζαντινοτουρκική 
ιστορία», που κυκλοφορεί από τις «Εκδόσεις Κανάκη».
ΤΟ ΕΔΑΦΟΣ ΤΗΣ ΑΥΤΟΚΡΑΤΟΡΙΑΣ ΤΟ 1453... ουσιαστικά ήταν η 
Κωνσταντινούπολη και τα γύρω από αυτήν, καθώς και η Πελοπόννη
σος. Οι Τούρκοι κατείχαν τα πάντα γύρω από την πόλη. Χαρακτηριστικό 
είναι ότι η πρωτεύουσα των Τούρκων βρισκόταν πιο δυτικά από την 
Κωνσταντινούπολη, στην Ανδριανούπολη που την είχαν καταλάβει οι 
Τούρκοι πριν έναν αιώνα. Στις θάλασσες, την κυριαρχία είχαν οι Γενουά
τες και οι Βενετοί. Τη Θεσσαλονίκη το 1430 την πούλησαν οι Βυζαντινοί 
στη Βενετία, αλλά την πήραν στη συνέχεια οι Τούρκοι. Τα νησιά του Βο
ρείου Αιγαίου (Λέσβο, Λήμνο, Σαμοθράκη κλπ.) τα είχαν χαρίσει οι Πα- 
λαιολόγοι στην Γενοβέζικη οικογένεια των Γατελούζων, γιατί τους 
βοήθησαν να ανακτήσουν το θρόνο σε κάποια από τις συνηθισμένες ίν
τριγκες του παλατιού. Και ένας Σουλτάνος έλεγε σ’ έναν βυζαντινό αυ- 
τοκράτορα: «Κλείσε τις πύλες της πόλης και βασίλευε μέσα σ' αυτήν. 
Κάθε τι όμως που βρίσκεται έξω από την πόλη, ανήκει σ' εμένα» (Δού
κας).
ΗΤΑΝ ΕΝΑ ΑΝΥΠΟΛΗΠΤΟ ΚΡΑΤΟΣ.. του οποίου ο αυτοκράτορας 
πλήρωνε μονίμως φόρο στον Σουλτάνο. Οι Τούρκοι με τα φλουριά τους 
ανέβαζαν και κατέβαζαν όχι μόνο αξιωματούχους στην αυλή του αυτο- 
κράτορα, αλλά ακόμα και πατριάρχες. Κι ήταν διαιτητές στις διενέξεις 
του Βυζαντίου. Αλλά «καθάριζαν» και για λογαριασμό των αυτοκρατό- 
ρων σε περιπτώσεις εξεγέρσεων, με πιο χαρακτηριστικό παράδειγμα 
την καταστολή της εξέγερσης των Ζηλωτών της Θεσσαλονίκης, το 
1342, που κάλεσε ο Κατακουζηνός τους Τούρκους να την κατα- 
στείλουν, με αντάλλαγμα... την κόρη του. Το 1392, ο αυτοκράτορας 
χρησιμοποιήθηκε από τον Σουλτάνο Βαγιαζήτ, ακόμα και σαν ... επι
κεφαλής του τουρκικού στόλου σε πόλεμο εναντίον των Ενετών. Κι ο 
γιός του αυτοκράτορα κρατούνταν μονίμως όμηρος στην αυλή του 
Σουλτάνου, για να μη κάνει «στραβοτιμονιές» η «αυτοκρατορία». Με τη 
Δύση, η εικόνα των σχέσεων ήταν παρόμοια. Οι αυτοκράτορες «έγλει
φαν» τον Πάπα, τη Βενετία ή τη Γένουα για βοήθεια, στρατιωτική η οι
κονομική. Αλλά και τους Σέρβους ή τους Βούλγαρους. Κάποτε ένας 
αυτοκράτορας του Βυζαντίου συνελήφθπ και φυλακίστηκε στη Βενετία 
ως οφειλέτης.
ΟΙ ΠΛΟΥΣΙΟΙ... κατείχαν ολοένα και πιο τεράστιες περιουσίες, δεν πλή
ρωναν φόρους, αλλά μόνο απαιτούσαν προνόμια. Τον καιρό της άλω
σης, είχαν στο λιμάνι έτοιμα καράβια με τα πλούτη τους για να 
διαφύγουν. Την ίδια ώρα, ο αυτοκράτορας δεν μπορούσε να πληρώσει 
τους μισθοφόρους και τους άφηνε να λεηλατούν περιουσίες για να ικα
νοποιηθούν.
ΟΙ ΑΝΘΕΝΩΤΙΚΟΙ ΚΑΙ Η ΕΚΚΛΗΣΙΑ... 0 Παλαιολόγος προσπαθούσε 
«να τα βρουν» οι εκκλησίες δύσης και ανατολής (1438 - Σύνοδος της 
Φεράρας), μήπως και πάρει η «Βασιλεύουσα» κάποια βοήθεια από τον 
Πάπα. Η «αυτοκρατορία» χωρίστηκε σε «Ενωτικούς» (Παλαιολόγοι 
κλπ.) και «Ανθενωτικούς», με ηγέτες πολιτικό και οικονομικό τον πρω
θυπουργό Λουκά Νοταρά (που είπε το περίφημο «Είναι καλύτερα να 
δει κανείς μέσα στην πόλη τη δύναμη του Τούρκικου σαρικιού, παρά 
αυτήν της Λατινικής Τιάρας», όπως λέει ο Δούκας) και θρησκευτικό 
ηγέτη τον Γεννάδιο Γεώργιο Σχολάριο, που λίγο πριν την άλωση τοι- 
χοκολλούσε «αναθέματα» στον Παλαιολόγο και μετά την άλωση ο Σουλ
τάνος Μωάμεθ Β' τον έκανε... Πατριάρχη.

Συνέχεια στη σελίδα 23...
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